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ΙΣΠΑΝΙΑ
στην ισπανία των «Μνημονίων», η αστυνομία 
καλείται να συνδράμει τις διαδικασίες 
κατασχέσεις σπιτιών οι ιδιοκτήτες των οποίων 
αδυνατούν να ανταποκριθούν στις δανειακές 
τους υποχρεώσεις.  να ευχηθούμε στη χώρα 
μας, να μην οδηγεί η ελληνική αστυνομία σε 
καταστάσεις που θα την φέρνουν αντιμέτωπη 
με το λαϊκό αίσθημα.

SMS
Συναδέλφισσες 
συνάδελφοι
Η υπουργοποίηση του 
Καθηγητή Εγκληματολο-
γίας κ. Γιάννη Πανούση 
αποκτά τεράστιο ενδια-
φέρον για το συνδικαλι-
στικό μας κίνημα. Χωρίς 
καμία διάθεση καλλιέρ-
γειας υπεραισιόδοξων 
αισθημάτων, οφείλουμε 
να εκμεταλλευτούμε την 
περίσταση και να κερδί-
σουμε επί των ημερών 
του ό,τι δεν έχουμε κατα-
φέρει να υλοποιήσουμε 
τα προηγούμενα χρόνια. 
Κυρίως στο πεδίο των με-
ταρρυθμίσεων, μπορού-
με με σοβαρότητα και 
υπευθυνότητα να απαιτή-
σουμε να γίνουν πράξη 
ιδέες δικές μας και δικές 
του. Μπορεί στον οικονο-
μικό τομέα η κυβέρνηση 
να υποστηρίζει ότι παρέ-
λαβε «καμένη γη», στον 
θεσμικό όμως δεν έχει 
καμία δικαιολογία. Ιδού 
πεδίον δόξης λαμπρόν, 
επομένως. Για όλους μας.

Εκδοση της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας 
Αστυνομικών Υπαλλήλων που έχει  
στις τάξεις της 58 πρωτοβάθμιες 

οργανώσεις και 40.000 μέλη
www.poasy.gr

poasy@otenet.gr
neaastynomia@poasy.gr
Αθήνα, Μεσογείων 96, Τ.Κ. 115 27

Τηλ.: 210 7770.685, Fax: 210 7770.682

Εκδότης
Χρήστος Φωτόπουλος

Υπεύθυνος έκδοσης 
Χρήστος Τριγώνης 

Γραμματέας Δημοσίων Σχέσεων 

Συντακτική Ομάδα
Νικόλαος Καραδήμας

Βασίλειος Κωνσταντόπουλος 
Ευάγγελος Μυλωνάς 

Βασίλειος Όσσας

Σχεδιασμός - Σελιδοποίηση
dnt creative

Φιλμ - Εκτύπωση
Α.Ε. Τυποεκδοτική

Λεύκης 134, 145 65 Κρυονέρι

Τα ενυπόγραφα άρθρα δεν εκφράζουν 
υποχρεωτικά τις θέσεις της ιδιοκτησίας 
ή της σύνταξης της Νέας Αστυνομίας

Άμεση ήταν η ανταπόκριση της 
Γαλλικής Πρεσβείας όσο και 
της Γιούροκοπ στην πρωτο-

βουλία μας να εκδηλώσουμε την 
αμέριστη συμπαράστασή μας στα 
θύματα της πρωτοφανούς τραγωδί-
ας που έπληξε τη Γαλλική πρωτεύ-
ουσα, αλλά και να διατρανώσουμε 
για άλλη μια φορά τον αποτροπια-
σμό μας για τις πράξεις βίας και 
τρομοκρατίας.

Απαντώντας 
στην επιστολή 
που αποστείλα-
με, ο Γάλλος πρέ-
σ β η ς  κ . Je a n 
L o u p  K u h n -
Delforge σημειώ-
νει:

Τόσο προσωπι-
κά όσο και στο 
όνομα των συνα-
δέλφων μου στην 
πρεσβεία, επιθυμώ 
να σας ευχαριστή-
σω θερμά για το μή-
νυμά σας, μήνυμα 
αλληλεγγύης και 
φιλίας. Αναγνωρίζω 
σ’ αυτό μια νέα μορ-
φή των αδελφικών δεσμών που 
ενώνουν τις δυο χώρες μας.

Όπως δήλωσε 
ο Πρόεδρος της 
Γαλλικής Δη-
μοκρατίας, η 
Γαλλία χτυπή-
θ η κ ε   σ τ ην 
κ α ρ δ ι ά  τ η ς 
α π ό  π ρ ά ξ η 
ανείπωτης βί-
ας και βαρβα-
ρότητας. Στό-

χος υπήρξαν οι αξίες 
μας: η δημοκρατία, ο πλουραλι-
σμός, η ελευθερία της έκφρασης.

Τις αξίες αυτές τις μοιραζόμαστε. 
Ο αγώνας για την ελευθερία, ενα-
ντίον του αντισημιτισμού και του 
σκοταδισμού μας αφορά όλους. Αυ-
τό είναι το νόημα της συγκίνησης 
που κατέλαβε ολόκληρο τον κόσμο. 
Ας σταθούμε λοιπόν όρθιοι και να 
μην επιτρέψουμε τις παρερμηνείες 
που αποτελούν την παγίδα που 
έστησαν οι υπεύθυνοι αυτών των 
τρομοκρατικών πράξεων.

Ας μην εγκαταλείψουμε την κοι-
νή μας αποφασιστικότητα να κατα-
πολεμήσουμε κάθε μορφή μισαλ-

Ας σταθούμε όρθιοι
Να μην επιτρέψουμε τις παρερμηνείες που αποτελούν την παγίδα  
που έστησαν οι υπεύθυνοι των τρομοκρατικών πράξεων

λοδοξίας. Το οφείλουμε στα θύματα 
αυτών των ελεεινών επιθέσεων. 
Άλλη μια φορά, σας ευχαριστώ.

Η EUROCOP
Εκ μέρους της Εκτελεστικής Επι-
τροπής EUROCOP, η πρόεδρος  κα 
Anna Nellberg Dennis υπενθυμίζο-
ντας ότι από τις τρομοκρατικές επι-
θέσεις έχασαν τη ζωή τους 17 θύμα-
τα, μεταξύ των οποίων και τρεις 
αστυνομικοί, τονίζει: Όπως πολύ 
σωστά είπε ο Γάλλος πρόεδρος 
Φρανσουά Ολάντ, αυτοί οι αξιωμα-
τικοί πέθαναν με θάρρος, γενναιό-
τητα και αξιοπρέπεια. Η EUROCOP 
αποτίει φόρο τιμής στους τρεις 
αστυνομικούς που ήταν επιφορτι-
σμένοι με την υπεράσπιση και την 
προστασία των πολιτών. Η σφαγή 
στη Γαλλία είναι μια τραγική υπεν-
θύμιση της μεταβαλλόμενης φύσης 
των απειλών που αντιμετωπίζουν 
οι ευρωπαϊκές χώρες. Οι απειλές 
του σήμερα και του αύριο δεν είναι 
πλέον εύκολο να καθοριστούν και 
αυτό μπορεί να γίνει  μόνο μέσω της 
αλληλεγγύης και της συνεργασίας 
μεταξύ των ευρωπαίων πολιτών, 
αστυνομικών δυνάμεων και κυβερ-
νήσεων που θα μας επιτρέψουν να 
ανταποκριθούμε αποτελεσματικά 
σε αυτές τις απειλές. Αστυνομικοί 
της Ευρώπης διαδραματίζουν καί-
ριο ρόλο στην πρώτη γραμμή του 
αγώνα κατά της τρομοκρατίας. Εί-
ναι απαραίτητο να παρέχεται η κα-
τάλληλη υποστήριξη, εκπαίδευση 
και πόροι για την εκτέλεση των κα-
θηκόντων τους ώστε να κρατήσουν 
τους ευρωπαίους πολίτες ασφαλείς 
για πάντα στο μέλλον.
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Με αισθήματα αισιοδοξίας 
υποδεχθήκαμε το 2015 κα-
θώς η προηγούμενη κυ-

βέρνηση μετά τη λαϊκή ετυμηγορία 
της 25ης Ιανουαρίου 2015, παρέδω-
σε τη σκυτάλη σε μια νέα κυβέρνη-
ση η οποία εξελέγη, έχοντας ως 
προμετωπίδα του προγράμματός 
της την αντιμνημονιακή ρητορική, 
αλλά και συγκεκριμένες δεσμεύ-
σεις για τον απεγκλωβισμό της χώ-
ρας από τα δεσμά των μνημονίων.

Η Ομοσπονδία μας  χαιρέτησε 
την ανάθεση των καθηκόντων του 
νέου υπουργού για τα ζητήματα της 
Ελληνικής Αστυνομίας στον Καθη-
γητή Εγκληματολογίας κ. Γιάννη 
Πανούση, ελπίζοντας ότι οι γνω-
στές σε μας από το παρελθόν επι-
στημονικές απόψεις και προτάσεις 
του, θα βρουν ελεύθερο πεδίο 
εφαρμογής, σε συνδυασμό με τα 
προγράμματα των δυο κυβερνητι-

κών εταίρων, ΣΥΡΙΖΑ και Ανεξάρτη-
των Ελλήνων. Το γεγονός ότι πολλά 
από τα αιτήματά μας έγιναν αποδε-
κτά από τα συγκυβερνώντα κόμμα-
τα κατά τις συναντήσεις μας πριν 
από τις εκλογές, μας γεμίζει αισιο-

δοξία χωρίς ωστόσο τούτο να ση-
μαίνει ότι θα υποστείλουμε τη ση-
μαία του αγώνα. Ο ρόλος μας είναι 
πάντα διεκδικητικός διότι γνωρί-
ζουμε ότι όποιος κι αν είναι στην 
κυβέρνηση πάντα ζητά πίστωση 
χρόνου είτε προφασίζεται διάφορες 
δυσκολίες για να αναβάλλει την λή-
ψη των επιζητούμενων από μας 
αποφάσεων.

Στα δυο φλέγοντα ζητήματα 
που μας απασχολούν ήτοι για 
την συμμόρφωση της κυβέρ-

νησης ως προς τις αποφάσεις του 
ΣτΕ και την κατάργηση του άρθρου 
220 για το ΤΕΑΠΑΣΑ, η διαβεβαίω-
ση των νέων κυβερνώντων είναι 
ξεκάθαρη. Μας είπαν ότι θα σεβα-
στούν τις αποφάσεις του ΣτΕ διότι 
αυτό δεν είναι διεκδίκηση, είναι 
δικαίωμα.  Δεν προσδιόρισαν όμως 
τον ακριβή χρόνο συμμόρφωσης 

επικαλούμενοι τις διαπραγματεύ-
σεις στο Eurogroup, ενώ για το άρ-
θρο 220 είπαν ότι η σχετική ρύθμιση 
θα περιλαμβάνεται στο πρώτο νο-
μοσχέδιο που θα κατατεθεί στη 
Βουλή.

Το τρίτο και εξίσου σημαντικό ζή-
τημα που ανακύπτει με το σχηματι-
σμό της νέας κυβέρνησης είναι ο 
νέος τρόπος επικοινωνίας με την 
πολιτική ηγεσία. Ο Καθηγητής κ. 
Γιάννης Πανούσης, δήλωσε καθαρά 
ότι θεωρεί σύμβουλό του το θεσμι-
κό μας όργανο. Προφανώς πρόκει-
ται για μια νέα αντίληψη για την 
πολιτική που μένει να αποδειχθεί 
στην πράξη ότι θα λειτουργήσει 
εποικοδομητικά με στόχο την ικα-
νοποίηση των δίκαιων αιτημάτων 
μας και όχι για να χαθεί ο δυναμι-
σμός και η απαιτητικότητά μας μέ-
σα σε ατέρμονες διαδικασίες συ-
σκέψεων και διαβουλεύσεων.

Κανένας εφησυχασμός
07•01•15
Κοινοποιείται στις Πρωτοβάθ-
μιες οργανώσεις το Π.Δ. 
178/2014 «οργάνωση υπηρε-
σιών ελληνικής αστυνομίας».

16•01•15
Κατατέθηκε στη Γραμματεία 
του στε με αριθμ. Πρωτ. 
154/15, κοινή αίτηση ακύρω-
σης της υπουργικής απόφα-
σης που εξεδόθη δυνάμει του 
νόμου 4307/14, βάσει του 
οποίου επιστρέφονται στους 
ένστολους αναδρομικές δια-
φορές των αποδοχών, μειω-
μένες κατά 50%.

19-20•01•15
συναντήσεις με πολιτικά κόμ-
ματα.

21•01•15
Δημοσιοποιείται η υπ’ αριθ. 
1575 Κυα για το ύψος της εκλο-
γικής αποζημίωσης (€123).

25•01•15
βουλευτικές εκλογές – νέα 
κυβέρνηση.

31•01•15
ενημερώθηκαν οι Πρωτοβάθ-
μιες οργανώσεις για τον πίνα-
κα των τακτικών μεταθέσεων 
έτους 2015.

04•02•15
Πραγματοποιήθηκε συνάντη-
ση της ομοσπονδίας μας, με 
τον αναπληρωτή υπουργό 
εσωτερικών και Διοικητικής 
ανασυγκρότησης, Καθηγητή 
εγκληματολογίας κ. ιωάννη 
Πανούση.

06•02•15
συνάντηση με τον αναπληρω-
τή υπουργό υγείας και Κοινω-
νικών ασφαλίσεων παρουσία 
και του Γενικού Γραμματέα, 
για την διασφάλιση της βιωσι-
μότητας του ΤεαΠασα.

10-11•02•15
Διοικητικό και Γενικό συμβού-
λιο της ομοσπονδίας, κοπή 
πρωτοχρονιάτικης πίτας, πα-
ρουσία της πολιτικής και φυ-
σικής ηγεσίας και εκπροσώ-
πων πολιτικών κομμάτων.

14•02•15
εκδήλωση μνήμης για τους 
Πεσόντες αστυνομικούς στο 
βωμό του καθήκοντος.

18•02•15
αίτημα προς την Ηγεσία για 
αποκατάσταση της λειτουργί-
ας των σχολών και προσλήψεις 
νέων αστυνομικών.

  Η ΑτζέΝτΑ  
του μΗΝΑ 

                Η ενότητα ενός λαού επιτυγχάνεται μόνο  
με την μάθηση. Δεν πρέπει να υπάρχουν σ’ ένα κράτος 
πλούτος χωρίς μόχθο, επιστήμη χωρίς ανθρωπιά,  
απόλαυση χωρίς συναίσθημα, παιδεία χωρίς χαρακτήρα, 
εμπόριο χωρίς ήθος και λατρεία, χωρίς θυσία. ΓκΑντι

χιουμορ 

Η έλευση στην κυβέρ-
νησης ενός κόμματος 
της αριστεράς, ήρθε 
να πυροδοτήσει ποικί-
λες αντιδράσεις σε …
πρακτικό αλλά και θε-
ωρητικό επίπεδο. βαν-
δαλισμοί και βία κατά 
αστυνομικών οχημά-
των, αναθεώρηση 
αστυνομικών πρακτι-
κών έως τα πιο ανώδυ-
να, κρίσεις και επικρί-
σεις, σχόλια, σκίτσα 
κλπ. Παρά ταύτα αυτό 
που μένει είναι ένα. Η 
έννοια και ο ρόλος της 
αστυνομίας είναι ανα-
ντικατάστατα. 
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Κομβικού χαρακτήρα διαστά-
σεις προσέλαβε η πρώτη για 
το 2015 συνεδρίαση του Γενι-

κού- Διοικητικού Συμβουλίου της 
Ομοσπονδίας μας, το διήμερο 10-11 
Φεβρουαρίου 2015 στην Αθήνα.

Η νέα πολιτική ηγεσία του 
Υπουργείου Εσωτερικών και Διοι-
κητικής Ανασυγκρότησης, παρου-
σιάζοντας την πολιτική που θα 
εφαρμόσει για την Ελληνική Αστυ-
νομία, για πρώτη φορά στα συνδι-
καλιστικά μας χρονικά, ενστερνί-
στηκε απολύτως βασικά, πάγια αι-
τήματα του συνδικαλιστικού μας 
κινήματος και συγχρόνως τάχθηκε 
υπέρ της δημιουργίας μιας Νέας 
Αστυνομίας, βάση της οποίας θα εί-
ναι αφενός η αμφίδρομη συμφιλί-
ωση με τον πολίτη και αφετέρου 
ένας νέος τύπος αστυνομικού, που 
θα προκύψει ως διαδικασία υπέρ-
βασης του «παλιού», που το ξεπερνά 
η ίδια η ζωή.

Σύμβουλοί του, σ’ αυτήν την προ-
σπάθεια θα είναι η Υπηρεσία και οι 
συνδικαλιστικοί μας φορείς, όπως 
τόνισε, αναγνωρίζοντας τον θεσμι-
κό ρόλο και την δυνατότητα να συμ-
βάλλουμε στην διαμόρφωση μιας 
Νέας Αστυνομίας, δίπλα και όχι 
απέναντι στον πολίτη, με κοινωνικό 
έλεγχο, αλλά και αξιοπρεπείς συν-
θήκες εργασίας και απολαβές για το 
ανθρώπινο δυναμικό της.

Ειδικότερα, την πρώτη ημέρα του 
Γενικού Συμβουλίου, έγινε ενημέ-
ρωση από το Προεδρείο για τις 
πρωτοβουλίες μας πριν, κατά τη 
διάρκεια και μετά από την προε-
κλογική περίοδο, αναπτύχθηκε το 
θέμα του Ιατρού Εργασίας από τους 
κ.κ. Γεώργιο ΦΕΣΤΕΡΙΔΗ ως επι-
κεφαλής της Επιτροπής Υγιεινής 
και Ασφάλειας, Βασίλειο ΔΡΑΚΟ-
ΠΟΥΛΟ Πρόεδρο της Ελληνικής 
Εταιρείας Ιατρικής Εργασίας και 
Περιβάλλοντος και Θεόδωρο 
ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΙΔΗ Πρόεδρο του 
EΛ.ΙΝ.Υ.Α.Ε. Καθηγητή Ιατρικής 
Δ.Π.Θ. αντίστοιχα, ενώ έλαβαν το 
λόγο και οι εκπρόσωποι των Πρω-
τοβαθμίων Οργανώσεων.

Από την όλη συζήτηση, αναδεί-
χθηκε το εύρος και η οξύτητα των 
προβλημάτων, αλλά και οι υψηλές 
προσδοκίες που έχουν καλλιεργη-
θεί για την εκπλήρωση των προε-
κλογικών δεσμεύσεων των δυο κυ-
βερνητικών εταίρων ΣΥΡΙΖΑ και 
ΑΝ.ΕΛ. και ιδίως των προγραμματι-
κών δεσμεύσεων στη Βουλή, του 

Καμία χαλάρωση  
ούτε επί νέας  
διακυβέρνησης
Τέθηκαν οι άξονες της εποικοδομητικής συνεργασίας με την νέα ηγεσία

γνώριμου σε μας νέου Υπουργού 
για τα θέματα Προστασίας του Πο-
λίτη, διακεκριμένου Καθηγητή 
Εγκληματολογίας, Καθηγητή στις 
Αστυνομικές Σχολές, Εισηγητή δια-
φόρων θεμάτων σε συνέδρια και 
ημερίδες μας και πρώην Βουλευτή 
της ΔΗΜΑΡ, κ. Γιάννη ΠΑΝΟΥΣΗ.

Όχι στους διαγκωνισμούς
Εκ μέρους της Ομοσπονδίας τονί-
στηκε ότι δεν επιτρέπεται καμία 

χαλάρωση, δεδομένου ότι η επα-
γρύπνηση, ο διαρκής αγώνας, η 
τεκμηριωμένη διεκδίκηση των αι-
τημάτων και η υπεύθυνη στάση 
είναι αυτά που οδηγούν στην ικα-
νοποίηση των αιτημάτων μας και 
στις κατακτήσεις εκείνες που μας 
κάνουν περήφανους ως συνδικα-
λιστές. Επίσης, ότι πρέπει να μην 
πέσουμε στην παγίδα των «παρα-
ταξιακών» διαγκωνισμών, με ομα-
δοποιήσεις και επιζήμιες αντιπα-

ραθέσεις, υπονομεύοντας την 
οντότητα των Σωματείων και της 
Ομοσπονδίας πολύ περισσότερο 
δε, οδεύοντας προς το εκλογοαπο-
λογιστικό συνέδριο του Ιουνίου, να 
μην υπάρξει αποπροσανατολισμός 
από τη δράση μας, αλλά ενότητα 
και καλύτερος συντονισμός για τη 
διεκδίκηση των μεγάλων καινοτο-
μιών που οραματιζόμαστε.

Αταλάντευτα πρέπει να προχω-
ρήσουμε στην επίτευξη των στό-

χων μας με κατάλληλο σχεδιασμό, 
κριτική και αυτοκριτική όπου και 
όποτε απαιτείται και προπαντός με 
«άνοιγμα» στην κοινωνία και στους 
συναδέλφους μας. Η επιλογή του 
Καθηγητή Εγκληματολογίας ως 
Υπουργού αρμόδιου για τον Κλάδο 
μας, παρουσιάζει εξαιρετικό ενδι-
αφέρον και συνιστά πρόκληση για 
όλους μας να εργαστούμε για τις 
μεγάλες θεσμικές αλλαγές που 
οραματιζόμαστε με γνώση του 
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Οπρόεδρος της ΠΟΑΣΥ μιλώ-
ντας στο πρώτο γενικό συμ-
βούλιο του 2015, ενώπιον των 

επισήμων προσκεκλημένων, αναφέρ-
θηκε στον σχηματισμό κυβέρνησης με 
κορμό ένα αριστερό κόμμα, σημειώ-
νοντας ότι το κάνει για δυο λόγους:

1. Διότι από την πρώτη στιγμή η κυ-
βέρνηση διακήρυξε ότι θα κάνει πρά-
ξη τις προεκλογικές της εξαγγελίες. 
«Θα πρωτοτυπήσω είπε ο πρωθυ-
πουργός και δεν θα ακολουθήσω την 
πεπατημένη». Εμείς κρατάμε αυτή τη 
δήλωση και τη χαιρετίζουμε διότι όλοι 
μας ξέρουμε τι συνέβαινε στο παρελ-
θόν. Το σύνθημά μας «είπα- είπα -ξεί-
πα, δεν υπάρχει τσίπα» ελπίζουμε να 
μην χρειαστεί να το ξαναβροντοφω-
νάξουμε έξω από τη βουλή.

2. Ο δεύτερος λόγος είναι ότι το προ-
εκλογικό πρόγραμμα για την Ελληνι-
κή Αστυνομία του ΣΥΡΙΖΑ, αλλά και οι 
δεσμεύσεις των Ανεξάρτητων Ελλή-
νων, μας βρίσκουν σύμφωνους και 
άρα μπορώ να πω ότι ξεκινάμε σε θε-
ωρητικό επίπεδο καλά.

Στη συνέχεια μίλησε για τις προσδο-
κίες μας από την νέα κυβέρνηση σε 
σχέση με ό,τι ζήσαμε στο παρελθόν 
(περικοπές, ανατροπή δεσμεύσεων, μη 
ενδυνάμωση του ανθρώπινου δυναμι-
κού, υπονόμευση ΤΕΑΠΑΣΑ κλπ), το-
νίζοντας ότι ως εργαζόμενοι υπό αντί-
ξοες και επικίνδυνες συνθήκες εργα-
σίας, πληρώσαμε βαρύ και πάλι το τί-
μημα του επαγγέλματος. «Χάθηκαν 
συνάδελφοί μας στο καθήκον, άλλοι 
αυτοκτόνησαν και άλλοι χάθηκαν λό-
γω τροχαίων ατυχημάτων. Και πρέπει 
εδώ να σταθούμε με ιδιαίτερη προσο-
χή κύριε Υπουργέ διότι είναι ανησυχη-
τικό το φαινόμενο. Ενώ η αστυνομία 
έχει μέλημά της τη μείωση των τροχαί-
ων ατυχημάτων και τα μειώνει στην 
κοινωνία, εμείς έχουμε αυξητικές τά-
σεις. Και τούτο δεν είναι τυχαίο. Υπάρ-
χουν μελέτες για το επάγγελμα του 
αστυνομικού που είναι από τα πλέον 
στρεσογόνα, αυτό το στρες δημιουργεί 
επιπτώσεις και δείχνει πόσο επιρρε-
πής είναι ο αστυνομικός στην πρόκλη-
ση ατυχημάτων, μεταξύ αυτών και των 
τροχαίων ατυχημάτων.

Για όλα αυτά, και για πολλά άλλα, 
που για λόγους οικονομίας του χρό-
νου δεν τα αναφέρω αλλά που σας εί-
ναι ούτως ή άλλως γνωστά, εμείς δώ-
σαμε έναν ωραίο συνδικαλιστικό αγώ-
να όχι με συντεχνιακά κριτήρια αλλά 
με γνώμονα την προστασία αφενός 
του αγαθού της ασφάλειας των πολι-
τών και αφετέρου της αξιοπρέπειάς 
μας». Αναφέρθηκε δε αναλυτικά στον 
αντιμνημονιακό μας αγώνα και τα 
αποτελέσματα που είχε (μη εφαρμογή 
περαιτέρω μείωσης μισθών και συ-
ντάξεων, προσφύγαμε στο ΣτΕ και 
δικαιωθήκαμε για τις περικοπές του 
2012, ακυρώσαμε κάποιες πλευρές 
του νόμου Δένδια για την λεγόμενη 
αναδιοργάνωση των υπηρεσιών κλπ). 
Όμως, κρίνω σκόπιμο να επισημάνω 
ότι με την εν γένει συνδικαλιστική μας 

πορεία τα πέντε χρόνια των Μνημονί-
ων, βοηθήσαμε στο να μην πληγεί ανε-
πανόρθωτα η καλή σχέση της ελληνι-
κής αστυνομίας με την ελληνική κοι-
νωνία. Και αυτό ίσως είναι και το πιο 
θετικό αποτέλεσμα του συνδικαλιστι-
κού μας αγώνα τα πέντε τελευταία 
χρόνια. Δεν διστάσαμε ακόμα, και μά-
λιστα σε ανύποπτο χρόνο, με αφορμή 
καταδικαστέες συμπεριφορές αστυ-
νομικών, να υπενθυμίσουμε στην Πο-
λιτεία το διαρκές της χρέος να προω-
θεί σταθερά και αταλάντευτα θεσμικά 
μέτρα εκσυγχρονισμού και εκδημο-
κρατισμού της αστυνομίας.

Στη συνέχεια αναφέρθηκε στην 
πρωτοβουλία μας να ζητήσουμε πριν 
από τις εκλογές από τα κόμματα να 
μας ενημερώσουν για το πρόγραμμά 
τους. «Είναι ενθαρρυντικό επίσης το 
γεγονός ότι ο πρωθυπουργός επέλεξε 
ως αρμόδιο Υπουργό για τα θέματα 
προστασίας του πολίτη – εσωτερικής 
ασφάλειας, τον γνωστό σε όλους μας 
καθηγητή Εγκληματολογίας, τον φίλο 
και συνεργάτη, τον κ. Γιάννη Πανούση. 
Είναι γνωστή η αγάπη του και το πά-
θος με το οποίο εργάζεται, χρόνια τώ-
ρα, για να υιοθετηθούν από την Πολι-
τεία και να γίνουν πράξη μεγάλα ορά-
ματα και μεγάλες αλλαγές στην αστυ-
νομία, αλλά και στο χώρο της 
δικαιοσύνης, που ο κ. Πανούσης και 
πολύ σωστά κάνει, δεν την ξεχωρίζει 
από το προληπτικό-κατασταλτικό έρ-
γο της αστυνομίας. Πιστεύει ότι είναι 
αλληλένδετα μέσα στη διακριτικότητα 
του ρόλου τους. 

Οι προτεραιότητες
Από την πλευρά μας, θέλουμε να τον 
διαβεβαιώσουμε ότι θα μας βρει υπο-
στηρικτές στις μεγάλες αλλαγές που 
έχει ανάγκη το αστυνομικό μας σύ-
στημα. Μας είπε ήδη στη συνάντηση 
που είχαμε, ότι μας θεωρεί συμβού-
λους και ότι ο διάλογος δεν θα είναι 
προσχηματικός. Από την επομένη των 
προγραμματικών δηλώσεων πιάνου-
με δουλειά, μας είπε, όταν τον ενημε-
ρώσαμε για τις άμεσες προτεραιότη-
τες μας:

 κατάργηση του άρθρου 220 του Ν. 
4281/2014 για το ΤΕΑΠΑΣΑ,

 πλήρη συμμόρφωση του Υπουργεί-
ου Οικονομικών στις αποφάσεις του 
Σ.τ.Ε., δεν μπορούμε να σταθούμε ως 
θεσμός, ως Δημοκρατία όταν η συντε-
ταγμένη Πολιτεία δεν σέβεται αμετά-
κλητες αποφάσεις δικαστηρίων.

 αναγνώριση της επικινδυνότητας 
της εργασίας και αστυνομική μεταρ-
ρύθμιση σε όλες της τις παραμέτρους.

Το διεκδικητικό μας πλαίσιο
Στο σημείο αυτό, υπενθυμίζω επι-
γραμματικά τα βασικά σημεία του δι-
εκδικητικού μας πλαισίου:

Διακομματική επιτροπή, αναδιορ-
γάνωση υπηρεσιών, Εκπαίδευση-
Αστυνομική Ακαδημία, άμεση είσοδο 
και ένταξη στις αστυνομικές σχολές 
από τον ερχόμενο Σεπτέμβριο όλων 

των επιτυχόντων κατά τις Πανελλήνι-
ες Εξετάσεις των προηγούμενων χρό-
νων και άμεση προκήρυξη προσλήψε-
ων το τρέχον έτος, θεσμικές αλλαγές-
μέτρα εκδημοκρατισμού λειτουργίας, 
επιλογή ηγεσίας, μέγα θέμα, σε λίγες 
μέρες αρχίζουν οι κρίσεις. Αν δεν δια-
σφαλιστεί η αξιοκρατία θα υπάρχει 
πρόβλημα. Πώς είναι δυνατόν να λει-
τουργούν οι Υπηρεσίες. Πρέπει να 
δείξουμε ότι επιβραβεύονται οι άξιοι 
για να πείθουν και τους υφισταμένους 
τους ότι αξίζουν το βαθμό που κατέ-
χουν. Έχουμε στη συνέχεια, πειθαρχι-
κό δίκαιο, έλεγχος αυθαιρεσίας διοί-
κησης – λογοδοσία διοίκησης, Κώδι-
κας Μεταθέσεων, το ζητούμενο. Υπάρ-
χουν κοινωνικά προβλήματα. Πρέπει 
να κάνουμε μια καταγραφή. Πόσοι 
είναι επιτέλους οι συνάδελφοι που 
θέλουν να μετακινηθούν στον τόπο 
των συμφερόντων τους, να έχουμε μια 
«ακτινογραφία» των αιτημάτων και 
πόσο καιρό ταλαιπωρούνται. Είχαμε 
κάνει μια προεργασία, δεν ευοδώθηκε 
παρά τις δεσμεύσεις ότι σε λίγο διά-
στημα θα υλοποιείτο. Έχουμε πρόβλη-
μα με την καταπόνηση –κατασπατά-
ληση δύναμης διότι δεν υπάρχει κο-
στολόγηση. Μας είπαν συνάδελφοι ότι 
προχθές σε ποδοσφαιρικό αγώνα 
αντιστοιχούσαν 4 αστυνομικοί σε 1 φί-
λαθλο. Ζήτημα μεγάλο ο χρόνος εργα-
σίας διότι δεν τηρείται το π.δ. Άμεσα 
πρέπει κι αυτό να αντιμετωπιστεί. Ζή-
τημα μεγάλο επίσης η επανασύσταση 
Δημοτικής Αστυνομίας. Βρήκε χαλα-
ρούς και τους δημάρχους και υπήρξε 
οπισθοδρόμηση. Πρέπει ο θεσμός να 
επιστρέψει στην Τοπική Αυτοδιοίκη-
ση. Αλλά μεγάλα θέματα οι μεταγω-
γές- ασφάλεια φυλακών και γι' αυτό 
ζητούσαμε υπαγωγή αυτών στο 
Υπουργείο Δικαιοσύνης κλπ.

Χρειάζονται πλέον άμεσα βήματα 
και θετικά αποτελέσματα με απαρέ-
γκλιτη τήρηση και υλοποίηση των 
δεσμεύσεων για να υπάρξει ανάταξη 
στο ηθικό των συναδέλφων που είναι 
απαραίτητη προϋπόθεση στην προ-
σφορά έργου μας στην κοινωνία. Κύ-
ριε Υπουργέ, θα συνεχίσουμε να αντι-
μετωπίζουμε τα αιτήματά μας με σο-
βαρότητα και υπευθυνότητα. Έχουμε 
υψηλές απαιτήσεις, όπως υψηλές 
απαιτήσεις έχει και η κοινωνία από 
μας. Ως καθηγητής θέλουμε να μας 
βαθμολογείτε. Καλή είναι η βαθμολο-
γία. Το επιζητούμε, αλλά να γνωρίζετε 
ότι όταν θα 'ρχεται το πλήρωμα του 
χρόνου θα σας βαθμολογούμε κι εμείς. 
Και τη βαθμολόγηση θα την κάνουμε 
αυστηρά, αλλά με ειλικρινή διάθεση. 
Αυτή είναι η θέση του προεδρείου της 
ΠΟΑΣΥ και των Πρωτοβαθμίων Οργα-
νώσεων της Χώρας. Σας ευχόμαστε 
ξανά καλή επιτυχία στα νέα σας καθή-
κοντα στο υπουργείο μας, εύχομαι 
τέλος, σε όλους καλή δημιουργική 
χρονιά. Δημιουργικότητα για την Ελ-
ληνική Αστυνομία και την κοινωνία, 
τα υπέρτατα αγαθά της οποίας είμα-
στε ταγμένοι να διασφαλίζουμε».

Τέρμα πια τα «είπα, είπα, ξείπα»…
H κομβικής σημασίας ομιλία του προέδρου της ΠΟΑΣΥ κ. Χρήστου 
Φωτόπουλου στο πρώτο Γενικό Συμβούλιο της νέας χρονιάς

αντικειμένου, επιμονή και υπο-
μονή, μακριά από σκοπιμότητες.

Μετά το πέρας των εργασιών 
του Γενικού Συμβουλίου, ακολού-
θησε η κοπή της βασιλόπιτας και 
η ανταλλαγή των καθιερωμένων 
ευχών για μια καλή συνδικαλι-
στική χρονιά.

Τέλος, το Προεδρείο ιεραρχώ-
ντας άμεσα τις προτεραιότητες 
των αιτημάτων, θα τα θέσει τις 
επόμενες ημέρες στην Ηγεσία, 

ως θέματα εργασίας προς επί-
λυση.

Είναι σαφές ότι «δεν είμαστε 
δεδομένοι κανενός», αλλά έχου-
με όλη τη διάθεση και τη δυνα-
μική να συμβάλλουμε στην 
εξεύρεση λύσεων, προκειμένου 
να μην αναγκαστούμε να βρο-
ντοφωνάξουμε πάλι έξω από τη 
Βουλή «είπα-είπα-ξείπα, δεν 
υπάρχει τσίπα».

Καλή συνδικαλιστική χρονιά!
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Χαιρετίζοντας τις εργασίες του 
Γ.Σ. και απαντώντας στα βασικά 
ερωτήματα που τέθηκαν, ο 

Αναπληρωτής Υπουργός κ. ΠΑΝΟΥ-
ΣΗΣ επανέλαβε τις προγραμματικές 
του δηλώσεις στη Βουλή, τονίζοντας 
το αυτονόητο, ότι δηλαδή, η αστυνομία 
είναι θεσμός της Δημοκρατίας, αλλά 
και εύκολος στόχος, διότι χρεώνεται 
ό,τι αποτυχία σημειώνεται στον υπό-
λοιπο δημόσιο τομέα κλπ και αυτό 
πρέπει να αλλάξει. 

Ανέλυσε δε τις βασικές σκέψεις του 
για την δημιουργία μιας Νέας Αστυνο-
μίας, μιας αστυνομίας του φτωχού, 
όπως είπε, κάνοντας πρώτη το πρώτο 
βήμα, δείχνοντας το καλό της πρόσω-
πο στην κοινωνία, με τη βεβαιότητα 
ότι εκείνη θα ανταποκριθεί στο κάλε-
σμά μας για μια κοινωνική συμφωνία, 
συμφωνία κυρίων ανάμεσα στα κινή-
ματα και στην αστυνομία, αφήνοντας 
πίσω προκαταλήψεις και μια αντίλη-
ψη περί λαού – εχθρού.

Στο πλαίσιο αυτό αναφέρθηκε, με-
ταξύ άλλων, στην δημιουργία ίσως 
Επιτροπής της Βουλής για τον έλεγχο 

της αστυνόμευσης ή κάποιου άλλου 
οργάνου, στις αναγκαίες συναινέσεις 
σε διάφορα επίπεδα, στην επανεξέτα-
ση της λειτουργίας αστυνο-
μικών υπηρεσιών, στο νέο 
δόγμα ασφαλείας «πρόλη-
ψη-αποτροπή-καταστολή», 
στην συμμετοχική αντε-
γκληματική πολιτική, στον 
αστυνομικό της γειτονιάς, 
στην διεύρυνση του «ψηφι-
δωτού αντιλήψεων» εντός 
της αστυνομίας ώστε το 
προσωπικό να περιλαμβά-
νει εκπροσώπους διαφόρων ομάδων 
που είχαν αποκλειστεί στο παρελθόν 
(περισσότερες γυναίκες, Ρομά, Πομά-
κους, Ελληνοπόντιους και μετανά-
στες), στην ενδυνάμωση της επιστη-
μονικής αστυνομίας, στην αναγκαιό-
τητα αλλαγών στο Πειθαρχικό Δίκαιο, 
στο συνδικαλισμό, στην εκπαίδευση, 
στην επικινδυνότητα του επαγγέλμα-
τος κλπ. Επισήμανε δε προς άρση πα-
ρεξηγήσεων για όσα ακούστηκαν περί 
αφοπλισμού ότι αστυνομικός χωρίς 
όπλο είναι κοινωνικός λειτουργός. 

Ωστόσο, πρέπει να δούμε με προσοχή 
τα θέματα της εκπαίδευσης και της 
επιχειρησιακής δράσης. Να είναι επί-

σης ξεκάθαρο ότι η αστυνο-
μία δεν λύνει κοινωνικά 
προβλήματα, πληρώνει τα 
σπασμένα των κοινωνικών 
ανισοτήτων και γι' αυτό επι-
βάλλεται η πρόληψη. Διότι 
και η αστυνομία δεν είναι 
φορέας αλλαγής των πολιτι-
κών πραγμάτων, παρά τον 
διαμεσολαβητικό της ρόλο 
όταν αντιμετωπίζει εγκλη-

ματογόνες καταστάσεις, αλλά και τότε 
με σεβασμό στο Σύνταγμα και τους 
νόμους. «Υπόσχομαι», πρόσθεσε, «δι-
αφάνεια παντού, αλλά διαφθορά και 
διαπλοκή πουθενά. Είπα ήδη ότι αν 
υπάρχουν μέσα στην αστυνομία θύλα-
κες είτε ακραίων πολιτικών απόψεων 
είτε διαφθοράς, να αυτοδιαλυθούν. 
Λυπάμαι, θα τους διαλύσω».

Στη συνέχεια διευκρίνισε ότι στη 
Βουλή, δεν μίλησε συγκεκριμένα για 
τα αναδρομικά ύψους 53 εκατομ. ευρώ 
που πρέπει να δοθούν στους ένστο-

λους, διότι «αυτό δεν αποτελεί εξαγγε-
λία, αλλά δικαίωμα. Όταν μιλάμε για 
κράτος δικαίου, δεν μπορεί η Kυβέρ-
νηση να μη συμμορφώνεται στις δικα-
στικές αποφάσεις. Είναι δεδομένη η 
βούληση, το έχουμε συζητήσει αλλά 
δεν ξέρω πώς θα ρυθμιστεί στην πα-
ρούσα φάση με ανοικτή σήμερα τη 
συζήτηση στο Γιούρογκρουπ», πρό-
σθεσε. Όσο για την κατάργηση του 
άρθρου 220 για το ΤΕΑΠΑΣΑ, επανέ-
λαβε τη θέση της Κυβέρνησης όπως 
έχει ήδη διατυπωθεί και από τον αρ-
μόδιο Αναπληρωτή Υπουργό Κοινωνι-
κών Ασφαλίσεων κ. Δημήτριο ΣΤΡΑ-
ΤΟΥΛΗ και επομένως δεν τίθεται ζή-
τημα ανησυχίας, αν και πρέπει να 
υπενθυμίσουμε ότι εκ μέρους μας 
παραμένει ο προβληματισμός για την 
αναζήτηση τρόπων διασφάλισης της 
αυτοτελούς λειτουργίας του ή να εξε-
τάσουμε το ενδεχόμενο δημιουργίας 
ενιαίου ασφαλιστικού πυλώνα Ενό-
πλων Δυνάμεων και Σωμάτων Ασφα-
λείας. Για το θέμα του μαθηματικού 
τύπου είπε επίσης ότι θα εξετάσει το 
αίτημά μας.

Το Προεδρείο της Ομοσπονδίας 
στο πλαίσιο των αποφάσεων 
του 24ου Πανελλαδικού Συνε-

δρίου ζήτησε επισήμως από τα πολι-
τικά κόμματα, ενόψει των βουλευτι-
κών εκλογών της 25ης Ιανουαρίου 
2015, τις θέσεις τους για το διεκδικη-
τικό μας πλαίσιο, όπως αυτό διαμορ-
φώθηκε από το συνέδριο και κατα-
γράφηκε στο Ψήφισμά του, δίνοντας 
ιδιαίτερη έμφαση στα τρία φλέγοντα 
ζητήματα για όλους τους ένστο-
λους, ήτοι την αναγνώριση της επι-
κινδυνότητας της εργασίας, την μη 
συμμόρφωση της Κυβέρνησης στις 
αποφάσεις του Σ.τ.Ε. για τις μισθο-
λογικές περικοπές και την κατάργη-
ση του άρθρου 220 του νόμου 4281/14 

ΓΙΑΝΝΗΣ ΠΑΝΟΥΣΗΣ

να δημιουργήσουμε μια νέα αστυνομία
Με σύμβουλο την Ομοσπονδία μας, δεσμεύτηκε ότι θα προωθήσει μεγάλες τομές ο νέος υπουργός

Εποικοδομητικές συναντήσεις 
με τα πολιτικά κόμματα
Αναμένουμε να γίνουν πράξη οι προεκλογικές δεσμεύσεις

Τίμησαν  
τις εργασίες  
του Γενικού 
Συμβουλίου
ανταποκρίθηκαν στο κάλεσμα 
της ομοσπονδίας και χαιρέτη-
σαν τις εργασίες του Γ.σ., ο 
αντιπρόεδρος της βουλής κ. 
αλέξης ΜητροποΥΛοΣ, ο ανα-
πληρωτής υπουργός εσωτερι-
κών και Διοικητικής ανασυ-
γκρότησης κ. Γιάννης 
παΝοΥΣηΣ, ο αρχηγός της 
εΛ.ασ. αντιστράτηγος κ. Δημή-
τριος τΣακΝακηΣ, ο Πρόεδρος 
της ΠοαΞια κ. ιωάννης κατΣια-
ΜακαΣ, ο επικεφαλής του Τμή-
ματος σωμάτων ασφαλείας του 
συριΖα κ. τάσος ΜαΥροποΥ-
ΛοΣ, ο επίτιμος Πρόεδρος της 
Ποασυ και αναπληρωτής Γεν. 
Γραμματέας της Κοινοβουλευτι-
κής ομάδας της νέας Δημοκρα-
τίας κ. Δημήτριος κΥριαΖιΔηΣ, 
η Τομεάρχης Προστασίας του 
Πολίτη των ανεξαρτήτων ελλή-
νων κα Σταυρούλα ΞοΥΛιΔοΥ, ο 
βουλευτής του ΚΚε κ. Θανάσης 
παΦιΛηΣ, ο επίτιμος αρχηγός 
της εΛ.ασ. και βουλευτής της 
νέας Δημοκρατίας αντιστράτη-
γος ε.α. κ. αναστάσιος ΔηΜοΣ-
ΧακηΣ και ο Πρόεδρος της Πο-
αασα κ. ευάγγελος 
ΧριΣτακοποΥΛοΣ.
Παρέστησαν επίσης, ο υπεύθυ-
νος Τομέα σωμάτων ασφαλείας 
του συριΖα κ. Δημήτριος τΣοΥ-
καΛαΣ, ο υπαρχηγός της εΛ.ασ. 
αντιστράτηγος κ. Σπυρίδων πα-
παΣπΥροΥ, ο Προϊστάμενος 
επιτελείου α.ε.α. αντιστράτη-
γος κ. κων/νος τΣοΥΒαΛαΣ, ο 
επίτιμος Πρόεδρος της ΠοαΞια 
και Προϊστάμενος Κλάδου Διοι-
κητικής υποστήριξης & ανθρω-
πίνου Δυναμικού α.ε.α. υπο-
στράτηγος κ. Δημήτριος 
ΓεΩρΓατΖηΣ, ο Προϊστάμενος 
Κλάδου οικονομοτεχνικής υπο-
στήριξης & Πληροφορικής 
α.ε.α. υποστράτηγος κ. αθανά-
σιος παπαΓεΩρΓιοΥ, ο Διευθυ-
ντής της αστυνομικής ακαδημί-
ας υποστράτηγος κ. Βασίλειος 
κοΝτοΓιαΝΝηΣ, ο Γενικός 
αστυνομικός Διευθυντής αττι-
κής υποστράτηγος κ. κων/νος 
ΜιΧαιριΝαΣ, ο Πρόεδρος του 
ΤεαΠασα Ταξίαρχος κ. πανα-
γιώτης ΔρακακηΣ, ο Πρόεδρος 
του εθνικού Τμήματος ιρα κ. ιω-
άννης καραπατακηΣ, ο Πρόε-
δρος της ΠοευΠσ κ. Δημήτριος 
ΣταΘοποΥΛοΣ, ο Πρόεδρος 
της εαΠσ κ. ιωάννης ΣταΜοΥ-
ΛηΣ, ο Πρόεδρος της ΠοεΠΛσ 
κ. Γεώργιος ΔριΒακοΣ, ο νομι-
κός μας σύμβουλος κ. Χαράλα-
μπος ΜποΥκοΥΒαΛαΣ και ο 
πανοσιολογιότατος αρχιμαν-
δρίτης Νεκτάριος κιοΥΛοΣ.

για τα ασφαλιστικά ταμεία.
Η Ομοσπονδία ανακοίνωσε 

ότι ανταποκρίθηκαν στο αίτημά μας 
και υπήρξαν συναντήσεις στις 19 και 
20 Ιανουαρίου 2015 με τον Συνασπι-

σμού Ριζοσπαστικής Αριστεράς, τους 
Ανεξάρτητους Έλληνες και τη Δημο-
κρατική Αριστερά, ενώ το ΚΚΕ απά-
ντησε εγγράφως. Στις 20/1/15, επίσης, 
η Ομοσπονδία συμμετείχε στην εκδή-

λωση που διοργανώθηκε από τον ΣΥ-
ΡΙΖΑ με αντικείμενο την παρουσίαση 
των θέσεών του σε όλες τις Ομοσπον-
δίες των Σωμάτων Ασφαλείας και 
των Ενόπλων Δυνάμεων, όπου χαιρε-
τίζοντας τις εργασίες της εκδήλωσης, 
απαιτήσαμε συγκεκριμένες δεσμεύ-
σεις. Ειδικότερα, τα προαναφερόμενα 
κόμματα, καθώς και με τις τοποθετή-
σεις τους, τάσσονται υπέρ της άμεσης 
αναγνώρισης της επικινδυνότητας 
της εργασίας, της πλήρους συμμόρ-
φωσης στις αποφάσεις του Συμβου-
λίου της Επικρατείας και της άμεσης 
κατάργησης του άρθρου 220 του 
Ν.4281/14. Αναλυτικά, οι θέσεις των 
κομμάτων έχουν αναρτηθεί στην 
ιστοσελίδα μας poasy.gr
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Πρόσκληση να συμμετάσχει 
στην Ημερίδα με θέμα «Ο 
κοινωνικός ρόλος των Σω-

μάτων Ασφαλείας στην Κυβέρνηση 
ΣΥΡΙΖΑ», έλαβε η Ομοσπονδία μας 
πριν από τις βουλευτικές εκλογές.

Μιλώντας ενώπιον πλήθους στε-
λεχών του κόμματος, αλλά και δεκά-
δων εκπροσώπων φορέων, που εί-
χαν ανταποκριθεί στο ίδιο κάλεσμα, 
ο πρόεδρος της ΠΟΣΥ κ. Χρήστος 
Φωτόπουλος, μίλησε για τον κοι-
νωνικό ρόλο της αστυνομίας, τονίζο-
ντας ότι είναι αυτονόητος αν και μη 
παραδεκτός σε κάποια κοινωνικά 
στρώματα, λόγω των υφισταμένων 
πρακτικών, των προκαταλήψεων 
και των στερεοτύπων που υπάρχουν 
διαχρονικά. Θέτοντας, όμως, το ερώ-
τημα «αν μπορούμε να φανταστού-
με την κοινωνία μια μέρα χωρίς 
αστυνομία;» αντιλαμβανόμαστε 
αμέσως το πλαίσιο μέσα στο οποίο 
κινείται ή πρέπει να κινείται κάθε 
αστυνομικός οργανισμός.

Η ΠΟΑΣΥ, με βάση και το κατα-
στατικό της αγωνίζεται προς αυτήν 
την κατεύθυνση, της ενίσχυσης του 
κοινωνικού ρόλου της αστυνομίας 
και βεβαίως της επαγγελματικής 
της λειτουργίας σε όλους τους το-
μείς, συμπεριλαμβανομένης της 
άσκησης της νόμιμης βίας και της 
καταστολής, με την οποία η αστυνο-
μία δυστυχώς είναι σχεδόν ταυτι-
σμένη.

Στη χώρα μας απέχουμε πολύ από 
το να θεωρούμε τον αστυνομικό 
ήρωα, όπως συμβαίνει στην Αμερι-
κή. Θα θυμάστε τη συζήτηση που εί-
χε γίνει πριν μερικά χρόνια με την 
εικόνα του αστυνομικού στη Ν. Υόρ-
κη που δημοσιεύτηκε παντού και 
τον εμφάνιζε να προσφέρει σε έναν 

άστεγο ένα ζευγάρι παπούτσια.
Θα ξέρετε ότι έχουμε κι εμείς πολ-

λές φιλανθρωπικές δράσεις της 
αστυνομίας ή και μεμονωμένες πε-
ριπτώσεις αστυνομικών που δεν γί-
νονται πρωτοσέλιδα. Στα αστυνομι-
κά κρατητήρια που στοιβάζονται 
αλλοδαποί, πολλοί συνάδελφοι βά-
ζουν χρήματα από την τσέπη τους 
για να βοηθήσουν αυτούς τους αν-
θρώπους.

Μόλις την περασμένη εβδομάδα, 
έγινε μια εκδήλωση από την Ένωση 
Αθηνών σε κεντρικό ξενοδοχείο της 
Αθήνας, όπου αναδείχθηκε η συνερ-
γασία της αστυνομίας με τις ΜΚΟ. 
Εκεί μάλιστα τονίστηκε ότι το έλ-
λειμμα του κοινωνικού κράτους 
εξαιτίας της οικονομικής κρίσης, έρ-
χονται και το καλύπτουν σήμερα οι 
ΜΚΟ σε συνεργασία με τους αστυ-
νομικούς. Ενδοοικογενειακή βία, 
παιδική παραβατικότητα, αναζήτη-
ση ηλικιωμένων, χρήστες ουσιών, 
συγκέντρωση ειδών πρώτης ανά-
γκης κλπ. είναι σημαντικοί κοινοί 
τομείς δράσης.

Επομένως, δεν πρέπει να ταυτί-
ζουμε τον αστυνομικό με τον νομο-
τηρητικό του ρόλο. Έχει κι έναν βοη-
θητικό ρόλο, κοντά στον πολίτη, πέ-
ρα από τον αυστηρά υπηρεσιακό. 
Όταν συμπεριφέρεται με ευαισθη-
σία απέναντι π.χ. στα θύματα της βί-
ας, όταν λειτουργεί εκπαιδευτικά με 
διαλέξεις και επισκέψεις σε σχο-
λεία, όταν συμμετέχει σε πολιτιστι-
κές εκδηλώσεις με πρωταγωνιστές 
αστυνομικούς. 

Είναι όμως και ενεργός πολίτης 
αφού δεν συμμετέχει μόνο στις συν-
δικαλιστικές του οργανώσεις, δρα-
στηριοποιείται σε κοινωνικούς φο-
ρείς, τολμά και συμμετέχει σε όργα-

να της αυτοδιοίκησης.

Τα στερεότυπα
Παρ’ όλα αυτά, όπως γνωρίζουμε 
όλοι, υπάρχουν ισχυρά αρνητικά 
στερεότυπα στην κοινωνία, αλλά 
και μεταξύ ημών των αστυνομι-
κών.

Το ερώτημα είναι πώς σπάνε αυ-
τά τα στερεότυπα;

Εμείς υποστηρίζουμε ότι σπάνε  
με την οριοθέτηση των αρμοδιοτή-
των της αστυνομίας, με τη σωστή 

εκπαίδευση των αστυνομικών, με 
τη σαφή εικόνα που πρέπει να έχει 
ο πολίτης για το ρόλο της αστυνο-
μίας και με τον κοινωνικό της 
έλεγχο.

Το πιο κρίσιμο σημείο από όλα 
αυτά είναι το ότι ο αστυνομικός 
δεν πρέπει να χρησιμοποιείται 
από την όποια κρατική εξουσία 
για να μπορέσει να δικαιολογή-
σει η κρατική εξουσία τις επιλο-
γές της (π.χ. τη βίαιη καταστολή 
κοινωνικών κινημάτων). Όσο ο 
αστυνομικός, καλείται να λει-
τουργήσει ως μέσο καταστολής, 
παρά ως μέσο προστασίας του 
πολίτη, θα εισπράττει όλη την 
κοινωνική αντίδραση, ενώ αυτή 
έχει άλλους αποδέκτες. Ετσι θα 
γίνεται αποδιοπομπαίος τρά-
γος, θα είναι μέρος του προβλή-
ματος και θα υπονομεύει τον 
κοινωνικό του ρόλο. 

Δεν θέλω να σας κουράσω άλλο, 
αλλά γνωρίζετε πολύ καλά ότι από 
τη γέννησή της η Ομοσπονδία μας 
προέτασσε αυτά τα χαρακτηριστι-
κά της αστυνομίας αναζητώντας 
και τη στήριξη και της κοινωνίας. 
Γι’ αυτό και τα σωματεία τότε 
ένοιωθαν την ανάγκη της διοργά-
νωσης εκδηλώσεων για τα τροχαία 
ατυχήματα, για τα ναρκωτικά και 
την εγκληματικότητα και πρωτο-
στατούσαν σε άλλες κοινωνικές εκ-
δηλώσεις των τοπικών κοινωνιών. 

Κατακτήσαμε την αναγνώριση 
της κοινωνίας ως συνδικαλιστικό 
κίνημα, αλλά ως αστυνομία έχου-
με ακόμα δρόμο. Επομένως καλω-
σορίζουμε και πάλι αυτήν την εκ-
δήλωση και θα αξιοποιήσουμε κι 
εμείς από την πλευρά μας τα συ-
μπεράσματά της.

Μπορούμε να φανταστούμε  
μια κοινωνία χωρίς αστυνομία;
Στη χώρα μας απέχουμε πολύ από το να θεωρούμε τον αστυνομικό ήρωα,  
όπως συμβαίνει στην Αμερική, τόνισε ο πρόεδρος της ΠΟΑΣΥ

Χωρίς αλαζονικές συμπεριφο-
ρές με σοβαρότητα θα εργα-
στούμε για την επίλυση των 

προβλημάτων μας
Σε εξαιρετικό κλίμα πραγματο-

ποιήθηκε στις 4/2/15 η πρώτη συνά-
ντηση με τον νέο υπουργό, Καθηγη-
τή εγκληματολογίας κ. Γιάννη Πα-
νούση. 

Ως γνωστόν, μας συνδέουν κοινές 
προσπάθειες για την ανάδειξη του 
ρόλου της Ελληνικής Αστυνομίας 
ως θεσμού της Δημοκρατίας, αλλά 
και για την αντιμετώπιση στρεβλώ-
σεων στη λειτουργία της. Μόλις στο 
τελευταίο συνέδριό μας είχε πα-
ρουσιάσει την επιστημονική του 
άποψη για την αστυνομική εκπαί-
δευση, ενώ στο παρελθόν υπήρξε 

εισηγητής άλλων θεμάτων. Από την 
πρώτη στιγμή του ευχηθήκαμε κα-
λή επιτυχία, τονίζοντας ότι η αστυ-
νομική οικογένεια έχει μεγάλες 
απαιτήσεις από την νέα κυβέρνηση 
και ειδικά από τον ίδιο. «Προσδο-
κούμε στην καλή εποικοδομητική 
συνεργασία μαζί σας ώστε να συμ-
βάλλουμε στην υλοποίηση των επι-
διωκόμενων κοινών μας στόχων. Η 
μακρόχρονη επιστημονική σας 
συμβολή στη διαμόρφωση μιας 
αποτελεσματικής αντεγκληματι-
κής πολιτικής και στον εκδημοκρα-
τισμό όλων των φορέων υλοποίη-
σής της, αλλά και η κατά καιρούς 
δική σας, προσωπική, στήριξη των 
δίκαιων αιτημάτων μας, αποτελούν 
–θέλουμε να πιστεύουμε- τις καλύ-

τερες προϋποθέσεις για την εκπλή-
ρωση των κοινών στόχων μας επ' 
ωφελεία της ελληνικής κοινωνίας», 
αναφέρεται μεταξύ άλλων στην 
επιστολή που του στείλαμε, ζητώ-
ντας μια συνάντηση μαζί του, πριν 
από τις προγραμματικές δηλώσεις 
της νέας κυβέρνησης.

Ο κ. Καθηγητής πράγματι αντα-
ποκρίθηκε στο αίτημά μας  και στη 
συνάντηση που έγινε στο γραφείο 
του δεσμεύτηκε ότι θα αντιμετωπι-
στεί άμεσα το κατεπείγον θέμα του 
ΤΕΑΠΑΣΑ. Για την αποκατάσταση 
των μισθολογικών αδικιών σε σχέ-
ση με τις αποφάσεις του ΣτΕ, δήλω-
σε επίσης ότι η συμμόρφωση της 
Πολιτείας στις δικαστικές αποφά-
σεις είναι ζήτημα Δημοκρατίας, κά-

τι που η νέα κυβέρνηση θα το αντι-
μετωπίσει άμεσα και όχι στο απώ-
τερο μέλλον.

Πρώτιστο μέλημα του υπουργεί-
ου θα είναι επίσης η ηθική και υλι-
κή ανάκαμψη του ανθρώπινου δυ-
ναμικού. Στο πλαίσιο αυτό θεωρεί 
επιβεβλημένο τον ουσιαστικό και 
ανοικτό διάλογο με το συνδικαλι-
στικό μας κίνημα με στόχο την ανα-
βάθμιση του ρόλου της Ελληνικής 
Αστυνομίας, τη σύσφιξη των σχέσε-
ών της με την ελληνική κοινωνία 
και την αποδοχή του Αστυνομικού 
σε καθημερινό υπηρεσιακό επίπε-
δο, μέσω των αναγκαίων μεταρρυθ-
μίσεων και της ανάκαμψης του κα-
ταπονημένου προσωπικού (Εφαρ-
μογή κανονισμών υγιεινής και 

ασφάλειας, επικινδυνότητα εργασί-
ας, ωράριο εργασίας, βελτίωση του 
Κώδικα μεταθέσεων, εκπαίδευση, 
αναδιοργάνωση κλπ). Το νομοθετι-
κό έργο θα είναι αποτέλεσμα τακτι-
κών συναντήσεων και διαβουλεύ-
σεων χωρίς αιφνιδιασμούς και τε-
τελεσμένα, δεδομένου ότι η Ομο-
σπονδία θα αποτελεί ουσιαστικό 
σύμβουλό του για όποιες αλλαγές 
μας αφορούν.

Στη συνάντηση συμμετείχε και ο 
Διευθυντής του Γραφείου του κ. 
Υπουργού, πρώην συνάδελφός μας 
κ. Βασίλης Μαστρογιάννης, ο οποί-
ος είναι επίσης καλός γνώστης των 
αστυνομικών πραγμάτων λόγω και 
της υπηρεσιακής και συνδικαλιστι-
κής του θητείας.

σε ρόλο συμβούλου της Ηγεσίας η ομοσπονδία μας

ΣΥΓχΑρΗΤΗρΙΑ  
ΓΙΑ ΤΗ ΣΥλλΗψΗ  
ΤΟΥ χρ. ΞΗρΟΥ
Με αισθήματα ανακούφισης 
δέχθηκε το αστυνομικό 
προσωπικό τη σύλληψη του 
καταζητούμενου 
τρομοκράτη Χριστόδουλου 
Ξηρού.
Με κοινή ανακοίνωσή τους 
ποαΣΥ και ποαΞια τόνισαν 
ότι η τελευταία επιτυχία της 
ελληνικής αστυνομίας 
έρχεται να προστεθεί σε 
σειρά άλλων επιτυχιών του 
συνόλου των αστυνομικών 
υπηρεσιών σε όλη τη χώρα, 
γεγονός που καταδεικνύει 
το υψηλό επίπεδο 
επαγγελματικής 
λειτουργίας που διέπει τον 
αστυνομικό οργανισμό, 
αλλά και τις δυνατότητες 
που έχει για ακόμα 
μεγαλύτερες επιτυχίες.
οι ομοσπονδίες συγχαίρουν 
το σύνολο των συναδέλφων 
που εργάστηκαν για τον 
εντοπισμό και τη σύλληψη 
του καταζητούμενου κάτω 
από τις γνωστές σε όλους 
μας αντίξοες και 
επικίνδυνες συνθήκες. 
παράλληλα, όμως, 
αναδεικνύεται η 
υποχρέωση της πολιτείας 
για διαρκή θωράκιση του 
Έλληνα αστυνομικού ώστε 
αφενός να τιμά το 
λειτούργημά του, αφετέρου 
δε να ανταποκρίνεται κατά 
τον καλύτερο τρόπο στις 
προσδοκίες της ηγεσίας 
όσο και της ελληνικής 
κοινωνίας.
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ΗΕπιτροπή Υγιεινής και Ασφά-
λειας της Εργασίας εργάζεται 
συστηματικά για την θέσπιση 

του Ιατρού Εργασίας στον Οργανισμό 
της Ελληνικής Αστυνομίας.

Όπως ανακοίνωσε, μετά τη συνε-
δρίαση που έγινε στα γραφεία της 
Ομοσπονδίας μας, είχαν προσκληθεί 
και μίλησαν για το θέμα ο επικεφα-
λής του Τμήματος Σωμάτων Ασφα-
λείας και υποψήφιος Βουλευτής του 
ΣΥΡΙΖΑ κ. Μαυρόπουλος Αναστά-
σιος και ο Πρόεδρος της Ελληνικής 
Εταιρείας Ιατρικής Εργασίας και Πε-
ριβάλλοντος κ. Δρακόπουλος Βασί-
λειος.

Σκοπός της συνεδρίασης ήταν να 
αξιολογηθούν τα δεδομένα και οι 
αναγκαιότητες που επιβάλλουν αυτή 
την θέσπιση με γνώμονα πάντοτε την 
διασφάλιση της υγείας των εργαζο-
μένων στην Ελληνική Αστυνομία.

Από επιστημονικής πλευράς ο κ. 
Δρακόπουλος ανέλυσε όλες τις προ-
οπτικές και τα βασικά χαρακτηρι-
στικά που διέπουν τον Ιατρό Εργασί-
ας και τον Τεχνικό Ασφαλείας και ως 
ζητούμενο πρόβαλλε τη δομή και τη 
διάρθρωση αυτού του εγχειρήματος, 
προκειμένου να υπάρχει σωστή και 
οργανωτική σύνθεση σε έναν φορέα 
που απασχολεί  55.000 περίπου ερ-
γαζομένους. Αρχικά θα πρέπει να 
ιδρυθεί όπως επισήμανε ο κ. Δρακό-

Με διαδοχικές συναντήσεις 
η Ομοσπονδία μας έθεσε 
στους υπουργούς αμέσως 

μετά το σχηματισμό της νέας κυ-
βέρνησης το θέμα του ΤΕΑΠΑΣΑ. 

Στις 6/2/2015 πραγματοποιήθη-
κε συνάντηση των προεδρείων των 
έξι Ομοσπονδιών  με τον Αναπλη-
ρωτή Υπουργό Υγείας και Κοινωνι-
κών Ασφαλίσεων κ. Δημήτρη 
Στρατούλη παρουσία και του Γε-
νικού Γραμματέα κ. Γιώργου Ρω-
μανιά, όπου ζητήσαμε την κατάρ-
γηση της επαχθούς ρύθμισης του 
άρθρου 220 του Ν. 4281/2014 όσο 
και την κατάργηση του μαθηματι-
κού τύπου για τον υπολογισμό του 
εφάπαξ ως τη μοναδική σοβαρή 
και δίκαιη λύση για τη διασφάλιση 
της υγιούς προοπτικής των ασφα-
λιστικών μας φορέων. Τα ταμεία 
μας πρέπει να συνεχίσουν να λει-
τουργούν με την ισχύουσα αυτοτέ-
λειά τους. Εκ μέρους του κ. Υπουρ-
γού, υπήρξε σαφέστατη δέσμευση:

 για αναστολή ισχύος – εφαρ-
μογής των διατάξεων του άρθρου 
220 του Ν. 4281/2014 με την κατά-
θεση σχετικής τροπολογίας έως το 
τέλος Φεβρουαρίου τρέχοντος 
έτους και με προοπτική στην συνέ-
χεια κατάργησής του,

 για την αναθεώρηση του μαθη-
ματικού τύπου,

 για την κατάργηση της ρήτρας 
μηδενικού ελλείμματος, με προο-
πτική την εξεύρεση βιώσιμης και 
δίκαιης λύσης, μετά από διαβού-
λευση και συμμετοχή των Ομο-
σπονδιών μας, το αμέσως προσε-
χές διάστημα.

Επίσης, στις 27/2/15 ακολούθησε 
νέα συνάντηση  παρουσία του 
Προέδρου του ΤΕΑΠΑΣΑ Ταξίαρ-
χου κ. Παναγιώτη ΔΡΑΚΑΚΗ και 
του Διευθυντή Παροχών του ΤΕΑ-
ΠΑΣΑ Πύραρχο κ. Ευάγγελο ΤΖΑ-
ΛΟΚΩΣΤΑ, με τον Γραμματέα του 

Υπουργείου Εργασίας και Κοινω-
νικής Αλληλεγγύης κ. Γεώργιο Ρω-
μανιά.

Ο κ. Ρωμανιάς, μας επανέλαβε τη 
θέση της κυβέρνησης, λέγοντας 
επίσης ότι  κατατίθεται την ίδια 
μέρα στη Βουλή η σχετική ρύθμι-
ση.  Αναφορικά με τα θέματα λει-
τουργίας και παροχών, ζήτησε να 
του αποσταλούν από το Ταμείο, ο 
προϋπολογισμός και οι αναλογι-
στικές μελέτες με σχετικό υπόμνη-
μα. Τέλος, επισημάνθηκε για μια 
ακόμα φορά η αναγκαιότητα της 
ενοποίησης όλων των Τομέων του 
Ταμείου.

Νέα σύσκεψη για τον Ιατρό Εργασίας
Δρομολογούνται ενέργειες για να τεθεί το πλαίσιο λειτουργίας του νέου θεσμού

πουλος μια κεντρική υπηρεσία που 
ονομάζεται Ε.Σ.Υ.Π.Π. (Εθνικό Σύ-
στημα Υπηρεσίας Προστασίας και 
Πρόληψης), η οποία θα καθορίσει 
τους χώρους εργασίας Πανελλαδικά, 
όπου απαιτείται η παρουσία του Ια-
τρού Εργασίας και να προσδιορίσει 
τις ανάγκες που υπάρχουν σε αυ-
τούς, σύμφωνα με την εκτίμηση του 
επαγγελματικού κινδύνου που προ-
κύπτει σε αυτούς τους χώρους από 
την φύση των συνθηκών εργασίας.

Ο κ. Δρακόπουλος εξέφρασε την 
απορία του, σαν επιστήμονας, γιατί 
δεν έχει θεσμοθετηθεί ο Ιατρός Εργα-

σίας και ο Τεχνικός Ασφαλείας στην 
ΕΛ.ΑΣ., παρότι προβλέπεται ρητά στο 
Π.Δ. 45/2008 αρ.2 και μάλιστα σε ένα 
επάγγελμα το οποίο δεν έχει χαρα-
κτηρισθεί ως επικίνδυνο και δεν 
υπάρχει και η σχετική διαβάθμισή 
του στην κλίμακα των επαγγελμά-
των, ενώ χαιρέτησε αυτήν την πρωτο-
βουλία της Επιτροπής, δηλώνοντας 
αρωγός σε μια προσπάθεια που απο-
τελεί αναγκαιότητα και συνιστά φυ-
σικά σπουδαία καινοτομία.

Ο εκπρόσωπος του κόμματος του 
ΣΥΡΙΖΑ, που αποτελεί τον κορμό 
του παρόντος Κυβερνητικού σχή-

ματος, κ. Μαυρόπουλος Αναστάσι-
ος, συνεχάρη την επιτροπή για αυ-
τήν την πρωτοβουλία της και ανέ-
φερε πως βασική προτεραιότητα 
για την Κυβέρνηση αποτελεί η θω-
ράκιση των εργαζομένων στα Σώ-
ματα Ασφαλείας και η διασφάλιση 
της υγείας αυτών, με την μείωση 
των επαγγελματικών κινδύνων 
στους χώρους εργασίας, η οποία θα 
επιτευχθεί μέσα από ανάλογες 
πρωτοβουλίες, που θα έχουν και 
δημοσιονομικό όφελος για την πο-
λιτεία με προστιθέμενη αξία, λόγω 
της προσδοκόμενης μείωσης παρα-

μέτρων όπως αναρρωτικές άδειες, 
παθόντες – τραυματισμοί εργαζο-
μένων, εργατοώρες απουσίας κλπ.

Η επιτροπή Υγιεινής και Ασφάλει-
ας της Εργασίας θα συνεχίσει τις προ-
σπάθειές της για την υλοποίηση αυ-
τής της δέσμευσης-συνεδριακού μας 
αιτήματος και αποτιμώντας όλα τα 
στοιχεία -εργασιακά και επιστημονι-
κά-, θα προβεί στις δέουσες ενέργειες 
και συνεργασίες με όλους τους φο-
ρείς. Στο πλαίσιο αυτό, έγινε συζήτη-
ση και στο Γενικό Συμβούλιο την 10η 
Φεβρουαρίου 2015 (διαβάστε περισ-
σότερα σε άλλες σελίδες). 

οι δεσμεύσεις για το ΤεαΠασα

Τον Αρχηγό της Ελληνικής 
Αστυνομίας Αντιστράτηγο κ. 
Δημήτριο Τσακνάκη καλεί η 

ΠΟΑΣΥ να λάβει σοβαρά υπόψη του 
τα όσα αναφέρει  η Ένωση Αστυνο-
μικών Υπαλλήλων Πρέβεζας με 
το υπ' αριθ. 309/10/3 από 12/02/2015 
έγγραφό της.

Η Ένωση επανέρχεται στο σοβαρό 
ζήτημα της παλαιότητας των υπηρε-
σιακών οχημάτων και της ακινητο-
ποίησης πολλών εξ' αυτών για μεγά-
λο χρονικό διάστημα σε συνεργεία, 
λόγω μη έγκρισης των απαιτούμε-
νων κονδυλίων.  Σε συνάντηση της 
Ένωσης με τον Αστυνομικό Διευθυ-
ντή της Πρέβεζας γνωστοποιήθηκε 
ότι από την πλευρά του έχουν γίνει 
οι απαραίτητες ενέργειες για το συ-
γκεκριμένο θέμα. Επίσης, η Ε.Α.Υ. 
Πρέβεζας αιτείται την άμεση έγκρι-
ση των αναγκαίων δαπανών για την 
αγορά των απαραίτητων ανταλλα-
κτικών και την επισκευή των οχημά-
των που βρίσκονται ακινητοποιημέ-
να, καθώς και την αντικατάσταση 
των παλαιότερων υπηρεσιακών 

οχημάτων, με καινούρια.
Εκ μέρους της Ομοσπονδίας, το-

νίζεται ότι «πρότασή μας είναι η 
άμεση καταγραφή των ζημιογόνων 
υπηρεσιακών οχημάτων και εκεί-
νων που χρησιμοποιούνται άνω της 
5ετίας από όλες τις υπηρεσίες της 
Ελληνικής Αστυνομίας, ώστε να 
κριθεί η καταλληλότητά τους για 
περαιτέρω υπηρεσιακή χρήση, τόσο 
για την ασφάλεια των επιβαινόντων 
σ' αυτά, όσο και για τη συμμόρφω-
ση με τις οδηγίες των κατασκευα-
στών για τη συντήρησή τους και σε 
κάθε περίπτωση υπενθυμίζουμε 
την παρ. 4 του άρθρου 11 του Π.Δ. 
45/2008: Τα υπηρεσιακά οχήματα 
υποβάλλονται ανά διετία σε τεχνικό 
περιοδικό έλεγχο».

Να σημειωθεί τέλος, ότι το χρονί-
ζον αυτό πρόβλημα είχε απασχολή-
σει και την προηγούμενη πολιτική 
ηγεσία, η οποία είχε ανακοινώσει ότι 
βρισκόταν στο στάδιο προχωρημέ-
νων συζητήσεων με ξένη χώρα για 
την παραλαβή εντελώς δωρεάν, 
2.500 οχημάτων.

Αστυνομικές Υπηρεσίες  
χωρίς οχήματα
Πρόκληση για τη νέα ηγεσία  
ο παροπλισμός οχημάτων και  
η επικινδυνότητα όσων κυκλοφορούν ακόμα
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Τον έντονο προβληματισμό 
τους για το επίπεδο της παρε-
χόμενης εκπαίδευσης και την 

προοπτική της Αστυνομικής Ακα-
δημίας κατέθεσαν στο 24ο πανελλα-
δικό συνέδριο της ΠΟΑΣΥ ο Διευθυ-
ντής Αστυνομικής Ακαδημίας Υπο-
στράτηγος κ. Βασίλης Κοντογιάν-
νης  και ο Προϊστάμενος του 
Τμήματος Εκπαιδευτικών Μελετών 
κ. Παναγιώτης Ρωμαϊδης.

Το θέμα της εκπαίδευσής μας εί-
ναι θέμα επιβίωσης, τονίστηκε. Η 
παρεχόμενη εκπαίδευση, έχει τερά-
στια σημασία στην επιχειρησιακή 
ετοιμότητα,  στην απόδοση των 
υπηρεσιών, αλλά και στη μείωση 
των ανθρώπινων απωλειών. Η ση-
μερινή εκπαίδευση βασίζεται στο 
νόμο 2226/1994, βάσει του οποίου 
γίνεται η εισαγωγή στην αστυνομία 
μέσω των πανελληνίων εξετάσεων, 
αλλά αυτό δεν αρκεί. Εκπαίδευση 
χωρίς συνεργασία Αστυνομικής 
Ακαδημίας και των Υπηρεσιών δεν 
μπορεί να υπάρξει. Οι Υπηρεσίες 
μετά την εκπαίδευση, οφείλουν σε 
εύλογο χρονικό διάστημα να εντο-
πίσουν το όποιο πρόβλημα, να το 
επισημάνουν και να ζητήσουν με 
αναφορά τους στην Αστυνομική 
Ακαδημία ή στη Σχολή που υλοποί-
ησε το όποιο πρόγραμμα, να προβεί 
στη βελτίωσή του. Αυτό θα είναι μια 
μεγάλη συνεισφορά των Υπηρεσι-
ών, διότι δεν μπορεί η Ακαδημία 
μόνη της να κατακτήσει το επιδιω-
κόμενο αποτέλεσμα. Έφεραν δε ως 
παράδειγμα την περίοδο των Ολυ-
μπιακών Αγώνων, όταν εφαρμό-
στηκαν αντίστοιχα προγράμματα.

Ο κ. Ρωμαϊδης ανέφερε επίσης ένα 
παλιό τραγικό περιστατικό, τη δολο-
φονία δυο συναδέλφων στην λεω-
φόρο Αλεξάνδρας έξω  από τη ΓΑΔΑ, 
κατά τη διάρκεια ελέγχου υπόπτων 
ατόμων. «Το ’84 με ’90 είχαμε έξαρ-
ση, είχαμε χάσει πολλούς συναδέλ-
φους διότι στον έλεγχο υπόπτων και 
έλεγχο θυμάτων δεν υπήρχε διαδι-

κασία ελέγχου. Άλλος πήγαινε κο-
ντά, άλλος άνοιγε το παράθυρο, έβα-
ζε το κεφάλι μέσα. Δεν υπήρχε διαδι-
κασία. Και ήρθε το περιστατικό αυτό 
μπροστά στο Αστυνομικό Μέγαρο, 
24/8/90, το οποίο ήταν μετά από κα-
ταδίωξη. Ήταν υψηλού κινδύνου. 
Έχετε όλοι περάσει σε έλεγχο οχημά-
των και γνωρίζετε ποια είναι η δια-

δικασία τώρα. Πέρασε μπροστά από 
το ύποπτο όχημα. Αυτό κάναμε όλοι. 
Αυτό ξέραμε. Και χάσαμε τους δύο 
συναδέλφους, τον Παπαλουκά και 
τον Βούλγαρη. Ήταν η αιτία να αφυ-
πνίσει την ηγεσία,  να στείλει συνα-
δέλφους στο εξωτερικό να εκπαι-
δευτούν, να έρθουν να φτιάξουν το 
πρόγραμμα που σας είπα».

Η διακήρυξη της Μπολόνια
Η διακήρυξη της Μπολόνια αφο-
ρά στην Ανώτατη Εκπαίδευση. Δεν 
είναι δεσμευτική, αλλά καθιερώ-
νει ορισμένα πλαίσια εκπαίδευ-
σης, με αποτέλεσμα όποιος δεν τα 
τηρεί να οδηγείται στην απομόνω-
ση. Ο στόχος είναι να υπάρχει μέ-
χρι το 2020, σύγκλιση και συμπό-

ρευση μέσω της πιστοποίησης 
των εκπαιδευτικών ιδρυμάτων, 
της καθιέρωσης δύο τίτλων σπου-
δών, (προπτυχιακός και μεταπτυ-
χιακός), της αποφοίτησης συγκε-
κριμένου αριθμού σπουδαστών, 
της κινητικότητας των σπουδα-
στών σε άλλες χώρες, της εσωτε-
ρικής αξιολόγησης και της Μονά-
δας Διασφάλισης Ποιότητας. Απο-
κορύφωμα είναι η ΑΔΙΠΠ, Αρχή 
Διασφάλισης και Πιστοποίησης 
της Ποιότητας, όπου κατατίθεται 
η εσωτερική αξιολόγηση και γίνε-
ται εσωτερική αξιολόγηση από 
ανεξάρτητους εμπειρογνώμονες. 
Επίσης, προβλέπεται σε επίπεδο 
τριτοβάθμιας εκπαίδευσης η χά-
ραξη κοινής στρατηγικής και τέ-
λος η δια βίου μάθηση.

Σύμφωνα με τη διακήρυξη της 
Μπολόνια, μέχρι το 2020 πρέπει 
όλοι οι ενδιαφερόμενοι να έχουν 
προσαρμοστεί με Νόμους σ’ αυτή 
τη διαδικασία, διότι όποιος δεν 
την ακολουθεί θα αποκλειστεί. Οι 
απόφοιτοι των Εκπαιδευτικών 
Ιδρυμάτων της χώρας που δεν θα 
ακολουθήσoυν, δεν θα μπορούν 
να ανταγωνιστούν τους αποφοί-
τους των άλλων χώρων.

χωρίς μέλλον η αστυνομική εκπαίδευση
Δραματικές προειδοποιήσεις από τους καθ’ ύλιν αρμόδιους αξιωματικούς στο 24ο συνέδριο της ΠΟΑΣΥ

CEPOL
Όπως τόνισε ο κ. Κοντογιάννης, βρίσκονται 
σε εξέλιξη συγκεκριμένες δράσεις ούτως 
ώστε να μη χάσουμε το τρένο. στο πλαίσιο 
της ελληνικής Προεδρίας της ευρωπαϊκής 
Ένωσης προήδρευσε ο ίδιος του Διοικητικού 
συμβουλίου της CEPOL στο Ζάππειο κι εκεί 
παρουσιάστηκε το «ευρωπαϊκό Πρόγραμμα 
κατάρτισης αρχών επιβολής του νόμου», το 
γνωστό Lets. Η ευρωπαϊκή αστυνομική 
ακαδημία, έχει αναλάβει τον ρόλο να 
συντονίσει, να ομογενοποιήσει την 
εκπαίδευση σεαστυνομία, Λιμενικό, 
Πυροσβεστικό, Τελωνεία, και Δικαστήρια. 
βασική προϋπόθεση όμως για οποιαδήποτε 

χρηματοδότηση θα είναι η πιστοποίηση. 
Χωρίς πιστοποίηση δεν θα είναι στο εξής 
εφικτή ούτε η συμμετοχή σε κάποιον φορέα 
διεθνή, ευρωπαϊκό οργανισμό κλπ.
ιδιαίτερη σημασία έδωσε επίσης στο 
e-learning, στα διαδικτυακά σεμινάρια που 
οργανώνονται από την CEPOL και κάλεσε 
τους αστυνομικούς να δηλώσουν συμμετοχή.
απαντώντας στο ερώτημα αν η αστυνομική 
ακαδημία, με την υφιστάμενη δομή, πληροί 
τις προϋποθέσεις της Μπολόνια, τονίστηκε 
ότι έχουμε πολύ δρόμο μπροστά μας. Ήδη δε 
έχουμε ξεκινήσει με την αναδιάρθρωση της 
αστυνομικής ακαδημίας και συγκεκριμένα με 
την συγκρότηση μιας επιτροπής που κλήθηκε 
να υποβάλει προτάσεις συζήτησης και 

διαβούλευσης για την παροχή 
πιστοποιημένης εκπαίδευσης στην 
κατεύθυνση Μπολόνια - ευρωπαϊκής 
αστυνομικής ακαδημίας. Η επιτροπή 
παρέδωσε το έργο της τέλος Μαΐου στην 
ηγεσία, φυσική και πολιτική ηγεσία. 
Τέλος, τέθηκαν ερωτήματα και προβληματι-
σμός αναφορικά με την εκπαίδευση των δο-
κίμων, τη διασπορά των σχολών αστυφυλά-
κων, το αν παρέχεται πανεπιστημιακού 
επίπεδου εκπαίδευση, για το επίπεδο και τον 
τρόπο επιλογής των εκπαιδευτών, τη χρημα-
τοδότηση των προγραμμάτων μετεκπαίδευ-
σης, την υποψηφιότητα της βέροιας ως 
έδρας της CEPOL, τον τρόπο προσλήψεων σε 
άλλες χώρες κλπ.

Άμεση ήταν η παρέμβαση της 
Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλή-
λων Κορίνθου και της Ομοσπον-

δίας μας για την αποκατάσταση των 
υπηρεσιών καθαριότητας στο ΥΦΕΚΑ 
Κορίνθου.

Συγκεκριμένα, όπως μας είπε ο πρό-
εδρος του σωματείου κ. Ηλίας Αδάμ, 
μόλις έγινε γνωστό ότι από την 01-01-
2015, τα ιδιωτικά συνεργεία καθαριότη-
τας που είχαν αναλάβει την καθαριότη-
τα των χώρων δεν προσέρχονταν, όπως 
προβλέπει το άρθρο 12 ΦΕΚ 1851/2013 
(Εσωτερικός Κανονισμός Λειτουργίας 
των Υ.Φ.Ε.Κ.Α.), λόγω λήξης της σύμβα-
σής τους, το σωματείο κατήγγειλε το 
γεγονός στην ηγεσία αλλά και στον Ει-
σαγγελέα Κορίνθου. Η Ομοσπονδία 
ενημερώθηκε και προέβη στις δικές 

της ενέργειες με αποτέλεσμα να δοθεί 
τελικά λύση. Ωστόσο έχει προκύψει άλ-
λο πρόβλημα με τους γιατρούς που επι-
σκέπτονταν το Κέντρο και πρέπει και γι’ 
αυτό η ηγεσία να πράξει τα δέοντα. 

Το σωματείο με το έγγραφό του από 
20/1/2015 είχε καταγγείλει ότι «στο 
χρονικό διάστημα από 01-01-2015 έως 
και σήμερα η καθαριότητα των γρα-
φείων γίνεται από τους ίδιους τους 
Αστυνομικούς, ενώ στους χώρους κρά-
τησης είναι ανύπαρκτη. Η αποκομιδή 
απορριμμάτων από τους χώρους κρά-
τησης έχει πραγματοποιηθεί μόνο δύο 
φορές από ιδιωτικό συνεργείο, με απο-
τέλεσμα τόσο στον προαύλιο χώρο όσο 
και μέσα στους χώρους κράτησης να 
έχει συσσωρευτεί μεγάλος όγκος 
απορριμμάτων, τα οποία πλέον αποτε-

λούν εστία μολύνσεως και απειλούν 
τόσο την υγεία των Αστυνομικών, των 
πολιτών, καθώς και των κρατουμένων 
και δικαιολογημένα προκαλούνται δι-
αμαρτυρίες.

Επίσης εκτός του προβλήματος της 
καθαριότητας, η προμήθεια των ειδών 
ατομικής υγιεινής (γάντια – μάσκες 
κ.λ.π.) των Αστυνομικών, γίνεται με 
ιδία δαπάνη τους όπως αυτό αναφέρε-
ται στην υπ΄ αριθμ. 68901/15/83259 από 
13-01-2015 αναφορά της Υ.Φ.Ε.Κ.Α. Κο-
ρίνθου. Κύριε Αρχηγέ, προβλήματα που 
έχουν να κάνουν με την υγεία του Αστυ-
νομικού προσωπικού, των πολιτών αλ-
λά στη συγκεκριμένη περίπτωση και 
των κρατουμένων, θα πρέπει να λύνο-
νται άμεσα και να μην χρειάζεται η πα-
ρέμβαση κανενός».

Παρέμβαση για τα αυτονόητα στο ΥΦΕΚΑ Κορίνθου

Με αφορμή τις αποφά-
σεις της Ηγεσίας για 
την κατάργηση του 

Κέντρου κράτησης αλλοδα-
πών στην Αμυγδαλέζα, οι 
Ομοσπονδίες υπενθύμισαν 
τις πάγιες θέσεις τους για το 
μεταναστευτικό και την κά-
θετη αντίθεσή τους με τη 
λειτουργία του στο χώρο αυ-
τό. Ζήτησαν, δε, να  εξετάσει 
το ενδεχόμενο άρσης των 
μνημονιακών δεσμεύσεων 
έτσι ώστε να λειτουργήσουν 
πλήρως οι Αστυνομικές Σχο-
λές Αστυφυλάκων και Αξιω-
ματικών, αφενός με την ει-

σαγωγή όλων τυων επιτυχό-
ντων έτους 2013 και 2014, 
αφετέρου δε με την προκή-
ρυξη νέων προσλήψεων το 
τρέχον έτος, αποκαθιστώ-
ντας την εκπαιδευτική τάξη 
και δημιουργώντας τις ανα-
γκαίες συνθήκες για την συ-
νέχιση όχι μόνο της εκπαι-
δευτικής διαδικασίας, αλλά 
εν τέλει και της αστυνομι-
κής αυτής καθ' αυτής λει-
τουργίας. Ένα σώμα το 
οποίο δεν ενισχύεται με νέο 
αίμα, είναι καταδικασμένο 
να παρουσιάσει αρνητικά 
συμπτώματα.

Άμεση αποκατάσταση  
της λειτουργίας των σχολών
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Παρουσία της πολιτικής και 
φυσικής ηγεσίας της Ελλη-
νικής Αστυνομίας, εκπρο-

σώπων του πολιτικού κόσμου και 
του συνδικαλιστικού μας κινήμα-
τος, πραγματοποιήθηκε το Α’ Ψυχο-
σάββατο (14/2/2015) στον Ιερό Ναό 
Παμμεγίστων Ταξιαρχών στην Αθή-
να, η καθιερωμένη δέηση υπέρ ανα-
παύσεως των ψυχών των αδικοχα-
μένων στο καθήκον συναδέλφων 
μας, καθώς και η τελετή μνήμης- 
κατάθεση στεφάνων στο Ηρώο των 
Πεσόντων Αστυνομικών, που κο-
σμεί τον προαύλιο χώρο του Υπουρ-
γείου μας.

Η εκδήλωση τιμής και μνήμης 
των Ηρώων του Αστυνομικού Σώ-
ματος, καθιερώθηκε για πρώτη φο-
ρά με απόφαση του 8ου συνεδρίου 
της ΠΟΑΣΥ επί προεδρίας Δημήτρη 
Κυριαζίδη, το Μάιο του 1997 και το 
συνδικαλιστικό μας κίνημα υπεν-
θυμίζει κάθε χρόνο από τότε στην 
Ελληνική Πολιτεία το διαχρονικό 
της χρέος απέναντι στους Ήρωές 
μας, αλλά και απέναντι σε όλους 
όσοι φυλάττουν Θερμοπύλες, υπη-
ρετώντας υψηλά ιδανικά προς την 
Πατρίδα και το Έθνος. Ανάλογες 
εκδηλώσεις πραγματοποιούνται 
στις πρωτεύουσες των Πρωτοβαθ-
μίων Ενώσεων των Ομοσπονδιών 
μας.

Το ανεκπλήρωτο χρέος της πολι-
τείας προς όλους εκείνους που 
μάχονται καθημερινά το 

έγκλημα, αψηφώντας το θάνατο, τους 
κινδύνους και τις δυσκολίες του 
αστυνομικού λειτουργήματος, υπεν-
θύμισε και φέτος ο πρόεδρος της ΠΟ-
ΑΣΥ.

«Είμαστε εδώ για να υποκλιθούμε 
με ευλάβεια και ευγνωμοσύνη στους 
ηρωικούς νεκρούς μας, αλλά και για 
να διαβεβαιώσουμε τους συναδέλ-
φους και τις συναδέλφισσες ότι θα 
συνεχίσουμε τον αγώνα μας, με μεγα-
λύτερη τόλμη και αποφασιστικότητα, 
ώστε να τους διασφαλίσουμε όσο γί-
νεται περισσότερο από τους επαγγελ-
ματικούς κινδύνους που εξακολου-
θούν να τους απειλούν. Δυστυχώς, η 
αιματοχυσία δεν έχει περιοριστεί», 
πρόσθεσε.

«Από πέρυσι, όταν συναντηθήκαμε 
ξανά εδώ, στον ίδιο χώρο, για να απο-
τίσουμε φόρο τιμής στους Ήρωες της 
Ελληνικής Αστυνομίας, χάσαμε στο 

καθήκον άλλους δυο συναδέλφους 
μας, ενώ δεν πρέπει να μας διαφεύγει 
και το γεγονός ότι απωλέσαμε πολύ 
περισσότερους σε τροχαία ατυχήμα-
τα είτε για άλλους λόγους που συνή-
θως αποσιωπώνται και δεν απασχο-
λούν την Υπηρεσία. Ο κατάλογος εί-
ναι μακρύς και ο ρόλος του προέδρου 
της Ομοσπονδίας, δύσκολος, όταν 
αναφέρεται σε τραγικά συμβάντα, 
ιδίως όταν έχει απέναντί του τις οικο-
γένειες των αδικοχαμένων συναδέλ-
φων, τους συγγενείς και τους στε-
νούς τους φίλους. Κάθε συμβάν έχει 
την ιδιαιτερότητά του φυσικά, αλλά 
δυστυχώς έχει την ίδια τραγική κατά-
ληξη, εγείροντας πελώρια ερωτημα-
τικά, αναπάντητα πολλές φορές όσο 
επιστρέφουμε σ' αυτά. Αυτά τα ερω-
τηματικά, όμως, προσπαθούμε εμείς 
από την πλευρά μας να τα απαντή-
σουμε, διεκδικώντας κατάλληλες 
συνθήκες εργασίας για τον Έλληνα 
Αστυνομικό. Γνωρίζουμε ότι ο δρόμος 
που επέλεξε να ακολουθήσει, είναι 

ανηφορικός και δύσβατος.
Είναι ένας συνεχής αγώνας, καθη-

μερινός αγώνας, που κρύβει παγίδες 
και απρόβλεπτες συνέπειες για 
όποιον δεν είναι καλά εξοπλισμένος 
και προετοιμασμένος.

Στην προσπάθειά του να διασφαλί-
σει το αγαθό της ασφάλειας του πολί-
τη και να υπηρετήσει τη δημοκρατία 
και τους δημοκρατικούς μας θε-
σμούς, ο Έλληνας αστυνομικός αι-
σθάνεται πολλές φορές ότι ακροβα-
τεί σε ένα τεντωμένο σχοινί, χωρίς 
κανένα δίκτυ προστασίας. Και το χει-
ρότερο, όταν συμβαίνει το μοιραίο 
στραβοπάτημα, δυστυχώς, εισπράτ-
τει άδικη κριτική ή ακόμα και χλεύη 
κάποιες φορές.

Επειδή, όμως, «οφείλουμε πάντα 
σεβασμό στους ζωντανούς αλλά 
στους νεκρούς μας οφείλουμε μόνο 
την αλήθεια», όπως είχε πει και ο 
Βολταίρος, εμείς επιμένουμε να λέμε 
αλήθειες, όσο πικρές κι ενοχλητικές 
κι αν είναι αυτές.

Αν έπρεπε να κάνουμε μια σύντομη 
αναδρομή σε όλα τα τραγικά γεγονό-
τα που βύθισαν στο πένθος τις οικο-
γένειες των συναδέλφων μας -και 
είναι τουλάχιστον 126 σε βίαια συμ-
βάντα από το 1984-, θα έπρεπε να μι-
λήσουμε για κροκοδείλια δάκρυα και 
για βαρύγδουπες δηλώσεις, χωρίς 
ίχνος ντροπής για τους ανθρώπους 
που χάθηκαν στο βωμό του καθήκο-
ντος.

Αλήθεια, πώς αλλιώς να εξηγηθεί 
αυτή η απαράδεκτη, πλην όμως τρα-
γική κατάσταση, κάθε χρόνο δυο ή 
τρεις συνάδελφοί μας να προστίθε-
νται στη μακάβρια λίστα των θυμά-
των εν ώρα υπηρεσίας;

Γιατί αυτές οι επαναλαμβανόμενες 
αδυναμίες και αστοχίες ενός συστή-
ματος που δεν δείχνει να προβλημα-
τίζεται και να εξαγάγει τα σωστά συ-
μπεράσματα για την αποτροπή νέων 
απωλειών στο μέλλον;

Ή μήπως τελικά ακόμα κι αυτή εδώ 
η εκδήλωση που διοργανώνουμε κά-

θε χρόνο σταθερά από το 1997, με δική 
μας πρωτοβουλία, δεν είναι πλέον 
αρκετή για να συνεγείρει τους καθ' 
ύλιν αρμόδιους παράγοντες; Δεν θέ-
λουμε να το πιστέψουμε.

Η καθιέρωση
Φυσικά, όταν στο 8ο συνέδριό μας το 
Μάιο του 1997 αποφασίζαμε ομόφω-
να ότι για μας το πρώτο Ψυχοσάββα-
το εκάστου έτους θα είναι για όλους 
μας Ημέρα μνήμης των πεσόντων 
στο καθήκον αστυνομικών, δεν είχα-
με την ψευδαίσθηση ότι θα βάζαμε 
ένα τέλος στην απώλεια ζωής συνα-
δέλφων. Τότε ήταν διακαής μας πό-
θος φυσικά. Θέλαμε να ευαισθητο-
ποιήσουμε την πολιτεία, αλλά και την 
ελληνική κοινωνία για το λειτούργη-
μα του αστυνομικού. Θέλαμε να στα-
θούν αρωγός στις οικογένειες των 
θυμάτων και βέβαια επιζητούσαμε 
την αναγνώριση αφενός της θυσίας 
εκείνων που έπεφταν στο καθήκον 
και αφετέρου την εφαρμογή μιας άλ-

«ακροβατούμε σε τεντωμένο σχοινί»
Επιμένουμε να λέμε αλήθειες, όσο πικρές κι ενοχλητικές κι αν είναι αυτές,  
επισήμανε ο πρόεδρος της ΠΟΑΣΥ αναφερόμενες στις επαναλαμβανόμενες τραγικές απώλειες συναδέλφων μας

Εκδήλωση τιμής και μνήμης  
για τους Ήρωές μας
Ανεξόφλητο το χρέος της πολιτείας προς την Ελληνική Αστυνομία  

Στην επιμνημόσυνη δέηση στον 
Ναό των Παμμεγίστων Ταξιαρχών, 
χοροστάτησαν ο Θεοφιλέστατος 
Επίσκοπος Ναζιανζού κ.κ. Θεοδώ-
ρητος και ο Προϊστάμενος της 
Θρησκευτικής Υπηρεσίας της Ελλη-
νικής Αστυνομίας, Αρχιμανδρίτης 
κ. Νεκτάριος ΚΙΟΥΛΟΣ.

Παρέστησαν ο Α΄ Αντιπρόεδρος 
της Βουλής των Ελλήνων και βου-
λευτής του ΣΥΡΙΖΑ κ. Αλέξης ΜΗ-
ΤΡΟΠΟΥΛΟΣ, ο Αναπληρωτής 

Υπουργός Εσωτερικών και Διοικη-
τικής Ανασυγκρότησης κ. Γιάννης 
ΠΑΝΟΥΣΗΣ, ο πρώην Υπουργός 
Προστασίας του Πολίτη και Επίτι-
μος Αρχηγός της Ελληνικής Αστυ-
νομίας, Αντιστράτηγος ε.α. κ. Λευ-
τέρης ΟΙΚΟΝΟΜΟΥ, το μέλος της 
Κ.Ε του ΣΥΡΙΖΑ και Γραμματέας 
Σωμάτων Ασφαλείας κ. Τάσος 
ΜΑΥΡΟΠΟΥΛΟΣ, η βουλευτής της 
Νέας Δημοκρατίας κα Σοφία 
ΒΟΥΛΤΕΨΗ, ο Πολιτικός υπεύθυ-

νος του Τομέα Προστασίας του Πο-
λίτη του Ποταμιού κ. Γεράσιμος 
ΓΕΩΡΓΑΤΟΣ, ο βουλευτής του ΚΚΕ 
κ. Σταύρος ΤΑΣΣΟΣ, ο Διευθυντής 
του Γραφείου του Προέδρου των 
Ανεξάρτητων Ελλήνων κ. Βασίλει-
ος ΤΡΙΚΑΣ και ο υπεύθυνος του 
Τομέα Σωμάτων Ασφαλείας Υπο-
στράτηγος ε.α. κ. Πέτρος ΜΟΥ-
ΓΙΟΣ, ο υπεύθυνος Τομέα Πολιτι-
κής Προστασίας του ΠΑΣΟΚ κ. Δή-
μος ΓΟΓΟΛΟΣ, ο Διευθυντής του 

Γραφείου του Αναπληρωτή Υπουρ-
γού Εσωτερικών και Διοικητικής 
Ανασυγκρότησης κ. Βασίλειος 
ΜΑΣΤΡΟΓΙΑΝΝΗΣ, σύσσωμη η 
Ηγεσία της Ελληνικής Αστυνομίας 
με επικεφαλής τον Αρχηγό Αντι-
στράτηγο κ. Δημήτριο ΤΣΑΚΝΑ-
ΚΗ, ο Υπαρχηγός Αντιστράτηγος κ. 
Σπυρίδων ΠΑΠΑΣΠΥΡΟΥ , ο Προ-
ϊστάμενος του Επιτελείου Αντι-
στράτηγος κ. Κων/νος ΤΣΟΥΒΑ-
ΛΑΣ, οι Γενικοί Επιθεωρητές Αστυ-
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Μνημόσυνα στη μνήμη των 
πεσόντων Αστυνομικών 
κατά την εκτέλεση του 

καθήκοντος, έγιναν και από πολ-
λές Πρωτοβάθμιες Οργανώσεις.

Τα στιγμιότυπα είναι από τις εκ-
δηλώσεις μνήμης της Συνδικαλι-
στική Ένωσης Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Αλεξανδρούπολης 
και της Ένωσης Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Ροδόπης. «Όλοι μαζί 
ενωμένοι, κοινωνία και αστυνο-
μία, τιμήσαμε τους ήρωές μας, που 
υπηρετώντας επάξια το καθήκον 
τους στην διασφάλιση της ασφά-
λειας των πολιτών, χωρίς δεύτερη 
σκέψη θυσίασαν απλόχερα το θείο 
δώρο της ζωής, αφήνοντας ανα-
πλήρωτο το κενό στις οικογένειές 
τους, που έκτοτε βασανίζονται από 
τον πόνο της απώλειας των μελών 
τους. Η παρουσία εκπροσώπων 
της κοινωνίας και συμπολιτών 
μας, σε μία θλιβερή για όλους εμάς 
και φορτισμένη συγκινησιακά οι-
κογενειακή στιγμή, αποτελεί για 
εμάς ύψιστη τιμή και σηματοδοτεί 
την αναγνώριση της προσφοράς 
του Έλληνα αστυνομικού στο κοι-
νωνικό σύνολο.

Από την ενοποίηση του Σώμα-
τος της Ελληνικής Αστυνομίας το 
έτος 1984 μέχρι και σήμερα, θρη-
νήσαμε 127 νεκρούς, δυστυχώς 
όμως αυτό δεν αποτέλεσε ουδέπο-
τε ικανό λόγο για την Πολιτεία, 
ώστε να αναγνωρίσει το αυτονόη-
το, την αναγνώριση της επικινδυ-
νότητας του επαγγέλματός μας.

Τα κόμματα εξουσίας, όταν βρί-
σκονται στην αντιπολίτευση ανα-
γνωρίζουν το δίκαιο του αιτήμα-
τός μας και μας συμπαραστέκο-
νται. Μέχρι εκεί όμως, διότι μόλις 
έλθουν στην κυβέρνηση, ως δια 
μαγείας, ξεχνούν τις υποσχέσεις 
τους και η συμπαράστασή τους 
περνάει στο χρονοντούλαπο της 
ιστορίας.

Μία ελληνική σημαία, δηλώσεις 
συμπαράστασης στις οικογένειες 
και κροκοδείλια δάκρυα μπροστά 
στις κάμερες την ώρα του τραγι-
κού συμβάντος. Ως εκεί που τε-
λειώνει το επικοινωνιακό παιχνί-
δι… Μετά, δυστυχώς, η λήθη.

 Όμως εμείς οι συνάδελφοι, δεν 
μπορούμε και δεν πρέπει να ξεχά-
σουμε τα αδέλφια που χάσαμε. Η 
πληγή μας παραμένει ανοιχτή και 
ο πόνος της απώλειας ανεξίτηλα 
χαραγμένος στις ψυχές μας. 

Ευελπιστούμε ότι η νέα Κυβέρ-
νηση της χώρας μας θα πράξει την 
αυτονόητη υποχρέωσή της, νομο-
θετώντας την αναγνώριση του 
επαγγέλματός μας ως επικίνδυνο, 
δικαιώνοντας έτσι τους συναδέλ-
φους μας και τις οικογένειές τους, 
αναγνωρίζοντας και τιμώντας την 
ηρωικότητα των εκλιπόντων», ση-
μειώνει μεταξύ άλλων η Ένωση 
Αστυνομικών Ροδόπης.

λης πολιτικής για τη θωράκιση του 
αστυνομικού λειτουργήματος».

Αναφερόμενος στα νέα πολιτικά 
δεδομένα στη χώρα μας, τόνισε στη 
συνέχεα ότι  «ο νέος Υπουργός δεν 
χρειάζεται τις δικές μας παραινέσεις 
και υποδείξεις για να κάνει τα αυτο-
νόητα. Ήταν μαζί μας σε προηγούμε-
νες εκδηλώσεις και διοργανώσεις και 
είναι γνωστές οι θέσεις του. Την Τε-
τάρτη, στο Γενικό Συμβούλιο, ενώπι-
ον όλων των Πρωτοβαθμίων Οργα-
νώσεών μας, παρουσίασε συνοπτικά 
πώς θα κινηθεί ως Υπουργός και τι 
αναμένει από όλους εμάς. Απομένει 
πλέον να δούμε να γίνονται πράξη 
πολλές από τις προτάσεις του που 
είναι και δικές μας προτάσεις.

Επίσης, η αστυνομική ηγεσία γνω-
ρίζει τις δυσλειτουργίες και τις στρε-
βλώσεις και οφείλει να συμβάλλει 
προς την ίδια κατεύθυνση. Ο εκσυγ-
χρονισμός και ο εκδημοκρατισμός 
των αστυνομικών λειτουργιών και η 
θωράκιση του Αστυνομικού από κάθε 
πλευρά πρέπει να δρομολογηθούν με 
γοργά βήματα ώστε να κατακτήσου-
με τα επιδιωκόμενα επίπεδα επαγ-
γελματικής λειτουργίας.

Όλοι μαζί οφείλουμε να εργαστού-
με για να υψώσουμε το φρόνημα του 

Έλληνα αστυνομικού θωρακίζοντάς 
τον οργανωμένα και συντεταγμένα 
για την εκπλήρωση της αποστολής 
του.

Όλοι μαζί οφείλουμε, τέλος, να 
προστατέψουμε την τιμή και την αξι-
οπρέπεια κι εκείνων που χάθηκαν 
άδικα και εκείνων που συνεχίζουν να 
αγωνίζονται φυλλάττοντες Θερμοπύ-
λες στους χαλεπούς καιρούς που δι-
ανύει η χώρα μας.

Με αυτές τις λίγες σκέψεις θέλω να 
διαβεβαιώσω τους συναδέλφους και 
τις συναδέλφισσες, όλους τους πολί-
τες που συμμερίζονται την αγωνία 
μας και στηρίζουν την Ομοσπονδία 
μας, ότι ως θεσμικός, ισότιμος συνο-
μιλητής της υπηρεσιακής και της 
πολιτικής ηγεσίας της Ελληνικής 
Αστυνομίας, κάνουμε ό,τι μπορούμε 
για να μην θρηνήσουμε άλλα θύματα. 
Κάνουμε ό,τι μπορούμε για να μην 
αισθάνονται εγκαταλειμμένες οι οι-
κογένειες των αδικοχαμένων συνα-
δέλφων μας.

Οι Ήρωές μας, ας καθοδηγούν τη 
σκέψη και τις αποφάσεις μας.

Έχουμε υποχρέωση να μην τους 
λησμονήσουμε ποτέ και να διδασκό-
μαστε από τις πράξεις τους. Αιωνία 
τους η μνήμη».

Κοινωνία και αστυνομία,  
τιμήσαμε τους ήρωές μας

Τα στιγμιότυπα είναι  από τις  εκδηλώσεις μνήμης της συνδικαλιστική Ένωσης 
αστυνομικών υπαλλήλων αλεξανδρούπολης, της  Ένωσης αστυνομικών 
υπαλλήλων ροδόπης και της Ένωσης αστυνομικών Λάρισας.

νομίας Νοτίου και Βορείου Ελλάδας 
Αντιστράτηγοι κ.κ. ΓΕΩΡΓΟΠΟΥ-
ΛΟΣ Ηλίας και ΚΑΤΡΙΑΔΑΚΗΣ 
Εμμανουήλ αντίστοιχα, ο Γενικός 
Αστυνομικός Διευθυντής Αττικής 
Υποστράτηγος κ. Κων/νος ΜΙΧΑΙ-
ΡΙΝΑΣ, ο Επίτιμος Πρόεδρος της 
Π.Ο.ΑΞΙ.Α. Υποστράτηγος κ. Δημή-
τριος ΓΕΩΡΓΑΤΖΗΣ, Υποστράτηγοι 
και άλλοι ανώτατοι αξιωματικοί 
των Κλάδων και Υπηρεσιών του Αρ-
χηγείου και των Αστυνομικών Υπη-

ρεσιών της ΓΑΔΑ, αστυνομικό προ-
σωπικό, ο Πρόεδρος της Διεθνούς 
Ένωσης Αστυνομικών κ. Ιωάννης 
ΚΑΡΑΠΑΤΑΚΗΣ, ο Νομικός Σύμ-
βουλος της ΠΟΑΣΥ κ. Χάρης 
ΜΠΟΥΚΟΥΒΑΛΑΣ, ο εκπρόσωπος 
της Π.Ο.Α.Α.Σ.Α . Υποστράτηγος 
ε.α. κ. Σπύρος Ασημακόπουλος, ο 
Πρόεδρος της Π.Ο.Ε.Υ.Π.Σ. κ. Δη-
μήτριος ΣΤΑΘΟΠΟΥΛΟΣ, καθώς 
και συγγενείς των αδικοχαμένων 
συναδέλφων μας.
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Τα εύλογα ερωτηματικά που 
προκάλεσαν διάφορες δηλώ-
σεις περί αφοπλισμού της 

αστυνομίας, αλλά και ορισμένες 
αποφάσεις της διοίκησης ανέδειξε 
η Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Θεσσαλονίκης. Με έγγραφό της 
προς τον Αναπληρωτή Υπουργό 
Προστασίας του Πολίτη κ. Γιάννη 
Παμούση, επισήμανε ότι από την 
πρώτη στιγμή της ανάληψης των 
νέων του καθηκόντων, μίλησε για 
μεταστροφή της Ελληνικής Αστυ-
νομίας σε ένα λιγότερο στρατιωτι-
κοποιημένο Σώμα. «Προφανώς, η 
πρόθεσή σας αυτή διαστρεβλώθηκε 
πλήρως και πολλοί μιλούν για άο-
πλους Αστυνομικούς εν ώρα υπη-
ρεσίας. Όπως ήταν αναμενόμενο, το 
συγκεκριμένο γεγονός προκάλεσε 
ανησυχία στις τάξεις μας. Άλλωστε, 
κάτι τέτοιο είναι παράνομο σύμφω-
να με το Ν. 3169/2003 αρθρ.2 «Οπλο-
φορία, χρήση πυροβόλων όπλων 
από αστυνομικούς, εκπαίδευση 
τους σε αυτά και άλλες διατάξεις» 
όπου αναφέρεται μεταξύ άλλων 
«…Ο αστυνομικός φέρει πάντοτε 
υπηρεσιακό ατομικό οπλισμό 
κατά τη διάρκεια της υπηρεσίας 
του, επιτρέπεται δε να φέρει αυ-
τόν και εκτός υπηρεσίας…». Την 
παρανόηση αποκαταστήσατε προ-

σωπικά με τις χθεσινές σας δηλώ-
σεις ότι o Αστυνομικός πρέπει να 
φέρει όπλο γιατί διαφορετικά είναι 
κοινωνικός λειτουργός-διαχειρι-
στής κρίσεων. 

Οι λέξεις με τις οποίες περιγρά-
ψατε την θέση και φύση του επαγ-
γέλματός μας, σίγουρα κάλυψε 
όλους τους επαγγελματίες Αστυνο-
μικούς και έθεσε το θέμα του αφο-
πλισμού της Ελληνικής Αστυνομί-
ας στη σωστή του διάσταση. Με 
μεγάλη μας δυσαρέσκεια όμως 
αντιληφθήκαμε ότι δεν έχουν την 
ίδια άποψη και αυτοί που διοικούν 
το Σώμα της Ελληνικής Αστυνομί-
ας. Μόλις πριν από λίγες ώρες δια-
τάχθηκε προφορικά (γιατί όχι εγ-
γράφως;) από τον Γενικό Αστυνομι-
κό Διευθυντή Θεσσαλονίκης να 
μην φέρουν οπλισμό πλέον σε συ-
γκεντρώσεις-συναθροίσεις οι συ-
νάδελφοι των διμοιριών της ΥΑΤ! 
Δεν πιστεύαμε ποτέ ότι κάτι τέτοιο 
θα μπορούσε να συμβεί στο πολύ-
παθο Σώμα που υπηρετούμε, πόσω 
μάλλον στις Διευθύνσεις Αστυνο-
μικών Επιχειρήσεων, των οποίων 
οι υπηρετούντες συνάδελφοι συ-
χνά αποτελούν στόχο τρομοκρατι-
κών ενεργειών. Όπως όλοι γνωρί-
ζουμε, εναντίον τους έχουν σημει-
ωθεί επιθέσεις ακόμα και με καλά-

σνικοφ, πλην των άλλων επιθέσεων 
που κατά καιρούς έχουν συμβεί. 
Επίσης, πρέπει να τονιστεί ότι οι 
συνάδελφοι της συγκεκριμένης 
Υπηρεσίας, που έχουν παραστεί σε 
χιλιάδες μέτρα τάξης, ουδέποτε 
προκάλεσαν κάποιο πρόβλημα με 
τον ατομικό τους οπλισμό αφού εί-
ναι εκπαιδευμένοι επαγγελματίες 
στην χρήση των όπλων και δεν 
υπερβαίνουν την νόμιμη χρήση 
τους. Σαφώς, δεν πρέπει να ξεχνά-
με ότι η αποστολή των διμοιριών 
της ΥΑΤ είναι η αποκατάσταση της 
τάξης και πάντα φέρουν οπλισμό. 
Διαχρονικά σε όλες τις διαταγές 
που αφορούσαν την κατοχή του 
οπλισμού από το αστυνομικό προ-
σωπικό, οι διμοιρίες της ΥΑΤ πά-
ντοτε κατ’ εξαίρεση έφεραν οπλι-
σμό σε όλες τις περιπτώσεις. 

Σχεδιασμός μέτρων
Η λύση που πρέπει να δοθεί σε ένα 
τόσο σύνθετο ζήτημα επιβάλλει 
πρωτίστως κοινή γραμμή και διά-
λογο, και όχι βεβιασμένες εντολές 
που αποδεικνύουν έλλειψη συγκε-
κριμένου επιχειρησιακού σχεδίου 
και δράσης σε μόνιμη, διαχρονική 
βάση από την Διοίκηση και παρορ-
μητισμό. Γιατί δεν επιτρέπεται από 
τη μια πλευρά να συνεχίζουν οι δι-

οικούντες την τακτική της διάθε-
σης των διμοιριών σε κάθε άκρη 
της πόλης, αλλά από την άλλη προ-
σπαθώντας να «αποκρυπτογρα-
φήσουν» τις τοποθετήσεις σας, 
να στέλνουν τους συναδέλφους 
σε υπηρεσία χωρίς εξοπλισμό, 
με ελάχιστα όπλα τα οποία κρα-
τούν εκ περιτροπής! Οι συνάδελ-
φοι λαμβάνουν και ακολουθούν, 
μέρες τώρα, εγκληματικές και 
ανεύθυνες διαταγές», σημειώνει 
μεταξύ άλλων η Ένωση.

Το εκλογικό επίδομα
Εμπαιγμό και υποκρισία της Κυ-
βέρνησης χαρακτήρισε με ανακοί-
νωσή της η ΕΑΣΥ Θεσσαλονίκης το 
χορηγηθέν εκλογικό επίδομα. «Φυ-
σικά, τι θα μπορούσαμε να περι-
μένουμε από μια Κυβέρνηση η 
οποία δεν εφάρμοσε την Απόφα-
ση του ΣτΕ για τις παράνομες πε-
ρικοπές των μισθών μας, όπως 
υποχρεούταν. Η αξιοπρέπειά 
μας όμως είναι αδιαπραγμάτευ-
τη και δεν υπόκειται στις διαθέ-
σεις καμίας Κυβέρνησης. Όλοι 
μας πρέπει να σταθούμε στο 
ύψος των περιστάσεων και να 
αποδείξουμε ο καθένας ξεχωρι-
στά ότι τα λόγια τους υπολείπο-
νται των πράξεών μας».

Με μεγάλη επιτυχία, πραγμα-
τοποιήθηκε στις 9 Φεβρουα-
ρίου 2015, στον 5ο όροφο του 

αστυνομικού μεγάρου Ιωαννίνων, η 
ετήσια γενική συνέλευση της Ένω-
σης Αστυνομικών Υπαλλήλων Ιω-
αννίνων, η οποία κλείνει φέτος 21 
χρόνια δυναμικής παρουσίας στα 
συνδικαλιστικά δρώμενα του κλάδου. 
Την συνέλευση τίμησαν με την πα-
ρουσία τους ο Οργανωτικός Γραμμα-
τέας της Π.Ο.ΑΣ.Υ κ. Παπατσίμπας 
Γεώργιος, ο Διευθυντής Αστυνομίας 
Ιωαννίνων Ταξίαρχος κ. Παπιγκιώ-
της Ανδρέας, ο πρόεδρος της Τ.Δ. 
Ιωαννίνων της Ι.Ρ.Α και πρόεδρος 
της Ένωσης αποστράτων κ. Κίτσιος 
Σπυρίδων, Διοικητές Υπηρεσιών και 

πλήθος μελών των οποίων η παρου-
σία τους ήταν καθοριστική. 

Μετά τις καθιερωμένες ευχές που 
απηύθυνε ο πρόεδρος στο σώμα, οι 
εργασίες ξεκίνησαν με τον διοικητικό 
απολογισμό και το έργο που παρου-
σίασε η Ένωση την χρονιά που πέρα-
σε, ενημερώνοντας παράλληλα τους 
συναδέλφους για τα τρέχοντα εργα-
σιακά ζητήματα που ταλανίζουν τον 
κλάδο, ενώ στην συνέχεια την σκυτά-
λη της ενημέρωσης πήρε ο Ταμίας 
της Ε.Α.Υ.Ι., ο οποίος και παρουσίασε 
τον οικονομικό απολογισμό. Μετά το 
πέρας των εργασιών και τους χαιρε-
τισμούς των επισήμων, σε μια αίθου-
σα ασφυκτικά γεμάτη πραγματοποι-
ήθηκε η κοπή της Πρωτοχρονιάτικης 

Βασιλόπιτας, ενώ ακολούθησε συζή-
τηση με τα μέλη και ανταλλαγή ευ-
χών για μια καλή, υγιή και άκρως δι-
εκδικητική χρονιά.

«Η Ένωσή μας αισθάνεται την 
ανάγκη να ευχαριστήσει ολόθερμα 
όλους τους συναδέλφους που αντα-
ποκρίθηκαν στο κάλεσμά της, κα-
θώς η συμμετοχή και η συλλογικότη-
τα είναι στοιχεία καθοριστικά τα 
οποία μπορούν να μας βοηθήσουν 
να επιτύχουμε τον κοινό στόχο, να 
ανταπεξέλθουμε στις δυσκολίες που 
αντιμετωπίζει ο κλάδος μας και να 
προετοιμαστούμε κατάλληλα έναντι 
των προκλήσεων που διαφαίνονται 
ήδη στον ορίζοντα», καταλήγει η 
ανακοίνωση. 

Ρεπό 
Η Ένωση, επίσης, με έγγραφό της 
προς τον Διευθυντή Αστυνομίας 
Ιωαννίνων Ταξίαρχο κ. Ανδρέα 
Παπιγκιώτη, τον ενημέρωσε για 
τη μη χορήγηση των οφειλόμενων 
ρεπό και την έκδοση της υπηρεσί-
ας σε εβδομαδιαία βάση, ειδικά στο 
προσωπικό του ΑΤ Ιωαννίνων, λό-
γω της αποδυνάμωσής του. Τον 
καλεί δε αφενός να ενισχύσει την 
Υπηρεσία με το απαιτούμενο προ-
σωπικό, αφετέρου δε να επισημά-
νει στους Διοικητές όλων των Υπη-
ρεσιών τις υποχρεώσεις τους, βά-
σει και των διατάξεων του νέου 
π.δ. 173/2013 (ανακοίνωση εβδομα-
διαίας υπηρεσίας).

Όχι βεβιασμένες εντολές
Η ΕΑΣΥ Θεσσαλονίκης ζήτησε ψυχραιμία και επαγγελματισμό με αφορμή τη συζήτηση περί αφοπλισμού

συμμετοχή   και  συλλογικότητα 
Τα καθοριστικά στοιχεία για την επιτυχία της  Ένωσης Ιωαννίνων

ΗμεΡίδα γία Το 
ΤεαΠαΣα ΣΤΗ ΦθίώΤίδα
Με πρωτοβουλία της Ένωσης 
Αστυνομικών Υπαλλήλων Φθιώτι-
δας και την αμέριστη συμπαρά-
σταση και συνδρομή της Ομο-
σπονδίας, πραγματοποιήθηκε (04-
02-2015), παρουσία του Αντιπροέ-
δρου της Ομοσπονδίας κ. 
ΖΑΧΑΡΙΟΥΔΑΚΗ Αντώνιου, του 
Γραμματέα Δ.Σ. της Ομοσπονδίας 
κ. ΒΛΑΧΟΥ Γεωργίου και των προ-
εδρείων της Ε.ΑΣ.Υ. Ευβοίας, 
Ε.ΑΣ.Υ. Ευρυτανίας, Ε.ΑΣ.Υ. Φωκί-
δας & Ε.Α.ΕΛ.ΑΣ. Στερεάς Ελλά-
δας, ημερίδα ενημέρωσης των με-
λών της, με αντικείμενο την εικό-
να που παρουσιάζει το ΤΕΑΠΑΣΑ 
μέσα από τις αναλογιστικές μελέ-
τες και ποια η επόμενη μέρα, μετά 
το εκβιαστικό δίλλημα που έθεσε 
το άρθρο 220 του Ν.4281/2014 «Αυ-
τοκτονία ή εκτελεστικό απόσπα-
σμα». Από τις εισηγήσεις και τις 
αναλογιστικές μελέτες που πα-
ρουσιάστηκαν από τους ειδικούς 
επιστήμονες κο ΝΙΚΟΛΑΟΥ Κων-
σταντίνο και κα ΠΕΤΡΟΥΛΙΑ Σο-
φία, αλλά κυρίως, μέσα από τον δι-
άλογο που αναπτύχθηκε μεταξύ 
των παρευρισκομένων, οι οποίοι 
έλαβαν σοβαρά υπόψη τα νέα πο-
λιτικά δεδομένα, προέκυψε ότι: i) 
αποτελεί μονόδρομο η κατάργηση 
του άρθρου 220 του Ν.4281/2014 &  
ii) κρίνεται σκόπιμο να υπάρξουν 
παρεμβάσεις και διορθώσεις στον 
τρόπο λειτουργίας του Ταμείου, 
ώστε να εξασφαλιστεί η απρόσκο-
πτη συνέχιση της λειτουργίας του 
και να διασφαλιστούν στο μέλλον 
τα δικαιώματα των νέων συναδέλ-
φων μας. 

ΠΡοΤαΣΗ γία  
ΤΗ ΣΤελεχώΣΗ  
Τών εΦοΡευΤίκών 
εΠίΤΡοΠών
Τον υπουργό Εσωτερικών & Διοι-
κητικής Ανασυγκρότησης κ. Νι-
κόλαο Βούτση, τον Αναπληρωτή 
υπουργό κ. Γιάννη Πανούση και 
τον υπουργό Εργασίας & Κοινω-
νικής Αλληλεγγύης κ. Πάνο 
Σκουρλέτη ενημέρωσε η Ομο-
σπονδία μας με αφορμή την κα-
ταγγελία της Συνδικαλιστικής 
Κίνησης Αστυνομικών Ξάνθης 
για τα προβλήματα που παρουσι-
άστηκαν κατά την διάρκεια των 
πρόσφατων εθνικών εκλογών 
και ειδικότερα με την στελέχωση 
των εφορευτικών επιτροπών των 
εκλογικών τμημάτων.

Η Ένωση αναφέρεται στην κα-
τασπατάληση του αστυνομικού 
προσωπικού κατά την επίδοση 
των προσκλήσεων στα μέλη των 
εφορευτικών επιτροπών.  Πρότα-
ση του σωματείου είναι ο διορι-
σμός των μελών των εφορευτι-
κών επιτροπών να γίνεται με εκ-
δήλωση ενδιαφέροντος και από 
τους καταλόγους του ΟΑΕΔ, με 
ελάχιστη αμοιβή τα 30 € και 1 έν-
σημο. Έτσι θα υπάρχει 100% πα-
ρουσία και δεν θα νιώθει ο πολί-
της ότι αδικείται.
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Την 4η Εκλογoαπολογιστική 
της Τακτική Γενική Συνέλευ-
ση πραγματοποίησε η Συνδι-

καλιστική Ένωση Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Αλεξανδρούπολης 
(9/2/15). Η Γενική Συνέλευση ξεκί-
νησε με την εκλογή του προεδρείου 
της συνέλευσης και την ψηφοφο-
ρία για την εκλογή της εφορευτικής 
επιτροπής, παρουσία δικαστικού 
αντιπροσώπου, για τις εκλογές που 
θα διεξαχθούν στις 2 Μαρτίου 2015. 

Στη συνέχεια απηύθυνε σύντομο 
χαιρετισμό ο Πρόεδρος της Ένωσης 
κ. Χατζηαναγνώστου Κωνσταντί-
νος. Άμεσος μετά έγινε ο διοικητι-
κός απολογισμός από τον Γεν. 
Γραμματέα κ. Τσιακίρη Δημήτριο 
και ο οικονομικός απολογισμός 
από τον Ταμία κ. Τουφάκη Χρήστο. 
Και οι δύο απολογισμοί εγκρίθηκαν 
ομόφωνα μετά από ψηφοφορία 
από το σώμα της Γενικής Συνέλευ-
σης.

Τη Γενική Συνέλευση, τίμησαν με 
την παρουσία τους και απεύθυναν 
χαιρετισμούς ο πρόεδρος της ΠΟΑ-
ΣΥ κ. Χρήστος Φωτόπουλος, ο 
πρόεδρος του ΔΣ κ. Μιχαήλ Τολί-
κας, εκπρόσωποι τοπικών και κοι-
νωνικών φορέων, βουλευτές και 
εκπρόσωποι κομμάτων.

Στη Συνέλευση συμμετείχε ο Αν-
θυπαστυνόμος κ. Βασίλειος Πα-
νταζής, στέλεχος της Δ/νσης Οικο-
νομικού του Αρχηγείου της Ελληνι-
κής Αστυνομίας, ο οποίος ενημέρω-
σε για θέματα ασφαλιστικά και 
οικονομικά. Επίσης, ο ίδιος παρου-
σίασε την αναλογιστική μελέτη που 
διενεργήθηκε για λογαριασμό της 
ΠΟΑΣΥ με θέμα τις προοπτικές βι-
ωσιμότητας του ΤΕΑΠΑΣΑ.

Το σωματείο στην ανακοίνωσή 

εκλογοαπολογιστική συνέλευση  
στην αλεξανδρούπολη

του σημειώνει επίσης: Ιδιαίτερη 
τιμή για την Γενική μας Συνέλευση 
αποτέλεσε η παρουσία του Διευθυ-
ντή της Καρδιοχειρουργικής Κλι-
νικής του ΠΓΝ Αλεξανδρούπολης 
κ. Γεωργίου ΜΠΟΥΓΙΟΥΚΑ, και η 
παρουσίαση - ενημέρωση που έκα-

νε στους παρευρισκόμενους, σχε-
τικά με τις επιπτώσεις που έχεις το 
στρες του επαγγέλματος του αστυ-
νομικού στον ανθρώπινο οργανι-
σμό. 

Η Ένωσή μας με ομόφωνη από-
φαση του Δ.Σ. τίμησε με απονομή 

αναμνηστικής πλακέτας τον Πρό-
εδρο της Πανελλήνιας Ομοσπονδί-
ας Αστυνομικών Υπαλλήλων κ. 
Χρήστο ΦΩΤΟΠΟΥΛΟ για την 
πολύχρονη και αδιάκοπη προσφο-
ρά του στο συνδικαλιστικό μας κί-
νημα. 

ΣυνανΤΗΣΗ με βουλευΤΗ
Με την βουλευτή του ΣΥΡΙΖΑ κα 
Αφροδίτη Θεοπεφτάτου συναντή-
θηκε ο πρόεδρος της ΕΑΣΥ Κεφα-
λονιάς και Ιθάκης κ. Κων/νος Γρη-
γορόπουλος.  Εκ μέρους της Ένω-
σης, ο πρόεδρος επανέλαβε τα 
προβλήματα της τοπικής αστυνο-
μίας εστιάζοντας κυρίως στο θέμα 
της έλλειψης προσωπικού και 
στην ικανή αποστολή ενισχυτικής 
δύναμης για τις ανάγκες του αερο-
δρομίου την τουριστική περίοδο. Η 
Α.Δ. παρουσιάζει κενά οργανικών 
θέσεων 40% περίπου.

Τέλος, με ανακοίνωσή του το σω-
ματείο εκφράζει τα συλλυπητήριά 
του για τον θάνατο του σεβασμιό-
τατου μητροπολίτη Κεφαλληνίας 
κκ Σπυρίδωνα. Ο σεβασμιότατος 
ήταν πάντα δίπλα στην τοπική 
αστυνομία και το προσωπικό της, 
προσευχόμενος για αυτούς, με 
σχέσεις αγάπης και συνεργασίας.

δΗμαΡχοΣ ΣΦακίών  
ο ΠΡοεδΡοΣ  
Τών χανίών
Δήμαρχος Σφακίων, όντας ήδη 
Μέλος του Δημοτικού Συμβουλίου, 
αναδείχθηκε ο πρόεδρος της ΕΑΣΥ 
Χανίων κ. Ιωάννης Ζερβός.

«Η θετική αυτή εξέλιξη αξίζει 
συγχαρητηρίων προς το πρόσωπό 
σας, αλλά και προς τα άλλα μέλη 
του Δημοτικού Συμβουλίου που 
σας επέλεξαν και σας εμπιστεύτη-
καν το αξίωμα του Δημάρχου.

Η δεδομένη για μας αγωνιστική 
σας πορεία τόσο στα συνδικαλιστι-
κά μας δρώμενα όσο και στα θέμα-
τα της Τοπικής Αυτοδιοίκησης, 
αποτελούν εγγύηση ότι θα συνεχί-
σετε με την ίδια ζέση να προσφέ-
ρεται στον συνάνθρωπό μας. Καλή 
δύναμη και επιτυχία στα νέα σας 
καθήκοντα», αναφέρει η ΠΟΑΣΥ σε 
επιστολή που απέστειλε στην 
Ένωση Χανίων.

Τον ετήσιο χορό με την καθιερω-
μένη κοπή της βασιλόπιτας 
πραγματοποίησε η Ένωση 

Αστυνομικών Υπαλλήλων Ροδόπης, 
χαρίζοντας στα μέλη της και στους 
πολλούς επίσημους προσκεκλημέ-
νους, πολύ κέφι και χορό.

«Μέσα από την εκδήλωση οι συ-
μπολίτες μας με την συμμετοχή τους, 
έδωσαν έμπρακτο μήνυμα στήριξης 
και αναγνώρισης του έργου και της 
προσφοράς των αστυνομικών στην 
τοπική κοινωνία, γκρεμίζοντας τα 
«διαχωριστικά τείχη» που κάποιοι 
τεχνηέντως προσπαθούν να χτίσουν 
μεταξύ κοινωνίας - αστυνομίας και 
δικαιώνοντας έτσι για άλλη μια φορά 
την πάγια θέση του συνδικαλιστικού 
μας κινήματος πως οι αστυνομικοί 
αποτελούμε αναπόσπαστο κομμάτι 
της κοινωνίας την οποία υπηρετούμε 
με υψηλό αίσθημα ευθύνης», σημει-
ώνει το σωματείο.

Την εκδήλωση τίμησαν με την πα-

ρουσία τους, ο πρόεδρος της 
Π.Ο.ΑΣ.Υ κ. Χρήστος ΦΩΤΟΠΟΥ-
ΛΟΣ, ο Ταμίας της Π.Ο.ΑΣ.Υ. κ. Γρη-
γόρης ΜΠΑΚΑΡΑΣ, ο Πρόεδρος της 
Συνδικαλιστικής κίνησης Αστυνομι-
κών Νομού Ξάνθης και αναπληρω-
τής Ταμίας της Π.Ο.ΑΣ.Υ. κ. Κων-
σταντίνος ΜΑΛΛΙΚΟΠΟΥΛΟΣ, ο 
Πρόεδρος της Συνδικαλιστικής 
Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Αλεξανδρούπολης κ. Κωνσταντί-
νος ΧΑΤΖΗΑΝΑΓΝΩΣΤΟΥ, ο Οργα-
νωτικός Γραμματέας της Ένωσης 
Αξιωματικών Ελληνικής Αστυνομί-
ας Α.Μ.Θ. κ. Πέτρος ΔΕΜΕΡΤΖΙ-
ΔΗΣ και πολλοί άλλοι υπηρεσιακοί 
και τοπικοί παράγοντες.

Την τελετή κοπής της βασιλόπιτας 
πραγματοποίησε ο Σεβασμιότατος 
Μητροπολίτης Ιεράς Μητρόπολης 
Μαρωνείας και Κομοτηνής κ.κ. Πα-
ντελεήμων. Τυχεροί της βραδιάς 
αναδείχθηκαν, ο Πρόεδρος της 
Π.Ο.ΑΣ.Υ. κ. Χρήστος ΦΩΤΟΠΟΥ-
ΛΟΣ και έξι ακόμη αστυνομικοί και 
συμπολίτες μας που συμμετείχαν 
στον ετήσιο χορό μας. 

ετήσιος χορός στη ροδόπη
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αναδεικνύουμε τον κοινωνικό 
ρόλο της ελ.αΣ.
Με πρωτοβουλία της ΕΑΣΥ Αθηνών στο προσκήνιο  
οι κοινωνικές δράσεις των αστυνομικών

αμεΣΗ ανΤαΠοκΡίΣΗ 
Του γενίκου 
δίευθυνΤΗ κΡΗΤΗΣ
Ο πρόεδρος και ο γενικός γραμ-
ματέας της Ένωσης Αστυνομι-
κών Υπαλλήλων Λασιθίου, 
συναντήθηκαν την 31-01-2015 
στο Ηράκλειο, με τον Γενικό 
Περιφερειακό Αστυνομικό Δι-
ευθυντή Κρήτης, Υποστράτηγο 
κ. ΚΑΡΑΜΑΛΑΚΗ Μιχαήλ, πα-
ρουσία του Αντιπροέδρου της 
Π.Ο.ΑΣ.Υ. κ. ΓΕΡΑΚΑΡΑΚΟΥ 
Γρηγόρη και του Προέδρου της 
Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλή-
λων Λασιθίου Αθηνών κ. Ηλία 
ΝΤΑΡΑΡΑ. 

Κατά την συνάντηση, τέθηκαν 
στον κ. Γενικό, προβλήματα που 
αντιμετωπίζουν οι Υπηρεσίες 
του Νομού και ειδικότερα του 
προσωπικού που στελεχώνει 
την Διμοιρία Υποστήριξης και 
τις Ομάδες ΔΙ.ΑΣ. Ιεράπετρας 
και Αγίου Νικολάου. 

Όπως ανακοίνωσε το σωμα-
τείο, «ο κ. Γενικός, υλοποίησε 
άμεσα την αρχικά προφορική 
δέσμευσή του, δίδοντας λύσεις 
σε συγκεκριμένα προβλήματα 
που αφορούν το προαναφερό-
μενο προσωπικό. Ως Ένωση, 
έχουμε υποχρέωση να διαφυ-
λάττουμε και να προάγουμε τα 
συμφέροντα των Μελών μας, 
αναδεικνύοντας τα προβλήμα-
τα που προκύπτουν, οφείλουμε 
όμως να αναγνωρίσουμε δημό-
σια, την όποια προσπάθεια γί-
νεται για την επίλυση τους.  Για 
τον λόγο αυτό, θα θέλαμε να 
συγχαρούμε και να ευχαριστή-
σουμε τον Υποστράτηγο κ. ΚΑ-
ΡΑΜΑΛΑΚΗ Μιχαήλ, για την 
άμεση υλοποίησή της δέσμευ-
σης του».  

 Το σωματείο, επίσης, με επι-
στολή του συγχαίρει για την 
εκλογή τους τους βουλευτές 
του ΣΥΡΙΖΑ κ. Κων/νο Δερμιτζά-
κη και της Νέας Δημοκρατίας κ. 
Γιάννη Πλακιωτάκη, επιση-
μαίνοντας ότι θα είναι δίπλα 
τους σε κάθε προσπάθεια που 
στοχεύει στην επίλυση των προ-
βλημάτων των αστυνομικών.

Ζητείται δότης
Την ευαισθησία όλων μας ζήτη-
σε η Ένωση Αστυνομικών Λασι-
θίου για την αντιμετώπιση μεί-
ζονος προβλήματος υγείας συ-
νταξιούχου αστυνομικού και 
πατέρα μέλους της που χρειάζε-
ται μεταμόσχευση μυελού των 
οστών. 

Η Ένωση κάλεσε όσους έχουν 
τη δυνατότητα να βοηθήσουν, 
να παρουσιασθούν στο Τμήμα 
Αιμοδοσίας του Νοσοκομείου 
Αγίου Νικολάου ή σε άλλα νο-
σοκομεία ανά τη χώρα, για να 
υποβληθούν σε αιματολογική 
εξέταση ώστε να εντοπιστεί το 
επιζητούμενο συγκεκριμένο 
δείγμα. Για περισσότερες πλη-
ροφορίες, επικοινωνήστε απευ-
θείας με το μέλος της Ένωσης 
στο τηλέφωνο 6945255647.

Με τεράστια επιτυχία πραγ-
ματοποιήθηκε η κοπή της 
πίτας της Ένωσης Αστυνο-

μικών Υπαλλήλων Αθηνών, η οποία 
συνδυάστηκε και με την παρουσία-
ση του νέου ημερολογίου της.

Πρωτοτυπώντας με την θεματο-
λογία του, παρουσίασε σε κάθε μή-
να του έτους και μια ελληνική Μη 
Κυβερνητική Οργάνωση, ένα φι-
λανθρωπικό ίδρυμα ή ένα κοινωφε-
λή οργανισμό, που με το έργο τους 
βοηθούν συνανθρώπους μας, συ-
νεισφέροντας στην ενίσχυση του 
κοινωνικού ιστού μας. «Ο φιλαν-
θρωπικός χαρακτήρας του ημερο-
λογίου μας αναδεικνύει την ευαι-
σθησία που πρέπει να διακατέχει 
όλους μας για τους συνανθρώπους 
που έχουν ανάγκη» αναφέρει η 
Ένωση στην ανακοίνωσή της.

Την εκδήλωση τίμησαν με την 
παρουσία τους, Υπουργοί, Υποψή-
φιοι Βουλευτές και εκπρόσωποι 
των πολιτικών κομμάτων οι οποίοι 
απευθύνοντας χαιρετισμό εξήραν 
την πρωτοβουλία του σωματείου 
και στάθηκαν κυρίως στον κοινωνι-
κό ρόλο της αστυνομίας.

Εκπροσωπώντας την ΠΟΑΣΥ, ο 
γενικός της γραμματέας κ. Πανα-
γιώτης Λάζος, σημείωσε ότι τέ-
τοιες πρωτοβουλίες είναι ευπρόσ-
δεκτες από την κοινωνία και εντάσ-
σονται στους στόχους του συνδικα-
λιστικού μας κινήματος. Να μην 
λησμονούμε ότι κεντρικό σύνθημα 
του 23ου πανελλαδικού συνεδρίου 
μας ήταν αυτό ακριβώς το χρέος 
μας, «ο συνάδελφος… για τον συ-
νάνθρωπο». Στο πλαίσιο αυτό οφεί-
λουμε να αναδεικνύουνε διαρκώς 
τον χαρακτήρα και την αποστολή 
της Ελληνικής Αστυνομίας.

«Η Ένωσή μας θα συνεχίσει και 
με άλλες παρόμοιες εκδηλώσεις να 

προασπίζεται τις ευπαθείς ομάδες 
της κοινωνίας μας, να αναδεικνύει 
το κοινωνικό πρόσωπο των στελε-
χών της και να γίνεται κοινωνός 
φιλανθρωπικών οργανώσεων για 
μια κοινωνία χωρίς πόνο, θλίψη, 
ανέχεια, για μια κοινωνία αξιών», 
σημειώνει επίσης στην ανακοίνωσή 
της η ΕΑΣΥ Αθηνών.

Στα Τμήματα
Αντιπροσωπεία του Διοικητικού 
Συμβουλίου της Ένωσης, επισκέ-
φτηκε κεντρικά Αστυνομικά Τμή-
ματα και Τμήματα Ασφαλείας, μετά 
από έντονες οχλήσεις και καταγγε-
λίες συναδέλφων οι οποίες έκαναν 
λόγο για καταστρατήγηση του νόμι-
μου ωραρίου, για λειψανδρία στα 

όρια της υπο-
λειτουργίας, 
για παντελή 
έλλειψη χώ-
ρ ω ν  ασ φ α -
λούς φύλαξης 
των κατασχε-

μένων πειστηρίων, που αντί να 
προωθούνται στις αρμόδιες υπηρε-
σίες της Εισαγγελίας, παραμένουν 
εκεί με ότι αυτό συνεπάγεται.

Οι καταγγελίες των συναδέλφων 
αποδείχτηκαν παντελώς βάσιμες 
γιατί διαπιστώθηκε, ιδίως στα Τμή-
ματα Ασφαλείας, ότι οι συνάδελφοι 
εργάζονται υπό πρωτοφανείς συν-
θήκες και σε ένα ιδιότυπο καθε-
στώς λειτουργίας που οφείλεται 
στο φιλότιμο και στην υπερεργασία 
τους. Παράλληλα έχει λάβει μεγά-
λες διαστάσεις η απουσία ασφα-
λούς φύλαξης των πειστηρίων και 
η διακινδύνευση σε περίπτωση 
απώλειάς τους.

Το Δ.Σ. της Ε.ΑΣ.Υ.Α. έχει ξεκινή-
σει πλέον να παίρνει όλες τις ανα-
γκαίες πρωτοβουλίες για να επιλυ-
θούν άμεσα τα επιτακτικά αυτά 
προβλήματα, οι δε αρμόδιοι θα πρέ-
πει άμεσα να λάβουν τα απαραίτη-
τα μέτρα για να εξαλειφθεί μία κα-
τάσταση που δεν μας τιμά ως σύγ-
χρονη Ευρωπαϊκή Πολιτεία.

Τέλος, η Ένωση ευχήθηκε στον 
νέο υπουργό καλή δύναμη και κάθε 
καλό προς όφελος της Ελληνικής 
Αστυνομίας, του αστυνομικού προ-
σωπικού και της ελληνικής κοινω-
νίας. «Η Ένωση, σημειώνει ότι θα 
σταθεί αρωγός σε κάθε προσπάθεια 
με θετικό πρόσημο ευελπιστώντας 
στην συνεργασία μαζί του. Κοινός 
τόπος για όλους πρέπει να αποτε-
λούν δράσεις για την αναβάθμιση 
και τον περαιτέρω εκδημοκρατισμό 
του Σώματός μας», τονίζει.

Τον Αρχηγό της Ελληνικής 
Αστυνομίας Αντιστράτηγο κ. 
ΤΣΑΚΝΑΚΗ Διονύσιο καλεί 

η Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Ροδόπης να παρέμβει με στόχο την 
προστασία και την αναπτέρωση του 
ηθικού του πολύπαθου αστυνομι-
κού προσωπικού.

Παρακαλούμε για την άμεση πα-
ρέμβασή σας, ώστε τα μέλη μας να 
τυγχάνουν σεβασμού και ίσης αντι-
μετώπισης όχι μόνο έναντι των 
υποχρεώσεών τους αλλά και έναντι 
των δικαιωμάτων τους σημειώνει 
σε σχετικό έγγραφο με αφορμή κα-

ταγγελίες για παραβίαση των συν-
θηκών εργασίας και τα δικαιώματα 
των μελών της.

«Αξιότιμε κ. Αρχηγέ, γνωρίζο-
ντας το ανεπτυγμένο αίσθημα 
δικαίου που σας διακατέχει, το 
ενδιαφέρον σας και τις έμπρα-
κτες προσπάθειες για την καλυ-
τέρευση των εργασιακών συνθη-
κών και για την προστασία των 
δικαιωμάτων του αστυνομικού 
προσωπικού, κάτι που προς τι-
μήν σας, δηλώνετε ως προτεραι-
ότητά σας, σε κάθε σας παράστα-
ση στα Γενικά Συμβούλια της 

Ομοσπονδίας μας, το Διοικητικό 
Συμβούλιο της Ένωσης Αστυνο-
μικών Υπαλλήλων Ροδόπης, 
απευθυνόμενο προς εσάς με το 
παρόν έγγραφο, αιτείται της μέ-
ριμνάς σας για την προστασία 
των εργασιακών δικαιωμάτων 
των μελών μας, από συνεχείς 
παραβιάσεις εκ μέρους της Διοί-
κησης που εκδηλώνονται το τε-
λευταίο χρονικό διάστημα».

Το σωματείο παραθέτει συγκε-
κριμένες περιπτώσεις καταστρατή-
γησης του ωραρίου εργασίας, επι-
σημαίνοντας ότι το ΔΣ απευθύνεται 

στον κ. Αρχηγό μετά και την άκαρ-
πη συνάντηση του Προεδρείου με 
τον κ. Διευθυντή της Δ/νσης Αστυ-
νομίας Ροδόπης.

Τονίζει δε ότι η εφαρμογή των δι-
ατάξεων των Π.Δ. που αφορούν στα 
δικαιώματα του προσωπικού δεν 
είναι προαιρετική αλλά υποχρεωτι-
κή για την Διοίκηση. Η δε κατα-
στρατήγηση αυτών εκ μέρους της 
Διοίκησης, εμπίπτει στις διατάξεις 
του Π.Δ. 120/2008, το οποίο δυστυ-
χώς μέχρι τώρα τυγχάνει εφαρμο-
γής μόνο στους διοικούμενους αλ-
λά όχι και στους διοικούντες. 

να τιμωρείται η καταστρατήγηση των δικαιωμάτων μας
Η Ένωση Ροδόπης ζητά την εφαρμογή των σχετικών διατάξεων για την άσκηση χρηστής διοίκησης
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Την τακτική της Γενική Συνέ-
λευση και την κοπή της πρω-
τοχρονιάτικης πίτας πραγμα-

τοποίησε στην αίθουσα εκδηλώσε-
ων της Αστυνομικής Διεύθυνσης 
Πειραιά, η Ένωση Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Πειραιά, την Παρα-
σκευή 13-02-2015.

Η συνέλευση ενέκρινε ομόφωνα 
τον Διοικητικό και  Οικονομικό 
απολογισμό, καθώς και το σχετικό 
ψήφισμα. Κατά την διάρκεια της 
Γενικής Συνέλευσης, ο συνάδελφος 
κ. ΠΑΝΤΑΖΗΣ Βασίλειος, αντιπρό-
σωπος στην ΠΟΑΣΥ της Ένωσης 
Αστυνομικών Υπαλλήλων Αθηνών 
και στέλεχος της Δ/νσης Οικονομι-
κού του Αρχηγείου της Ελληνικής 
Αστυνομίας, ενημέρωσε τα μέλη 
της Ένωσης για θέματα ασφαλιστι-
κά, οικονομικά και συνταξιοδοτικά. 

«Η διαδικασία και οι δεκάδες συ-
νάδελφοι που συμμετείχαν, απέδει-
ξαν ότι οι εργαζόμενοι Αστυνομικοί 
του Πειραιά είναι δίπλα στην Ένω-
σή τους και συμμετέχουν ενεργά σε 
οποιαδήποτε διαδικασία ή εκδήλω-
ση» σημειώνει το σωματείο στην 
ανακοίνωσή του.

Το Ψήφισμα περιλαμβάνει τις βα-
σικές θεσμικές αλλαγές – αιτήματα 
του συνδικαλιστικού μας κινήμα-
τος. Επίσης, από τα οικονομικά ξε-
χωρίζουμε το αίτημα για πλήρη 
εφαρμογή της απόφασης του ΣτΕ 
και καταβολή των προκυπτουσών 
αναδρομικά σε μια έως πέντε δό-
σεις αντί των προβλεπομένων 36 με 
βάση το ύψος των αναδρομικών, για 
την κατάργηση της υποχρεωτικής 

ασφάλισης στο ΙΚΑ-ΕΤΑΜ των προ-
σλαμβανομένων από 1/1/2011, για 
την ανέγερση αστυνομικού νοσοκο-
μείου κλπ.

Ιδιαίτερη έμφαση δίνεται στα αι-
τήματα τοπικού ενδιαφέροντος, 
όπως:

• Εξορθολογισμός του ανθρώπι-
νου δυναμικού του Σώματος που 
υπηρετεί στα γεωγραφικά όρια της 
Αστυνομικής Διεύθυνσης Πειραιά 
και παράλληλη άμεση κάλυψη 
όλων των κενών οργανικών θέσεων 
στο σύνολο των υπηρεσιών που 
εδρεύουν στα εν λόγω γεωγραφικά 
όρια. Σήμερα το προσωπικό που 
υπηρετεί στον Πειραιά είναι κατά 
50% λιγότερο από το ελάχιστο προ-
βλεπόμενο, με βάση τις οργανικές 
θέσεις των Υπηρεσιών της Α.Δ. Πει-
ραιά.

• Ενίσχυση με υλικοτεχνικό εξο-
πλισμό των Αστυνομικών Υπηρεσι-
ών του Πειραιά, αναβάθμιση του 
στόλου των υπηρεσιακών οχημάτων 
και αντικατάσταση των ήδη χαλα-
σμένων – κατεστραμμένων με νέα 
σύγχρονα, προσαρμοσμένα στις νέ-
ες ανάγκες του αστυνομικού προσω-
πικού και του πολίτη. Σήμερα, τα 
υπηρεσιακά οχήματα στον Πειραιά 
είναι λειψά κατά 40% περίπου.

• Άμεση χορήγηση όλων των 
οφειλόμενων Ημερήσιων Αναπαύ-
σεων στο Αστυνομικό Προσωπικό.

• Ίδρυση και λειτουργία σκοπευ-
τηρίου στα γεωγραφικά όρια της 
Αστυνομικής Διεύθυνσης Πειραιά.

• Δημιουργία ολοήμερου παιδι-
κού σταθμού στα γεωγραφικά όρια 

της Αστυνομικής Διεύθυνσης Πει-
ραιά για τα τέκνα των συναδέλφων.

Το ψήφισμα κλείνει με τις επιση-
μάνσεις: «Το συνδικαλιστικό μας 
κίνημα καταδικάζει με τον πιο κα-
τηγορηματικό τρόπο ακραία φαινό-
μενα ρατσιστικής βίας, κοινωνικών 
αποκλεισμών και φασιστικών συ-
μπεριφορών – προκλήσεων, επιβε-
βαιώνοντας την αταλάντευτη πίστη 
του στα ιδανικά της δημοκρατίας, 
στις πανανθρώπινες αξίες και στις 
αρχές του Συντάγματος της Χώρας 
μας για μια ασφαλή και ειρηνική 

κοινωνία, χωρίς διακρίσεις και 
αποκλεισμούς, με σεβασμό στη δι-
αφορετικότητα του άλλου και με 
αισθήματα αλτρουισμού και αλλη-
λοβοήθειας».

Τις εργασίες τίμησαν και απεύθυ-
ναν χαιρετισμούς από συνδικαλι-
στικούς φορείς, ο Αντιπρόεδρος της 
Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Αστυ-
νομικών Υπαλλήλων κ. ΓΕΡΑΚΑΡΑ-
ΚΟΣ Γρηγόριος, ο Αν. Γενικός 
Γραμματέας της Πανελλήνιας Ομο-
σπονδίας Αστυνομικών Υπαλλήλων 
κ. ΑΘΑΝΑΣΟΠΟΥΛΟΣ Αθανάσιος, 

ο Γεν. Γραμματέας της Ένωσης 
Αστυνομικών υπαλλήλων Αθηνών 
κ. ΡΗΓΑΣ Νικόλαος, ο Πρόεδρος 
της Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλή-
λων Β/Α Αττικής κ. ΤΣΟΥΜΑΝΗΣ 
Κωνσταντίνος.  Την Πολιτική ηγε-
σία εκπροσώπησε ο Διευθυντής του 
πολιτικού γραφείου του Αν. Υπουρ-
γού Προστασίας του Πολίτη κ. 
ΜΑΣΤΡΟΓΙΑΝΝΗΣ Βασίλειος και 
την Φυσική ηγεσία ο Διευθυντής 
της Διεύθυνσης Αστυνομίας Πει-
ραιά Ταξίαρχος κ. ΤΣΑΡΔΙΝΑΚΗΣ  
Κωνσταντίνος.

Τα αιτήματα του Πειραιά  
στη γενική Συνέλευση
Ίδρυση σκοπευτηρίου, αστυνομικό νοσοκομείο, αναδιοργάνωση υπηρεσιών 
και θεσμικές αλλαγές διεκδικεί το σωματείο του Πειραιά

ΗΈνωση Αστυνομικών Λά-
ρισας πολλές φορές κατά 
το παρελθόν έχει καταγγεί-

λει τα Αστυνομικά Μέτρα σε γήπε-
δα και γενικότερα την παρουσία 
της Ελληνικής Αστυνομίας σε αυτά.

Όπως επισημαίνει δε μετά το πέ-
ρας του ποδοσφαιρικού αγώνα Τύρ-
ναβος-ΟΣΦΠ και στο πλαίσιο της 
αντικειμενικής κρίσης οφείλει να 
σημειώσει ότι:

Όλοι οι συνάδελφοι έδωσαν τον 
καλύτερο εαυτό τους κατά την εκτέ-
λεση της υπηρεσίας τους και αξί-
ζουν συγχαρητηρίων.

Επιτέλους για πρώτη φορά, σε μέ-
τρα με παρουσία τόσο πολλών 
αστυνομικών δυνάμεων, υπήρξε 
διοικητική μέριμνα με τη χρήση της 
Υπηρεσιακής καντίνας.  

Παρά τη παρουσία φιλάθλων της 
φιλοξενούμενης ομάδας και παρά 
τις όποιες προσπάθειες  για δημι-
ουργία εκτρόπων, αυτό απετράπη 
με τη δυναμική και επαγγελματική 
επέμβαση των διμοιριών σε αγαστή 
συνεργασία με τις ομάδες ΔΙΑΣ και 
ΟΠΚΕ, προστατεύοντας τα ύψιστα 
αγαθά της ανθρώπινης ζωής και 
της ατομικής-δημόσιας περιουσίας.

Τέλος, σχετικά με ανακοίνωση 
προ του αγώνα, με αφορμή την απα-
γόρευση οργανωμένης μετακίνη-
σης οπαδών των φιλοξενουμένων, 
δηλώνουμε ότι ως Αστυνομικοί 
αναλαμβάνουμε την ευθύνη της 
υλοποίησης των αποφάσεων των 
προϊσταμένων μας και όπως απο-
δείξαμε, εκ’ του αποτελέσματος, τα 
καταφέραμε διαψεύδοντας τις Κασ-

σάνδρες. Αναρωτιόμαστε αξιότιμοι 
κ.κ. ιδιοκτήτες των ΠΑΕ πότε άραγε 
θα αναλάβετε τις ευθύνες σας ως 
Α.Ε. για τις μετακινήσεις των οπα-
δών σας;

διαχείριση
Το σωματείο, επίσης,  εξέφρασε  την 
έντονη διαμαρτυρία του για την μη 
έγκαιρη έγκριση δαπανών πετρε-
λαίου θέρμανσης από την ΥΔΕ. 
Όπως σημειώνει, μέχρι σήμερα (13-
2-2015), δεν έχει φτάσει ακόμα στην 
Διαχείριση της Δ.Α. Λάρισας, η τελι-
κή έγκριση (ΑΔΑ) του αιτούμενου 
(από 27-1-2015) ποσού!  Δυστυχώς 
κάποιοι, εξακολουθούν να λειτουρ-
γούν ως «κράτος εν κράτει». Αναφε-
ρόμαστε φυσικά στην Υπηρεσία Δη-
μοσιοοικονομικού Ελέγχου  του 

υπουργείου μας. Μια υπηρεσία του 
Υπουργείου Οικονομικών, χαμένη 
στο λαβύρινθο της γραφειοκρατίας, 
όπου εξαιτίας δομών και υπηρεσια-
κών νοοτροπιών, είναι σύνηθες φαι-
νόμενο η αναστάτωση όλων σχεδόν 
των Διαχειρίσεων της Ελληνικής 
Αστυνομίας και κατά συνέπεια του 
Αστυνομικού Προσωπικού.

Αναρωτιόμαστε τι περιμένει μια 
υπηρεσία σαν την ΥΔΕ μέσα στη 
καρδιά του χειμώνα για να εγκρίνει 
αιτήματα δαπανών για θέρμανση, 
όπως της Λάρισας, το οποίο βρίσκε-
ται εκεί από 30-1-15, προεγκεκριμέ-
νο από την αρμόδια Διεύθυνση του 
Αρχηγείου; Άρα τι αιτήματα είναι 
αυτά που εγκρίνονται όλο αυτό το 
διάστημα, πόσο ποιο ουσιώδη και 
επείγοντα είναι;

Ως Σωματείο αναδείξαμε το ζήτη-
μα στους αρμόδιους  παράγοντες 
της φυσικής μας ηγεσίας. Σε καμία 
περίπτωση δεν μας ικανοποιεί η 
αντιμετώπισή του. Η διαδικασία 
ελέγχου και έγκρισης των δαπανών, 
προβλέπεται από κανόνες και δεν 
είναι ala kart. Το σωματείο καταγ-
γέλλει επίσης το γεγονός ότι μια 
ακόμα Υπηρεσία, το Α.Τ. Ραψάνης. 
ξέμεινε από καύσιμα. «Δυστυχώς 
και εδώ τη λύση έδωσε ο  Δήμος Τε-
μπών, δια του Δημάρχου του κ. ΚΟΛ-
ΛΑΤΟΥ.  Ανταποκρίθηκε άμεσα στο 
αίτημα μας και τον ευχαριστούμε 
δημόσια γι’ αυτό», σημειώνει. Η ΠΟ-
ΑΣΥ με βάση αυτές τις καταγγελίες 
παρενέβη στο Αρχηγείο προκειμέ-
νου να αντιμετωπιστούν τα προβλή-
ματα, όπου αυτά εντοπίζονται.

Πότε θα αναλάβετε τις δικές σας ευθύνες;
Η Ένωση Αστυνομικών Λάρισας παρεμβαίνει για τα μέτρα στα γήπεδα
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Έως 30 
απριλίου  
η παράταση 
για τις 
κανονικές 
άδειες
τον Αρχηγό της ελληνικής 
Αστυνομίας  Αντιστράτηγο κ. 
Δημήτριο τσακνάκη κάλεσε 
εγγράφως  η ομοσπονδία 
μας να λάβει σοβαρά υπόψη 
του τις διαμαρτυρίες των 
ενώσεων Αστυνομικών 
Υπαλλήλων σερρών & Θεσ/
κης  όσον αφορά τις δικαιού-
μενες άδειες και την ανα-
γκαία παράταση του χρόνου 
χορήγησής τους.  οι ενώσεις 
αναφέρονται στην προκήρυ-
ξη των εθνικών εκλογών 
που κατέστησε αδύνατη τη 
λήψη των προγραμματισμέ-
νων αδειών και υπολοίπων 
κανονικών αδειών πολλών 
συναδέλφων. παρακαλούμε 
για την ικανοποίηση του 
προαναφερόμενου αιτήμα-
τος με την από μέρους σας 
έκδοση σχετικής Δ/γης πα-
ράτασης του χρόνου χορή-
γησης των κανονικών αδει-
ών έτους 2014, τονίζει η 
ποΑσΥ στο έγγραφό της. 
Αποτέλεσμα των παρεμβά-
σεων αυτών ήταν να εκδοθεί 
σχετική διαταγή που παρα-
τείνει το δικαίωμα λήψης 
της κανονικής άδειας έως 30 
Απριλίου 2015.

Η στήριξή σας 
μας δίνει 
δύναμη
H Ετήσια χοροεσπερίδα της 
Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλή-
λων Γρεβενών πραγματοποιή-
θηκε στο κατάμεστο από κόσμο 
κέντρο «ΗΧΟΔΡΟΜΙΟ»όπου συ-
νάδελφοι και συμπολίτες άφη-
σαν για λίγο πίσω τα μεγάλα 
προβλήματα της καθημερινότη-
τας και διασκέδασαν όλοι μαζί 
σε μια όμορφη μουσική βραδιά. 
Την Ομοσπονδπια εκπροσώπη-
σε ο Αντιδήμαρχος Γρεβενών και 
υπεύθυνος Δημοσίων σχέσεων 
της Π.Ο.ΑΣ.Υ  κ. ΤΡΙΓΩΝΗΣ 
Χρήστος.

To  Δ.Σ. της Ένωσης ευχαρι-
στεί όλους όσους βρέθηκαν κο-
ντά της, στηρίζοντας έμπρακτα 
για ακόμη μια χρονιά την εκδή-
λωση. «Η κατάμεστη αίθουσα 
αποδεικνύει περίτρανα ότι παρά 
τις εξαιρετικά δυσμενείς (οικο-
νομικές και μη) συνθήκες που 
βιώνουμε, η συνοχή τόσο μεταξύ 
των μελών μας όσο και μεταξύ 
των μελών μας με την τοπική 
κοινωνία παραμένει εξαιρετικά 
αρραγής. Η στήριξη όλων σας 
μας δίνει δύναμη και κουράγιο 
να συνεχίσουμε το δύσκολο έργο 
που μας ανατέθηκε», τονίζει.

Σωστή 
στελέχωση του 
μεταγωγών
Τον Γενικό Περιφερειακό Αστυ-
νομικό Διευθυντή Κρήτης κ. Κα-
ραμαλάκη Μιχαήλ, καλεί η Ένω-
ση Αστυνομικών Ρεθύμνης να 
μεριμνήσει για τη σωστή και 
πλήρη στελέχωση της ειδικής 
Υπηρεσίας Μεταγωγών Δικα-
στηρίων Ηρακλείου με προσω-
πικό που θα εκπαιδευτεί για το 
σκοπό αυτό και μόνο εφόσον εί-
ναι απολύτως αναγκαία η διάθε-
ση αστυνομικών από άλλες υπη-
ρεσίες της Κρήτης.

Η Υπηρεσία αυτή στελεχώθη-
κε με συναδέλφους από όλη την 
Ελλάδα και λειτουργούσε άψο-
γα, χωρίς να επιβαρύνει τις υπό-
λοιπες Αστυνομικές Υπηρεσίες 
της Κρήτης. Το τελευταίο διά-
στημα η Ένωση γίνεται αποδέ-
κτης παραπόνων καθόσον ζητεί-
ται επανειλημμένα, με διαταγές 
του, η ενίσχυσή της από Υπηρε-
σίες της Δ. Α. Ρεθύμνου, για την 
πραγματοποίηση μεταγωγής 
κρατουμένων από Ηράκλειο 
προς Πειραιά. Πληροφορούμα-
στε, σημειώνει το σωματείο, ότι 
υπάρχει έλλειψη δύναμης στη 
συγκεκριμένη Υπηρεσία, αλλά 
απ’ όσο γνωρίζουμε, υπάρχουν 
τουλάχιστον δέκα αποσπάσεις 
αστυνομικών προς άλλες Υπη-
ρεσίες της Δ. Α. Ηρακλείου.

Άλλο ένα συνάδελφο θρηνεί η 
αστυνομική οικογένεια, θύμα 
της μάστιγας των τροχαίων 

ατυχημάτων. 
Όπως ανακοίνωσε η Ένωση 

Αστυνομικών Υπαλλήλων Νοτιοα-
νατολικής Αττικής, η « Ένωσή μας 
καθώς και η Ελληνική Αστυνομία 
θρηνεί άλλο ένα θύμα συνάδελφο 
στο βωμό της ασφάλτου. Ο συνά-
δελφος πατέρας 2 παιδιών, έχασε 
τη ζωή του την ώρα που επέστρεφε 
στην οικία του από την υπηρεσία 
στην οποία είχε διατεθεί, 50 χλμ 
από το σπίτι του, αλλά και από το 
συγκεκριμένο τμήμα που υπηρε-
τούσε στη μετεκπαίδευση στο Λα-
γονήσι.

Η Ένωσή μας, θα σταθεί δίπλα 
στην οικογένεια του, εφιστώντας 

για άλλη μια φορά την προσοχή στη 
Φυσική και στη Πολιτική Ηγεσία 
για τον τόσο μεγάλο αριθμό Αστυ-
νομικών που χάνουν τη ζωή τους 
στην άσφαλτο, προκειμένου να εξε-
τάσει τους λόγους και τις αιτίες που 
οδηγούν σε αυτά τα αποτελέσματα.

Φυσικά, θα παρακολουθήσουμε 
και τις λεπτομέρειες του παρόντος 
συμβάντος προκειμένου να διαπι-
στώσουμε αν υπάρχουν ευθύνες 
φυσικών ή μη προσώπων. 

Το μόνο που μπορούμε αυτή τη 
στιγμή να πούμε είναι ένα μεγάλο 
κουράγιο στους δικούς του ανθρώ-
πους καθώς και στους συναδέλ-
φους που εργάζονταν καθημερινά 
μαζί του».

Να σημειωθεί ότι μόλις στο πρό-
σφατο Γενικό Συμβούλιο, όσο και 

κατά την τελετή τιμής και μνήμης 
των πεσόντων στο καθήκον συνα-
δέλφων μας, ο πρόεδρος της ΠΟΑ-
ΣΥ είχε αναφερθεί για ακόμα μια 
φορά στο φαινόμενο των συχνών 
θανάτων συναδέλφων σε τροχαία 
δυστυχήματα. 

Η Ένωση, σεβόμενη τη μνήμη του 
αδικοχαμένου συναδέλφου, ακύρω-
σε την ετήσια χοροεσπερίδα, ενώ 
αντιπροσωπεία της παρέστη στην 
εξόδιο ακολουθία στον ιερό ναό του 
Ευαγγελισμού της Θεοτόκου στα 
Καλύβια, όπου συγγενείς και φίλοι 
τον συνόδευσαν στην τελευταία του 
κατοικία. Σεβόμενη τη μνήμη του 
συναδέλφου μας, η Ομοσπονδία 
απέστειλε στεφάνι,  με την ευχή και 
ελπίδα ότι θα είναι το τελευταίο 
αθώο θύμα σε ένα ακήρυχτο πόλε-

μο με εκατοντάδες νεκρούς και 
τραυματίες κάθε χρόνο στη χώρα 
μας. 

νέο τροχαίο
Άλλος ένας συνάδελφος έχασε τη 
ζωή του σε τροχαίο ατύχημα. Πρό-
κειται για τον αρχιφύλακα Γ. Μαλα-
χιά, που υπηρετούσε στη φρουρά 
του ΓΓ του ΚΚΕ και έπεσε θύμα τρο-
χαίου ατυχήματος στη λεωφόρο 
Ηρακλείου στη Νέα Ιωνία. Στην κη-
δεία του παραβρέθηκε αντιπροσω-
πεία του ΚΚΕ με επικεφαλής τον 
Γραμματέα του κόμματος κ. Δημή-
τρη Κουτσούμπα. Η Ομοσπονδία 
εκφράζει τα θερμά της συλλυπητή-
ρια σε όλους τους οικείους και στην 
οικογένειά του. 

χάσαμε κι άλλους συναδέλφους 
σε τροχαία ατυχήματα
Ανησυχητικό το φαινόμενο των τροχαίων με θύματα αστυνομικούς

Υπόμνημα απέστειλε η Ένωση 
Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Σερρών στην νέα πολιτική ηγε-

σία και στους νεοεκλεγέντες βουλευ-
τές με στόχο την ενημέρωσή τους για 
τα τοπικά προβλήματα αλλά και τις 
δικές τους παρεμβάσεις ώστε να 
υπάρξουν λύσεις. Ειδικότερα, όπως 
προκύπτει και από το έγγραφο που 
υποβλήθηκε και στην ΠΟΑΣΥ, ζητήμα-
τα που χρήζουν άμεσης αντιμετώπι-
σης, είναι:

Λόγω της λειτουργίας των Φυλακών 
Νιγρίτας, χρήζει άμεσης προτεραιότη-
τας η εφαρμογή του Π.Δ.  54/2012  με το 
οποίο προβλέπεται η ίδρυση και λει-
τουργία του Τμήματος Μεταγωγών 
Νιγρίτας. Η στελέχωση επιβάλλεται να 
γίνει σύμφωνα με το Π.Δ. 100/2003 
«περί νεοϊδρυθεισών υπηρεσιών», με 
σύγχρονη υλικοτεχνική υποδομή και 
κατάλληλα μεταγωγικά οχήματα, με 
γνώμονα την ασφάλεια των μεταγω-
γών και των συναδέλφων που τις εκτε-
λούν, την αποφυγή του αποδεκατι-
σμού της ήδη ελλιπούς δύναμης της 
Α.Δ. Σερρών, αλλά και την περαιτέρω 
εμπέδωση του αισθήματος ασφαλείας 
των πολιτών.

Αναπλήρωση της ελλιπούς οργανι-
κής δύναμης της Α.Δ. Σερρών (υπολεί-
πεται κατά 180 αστυνομικούς σήμερα 
ήτοι πλέον του 1/4  της συνολικής δύ-
ναμης). Εφοδιασμός του προσωπικού 
των υπηρεσιών της Α.Δ. Σερρών με 
σύγχρονο υλικοτεχνικό εξοπλισμό, 
αντικατάσταση όλων των υπηρεσια-
κών οχημάτων λόγω παλαιότητας και 
υπερβολικής φθοράς, με δεδομένο ότι 
το κόστος συντήρησής τους είναι υπερ-
βολικό και ασύμφορο και ότι αυτά κα-

θίστανται επικίνδυνα για τους επιβαί-
νοντες συναδέλφους. Ειδικότερα όσον 
αφορά τα υπηρεσιακά οχήματα, επιση-
μαίνονται τα κάτωθι: Η Δ/νση Αστυνο-
μίας Σερρών έχει δεκαπέντε (15) υφι-
στάμενες υπηρεσίες οι οποίες αστυνο-
μεύουν πληθυσμό 214.376 κατοίκων. Ο 
νομός Σερρών είναι από τους μεγαλύ-
τερους σε πληθυσμό και έκταση νο-
μούς της Βόρειας Ελλάδας με μεγάλο 
οδικό και επαρχιακό δίκτυο, σε κακή 
κατάσταση συμπεριλαμβανομένου του 
κάθετου άξονα της Εγνατίας Οδού 
προς Προμαχώνα, ένα από τα μεγαλύ-
τερα σημεία εισόδου - εξόδου της Ελ-
λάδας από και προς τη Βουλγαρία με 
τεράστιο όγκο διέλευσης ανθρώπων 
και οχημάτων. Σήμερα η Δ.Α. Σερρών 
διαθέτει συνολικά 51 υπηρεσιακά οχή-
ματα εκ των οποίων τα 15 είναι ακινη-
τοποιημένα και τα υπόλοιπα 36 λει-
τουργικά εκ των οποίων 4 ενισχύουν 
τις Δ.Α. Ορεστιάδας, Αλεξανδρούπολης 
και Χαλκιδικής. Τα εναπομείναντα 
προς χρήση από τους συναδέλφους 
της Δ.Α. Σερρών είναι σε οικτρή κατά-
σταση, καταπονημένα λόγω παλαιότη-
τας και υπερβολικής χρήσης και συ-
χνότατα ακινητοποιούνται λόγω βλα-
βών. Επιπρόσθετα καθημερινά και σε 
24ωρη βάση υπηρεσιακά οχήματα κι-
νούνται για τη μεταφορά δυνάμεων 
στο λόφο ΚΑΣΤΑ και στον Προμαχώνα. 
Από τα παραπάνω συνάγουμε το ασφα-
λές συμπέρασμα ότι η Δ.Α. Σερρών, 
προκειμένου για την ενδεικτική αντι-
μετώπιση της εγκληματικότητας στο 
νομό Σερρών πρέπει να ενισχυθεί άμε-
σα με καινούργια υπηρεσιακά οχήμα-
τα και συγκεκριμένα με 20 συνολικά 
οχήματα τύπου τζιπ και 10 περιπολικά. 

Άμεση αναδιάρθρωση των Υπηρεσι-
ών του Νομού με νέο οργανόγραμμα 
προσαρμοσμένο στα σύγχρονα εγκλη-
ματολογικά δεδομένα και τις πληθυ-
σμιακές ανάγκες της κάθε περιοχής 
αστυνόμευσης, την ανακατανομή- 
εξοικονόμηση αστυνομικού προσωπι-
κού για την αποτελεσματικότερη αστυ-
νόμευση, προτείνουμε τα παρακάτω:

α) Κατάργηση των δύο ή ενός εκ των 
δύο Αστυνομικών Τμημάτων Πρώτης 
και Ροδολίβους τα οποία απέχουν με-
ταξύ τους (4) χιλιόμετρα, αστυνομεύ-
ουν περιοχή σε ακτίνα (10) χιλ.  με  μι-
κρή  εδαφική  περιφέρεια, με πληθυ-
σμό όχι πάνω από (5.000) κατοίκους, 
με περιορισμένη εγκληματικότητα και 
με την κρατούσα κατάσταση υπολει-
τουργούν.

β) Μεταστέγαση του Αστυνομικού 
Τιμήματος Σιδηροκάστρου σε ανεξάρ-
τητο χώρο αφού η συστέγασή του με 
άλλη υπηρεσία (Δ.Ο.Υ. - Δήμο Σιντικής 
κ.λ.π.) εγκυμονεί κινδύνους για την 
ασφάλεια του Αστυνομικού Προσωπι-
κού και του υλικοτεχνικού εξοπλι-
σμού.

γ) Μεταστέγαση του Αστυνομικού 
Τιμήματος Ηράκλειας σε νέο υπάρχον 
κτίριο της έδρας του ομώνυμου δήμου 
(Ειρηνοδικείο), καθόσον το κτίριο στο 
οποίο στεγάζεται, είναι ερείπιο, σε 
άθλια κατάσταση.

δ) Εφοδιασμός του Α.Τ. Προμαχώνα 
Σερρών με σύγχρονες συσκευές ελέγ-
χων και ανίχνευσης καθώς ο συνορια-
κός σταθμός Προμαχώνα αποτελεί 
την κυριότερη πύλη εισόδου ατόμων 
και οχημάτων στη χώρα μας για από 
χώρες που βρίσκονται βορειότερα της 
χώρας μας.

Προσοχή, καταρρεύουν οι σέρρες
Λεπτομερής ενημέρωση της νέας ηγεσίας και των βουλευτών από το σωματείο
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θρασύτατη ληστεία
Το ιλιγγιώδες ποσό των δύο εκατομ-
μυρίων ευρώ σε μετρητά, αλλά και 
κοσμήματα αμύθητης αξίας άρπα-
ξαν ληστές από το διαμέρισμα 
90χρονης πρώην εισαγγελέα στο 
Κολωνάκι, στην καρδιά της αθήνας.
Η είδηση προκαλεί πραγματικό σοκ 
από το ύψος του ποσού που φύλασ-
σε στο σπίτι της η άτυχη ηλικιωμένη, 
ενώ, αρχικά η αστυνομία δεν ήταν 
σίγουρη πως η υπέργηρη γυναίκα 
είχε υπολογίσει σωστά τα χρήματα. 
επειτα από νέα επαφή που είχαν με 
την 90χρονη πρώην δικαστικό συ-
νειδητοποίησαν ότι δεν είχε πάθει 
κάποιο σοκ ή αντιμετωπίζει κάποια 
ασθένεια, αλλά έχει δίκιο για την 
αξία του ποσού που της έκλεψαν.
«Η οικονομική κρίση και η πιθανή 
πτώχευση της χώρας με ανάγκασαν 
να βγάλω τα χρήματα από τις τράπε-
ζες. Τα είχα βάλει μέσα στην ντου-
λάπα, όπου τα βρήκαν οι δράστες 
και τα πήραν» κατέθεσε η άτυχη 
90χρονη.
ΠΗγΗ: iefimerida.gr
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διακινούσε 
ναρκωτικά  
με Porsche Cayenne 
Tο περιστατικό συνέβη στη Κίνα. 
Ένας 32χρονος έμπορος ναρκωτι-
κών, ο Zhen Yin έχασε τις αισθήσεις, 
ενώ οδηγούσε την Porsche Cayenne 
του, αφού είχε κάνει χρήση κοκαΐ-
νης. Το αυτοκίνητο που ήταν γεμάτο 
ναρκωτικά σφηνώθηκε στο πίσω μέ-
ρος ενός φορτηγού, με τον οδηγό 
του τελευταίου να μην συνειδητο-
ποιεί τι είχε συμβεί και ουσιαστικά 
έσερνε το γερμανικό SUV για περί-
που 10 χλμ.
ακόμα και όταν ένας άλλος διερχό-
μενος οδηγός φορτηγού του κόρνα-
ρε και του φώναζε από το παράθυ-
ρο, ο πρώτος ισχυρίζεται ότι δεν 
μπορούσε να καταλάβει τι οι άνθρω-
ποι προσπαθούσαν να του πουν, και 
έτσι συνέχισε να οδηγά.
ο Zhen Yin τελικά ήταν τυχερός και 
δεν τραυματίστηκε θανάσιμα από 
το ατύχημα, αλλά μπορεί να τιμωρη-
θεί με θανατική ποινή.

Μετά το Γενικό Συμβούλιο 
της Π.Ο.ΑΣ.Υ., οι τοποθε-
τήσεις του νέου Αναπληρω-

τή Υπουργού Εσωτερικών και Διοικη-
τικής Ανασυγκρότησης κ. ΠΑΝΟΥΣΗ 
Ιωάννη, δείχνουν ότι κάτι νέο πάει να 
γίνει. Η Ένωσή μας, χαιρέτησε από 
την πρώτη στιγμή το νέο πνεύμα λει-
τουργίας που ανακοίνωσε η πολιτική 
Ηγεσία του Υπουργείου, τονίζει σε 
ανακοίνωσή της σημειώνοντας ότι ο 
νέος Υπουργός οριοθέτησε από την 
πρώτη στιγμή τις σχέσεις Αστυνομί-
ας-κοινωνίας-πολιτών, με ξεκάθαρο 
τρόπο. «Επειδή κάποιοι δεν αντι-
λαμβάνονται στο έπακρο την νέα 
σχέση και φιλοσοφία, θα πρέπει 
εγκαίρως να γίνει από όλους αντι-
ληπτό, ότι η Αστυνομία είναι θε-
σμός της Πολιτείας και ως τέτοιος 
θα συνεχίσει να υφίσταται και να 
λειτουργεί. Όσο πιο γρήγορα συ-
νειδητοποιήσουν όσοι σχεδιάζουν 
και εκτελούν το νέο τρόπο δράσης 
της Αστυνομίας, τόσο πιο έγκαιρα 
θα λυθεί κάθε παρεξήγηση, θα αρ-
θεί η ανασφάλεια που δημιουργή-
θηκε αυτές τις μέρες στο προσω-
πικό και θα αποκατασταθούν οι 
σχέσεις εμπιστοσύνης μεταξύ των 
εμπλεκόμενων», καταλήγει η ανα-
κοίνωση.  

χορηγία οχημάτων 
Με άλλη ανακοίνωσή της η Ενωση 
ευχαριστεί τον εφοπλιστή κ. ΜΑΡΤΙ-
ΝΟ Αθανάσιο  διότι ανταποκρίθηκε 
άμεσα στο κάλεσμα του Προεδρείου 
της και προχώρησε στην ευγενή χο-
ρηγία δυο (2) αυτοκινήτων, στην Υπο-
διεύθυνση Ασφαλείας Νοτιοανατολι-
κής Αττικής και στο Τμήμα Ασφαλεί-
ας Αερολιμένα Αθηνών. «Η ενέργεια 
αυτή του εφοπλιστή, είναι σίγουρο ότι 
θα βοηθήσει τις υπηρεσίες αυτές τις 
οποίες έγινε η χορηγία, να λειτουργή-
σουν καλύτερα αλλά και θα δώσει 
στους συναδέλφους αστυνομικούς τη 
δυνατότητα να κάνουν τη δουλειά 
τους πιο αποτελεσματικά και με πε-
ρισσότερη ασφάλεια. Όπως άλλωστε 
έχουμε τονίσει και στο παρελθόν, η 
ιδιωτική πρωτοβουλία ήταν αυτή που 
τη περίοδο αυτής της οικονομικής 
κρίσης συνέβαλε στην επιβίωση των 
υπηρεσιών.

Η παράδοση των οχημάτων έγινε 
από τον εκπρόσωπο του εφοπλιστή κ. 
ΠΕΡΓΙΑΛΙΑ Βασίλειο, παρουσία του 
Προέδρου ΚΑΛΛΙΑΚΜΑΝΗ Γεωργί-
ου  του Γραμματέα ΜΑΡΙΝΟΥ Κακα-
βά του ταμεία ΒΡΕΝΤΑ Ηλία και 
αντιπροσώπων της Ένωσης Νοτιοα-
νατολικής στον Ταξίαρχο του Αερολι-
μένα κ. ΔΗΜΟΥ Δημήτριο την 
22/01/2015, καθώς και στον Διευθυντή 
της Υποδιεύθυνσης Ασφαλείας Νοτι-
οανατολικής Αττικής κ. ΚΑΡΒΟΥΝΑ-
ΚΗ Γεώργιο την 21/01/2015.

να αντιληφθούμε  
τις απαιτήσεις των καιρών
Κάλεσμα για μια νέα συνδικαλιστική πορεία από την Ένωση Νοτιοανατολικής Αττικής

αιμοδοσία 
Τριάντα δυο (32) φιάλες αίμα ήταν η 
αποτίμηση της προσφοράς στον συ-
νάνθρωπο από τα μέλη της Ένωσης 
κατά την αιμοδοσία που πραγματοποι-
ήθηκε στις 30/01/15 στην Διεύθυνση 
Αστυνομίας Νοτιοανατολικής Αττικής 
για την τράπεζα αίματος της Ε.Α.Υ.Ν/
Α.Α. Το προεδρείο της Ένωσης  ευχαρι-
στεί τους συναδέλφους που αφιέρω-
σαν πέντε λεπτά από το χρόνο τους για 
να δώσουν ζωή σε συνανθρώπους 
τους, όταν παραστεί ανάγκη. Η επόμε-
νη αιμοδοσία θα γίνει στη Διεύθυνση 
Αστυνόμευσης Αερολιμένα Αθηνών 
και σχετική ανακοίνωση της Ένωσης 
θα γνωστοποιεί την ημερομηνία. Τέ-
λος, την ίδια ημέρα ο Μητροπολίτης 
Γλυφάδας, Ελληνικού, Βούλας, Βάρης 
και Βουλιαγμένης κ ΠΑΥΛΟΣ ευλόγη-
σε  την πίτα της Ένωσης. Τον Υπουργό 
εκπροσώπησε ο Δ/ντής του Γραφείου 
του κ. ΜΑΣΤΡΟΓΙΑΝΝΗΣ Βασίλειος 
και την Φυσική ηγεσία εκπροσώπησε 
ο Ταξίαρχος ΓΡΗΓΟΡΑΚΗΣ Εμμα-
νουήλ. Την Π.Ο.ΑΣ.Υ. εκπροσώπησε ο 
Αντιπρόεδρος κ. ΓΕΡΑΚΑΡΑΚΟΣ Γρη-
γόριος, o Αναπληρωτής Γραμματέας 
κ. Αθ. ΑΘΑΝΑΣΟΠΟΥΛΟΣ και ο ταμίας 

κ. ΜΠΑΚΑΡΑΣ Γρηγόριος. Κατά την 
εκδήλωση απονεμήθηκε τιμητική 
πλακέτα στον πρώτο Πρόεδρος της 
Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλήλων Ατ-
τικής κ. ΓΟΓΟΛΟ Δήμο για την συνει-
σφορά του στο Συνδικαλιστικό κίνημα 
της ΕΛ.ΑΣ. 

Ο Μητροπολίτης κ ΠΑΥΛΟΣ ευχαρί-
στησε από καρδιάς όλο το προσωπικό 
της ΕΛ.ΑΣ αλλά ιδιαίτερα τους άντρες 
της ομάδας ΔΙΑΣ για τους οποίους, 
όπως είπε, προσεύχεται καθημερινά 
και ζήτησε από τους αξιωματικούς του 
σώματος να επιδεικνύουν έντονο εν-
διαφέρων για τους Αστυνομικούς αυ-
τούς.

Ο πρόεδρος της Ένωσης ΚΑΛΛΙΑΚ-
ΜΑΝΗΣ  Γεώργιος «αφού ευχαρίστησε 
όλους τους προσκεκλημένους ανα-
φέρθηκε στην δραστηριότητα της 
Ένωσης, αλλά και στην προσπάθεια 
για την μετάβαση σε ένα νέο μοντέλο 
συνδικαλισμού που προσπερνά την 
ψυχρή συντεχνιακή εικόνα που είχε 
μέχρι τώρα, παρεμβαίνοντας αποτελε-
σματικά, με σοβαρότητα και επιχειρή-
ματα, παρουσιάζοντας παράλληλα και 
κοινωνικό έργο, κοντά στον συνάδελ-
φο, δίπλα στον πολίτη», όπως είπε.

Συνάντηση με τον Βουλευτή του ΣΥΡΙΖΑ 
κ. Σηφάκη Ιωάννη είχε ο πρόεδρος της 
Ένωσης Αστυνομικών Πέλλας κ. 

Ανδρέας Σπυρίδης παρουσία του γραμματέα 
της ΠΟΑΣΥ κ. Παναγιώτη Λάζου, στο 
πλαίσιο της ενημέρωσης των βουλευτών 
του νομού για τα προβλήματα της 
αστυνόμευσης και των συναδέλφων. 

Το κυρίαρχο πρόβλημα στην Δ.Α. Πέλλας, 
είναι η σημαντική έλλειψη έμψυχου 
δυναμικού (οργανική δύναμη είναι περί 
τους 425 αστυνομικούς και η υπάρχουσα 
δύναμη είναι περί τους 320 αστυνομικούς 

με αναλογία στον πληθυσμό του Νομού μας 
μόλις ένας αστυνομικός για 500 κατοίκους). 
Ο υλικοτεχνικός εξοπλισμός (οχήματα κλπ) 
είναι ελλιπής αλλά και απαρχαιωμένος. 
Επίσης, επισημάνθηκε η αναγκαιότητα να 
παραμείνουν σε λειτουργία όλες οι 
Αστυνομικές Υπηρεσίες του Νομού μας 
(Α.Τ. Άρνισσας, Α.Τ. Κρύας Βρύσης) διότι ο 
συνδυασμός της μεγάλης έλλειψης 
προσωπικού με την κατάργηση 
Αστυνομικών Υπηρεσιών, θα οδηγήσει σε 
πολύ δύσκολες καταστάσεις όσον αφορά 
την ασφάλεια των Πολιτών.

ενημέρωση βουλευτή του ΣυΡίΖα
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Ηβαθμολογική και μισθολογι-
κή εξέλιξη Αρχιφυλάκων μη 
ανακριτικών καθηκόντων 

που έχουν εισαχθεί στις τάξεις της 
ΕΛ.ΑΣ. πριν το 1995 ήταν το αντικεί-
μενο της ομιλίας στο 24ο πανελλαδι-
κό συνέδριο της ΠΟΑΣΥ του αντι-
προσώπου της ΕΑΥ Αργολίδας κ. 
Νίκου Γκανιού. 

Ως γνωστόν, οι συνάδελφοι που 
έχουν εισαχθεί στην ΕΛ.ΑΣ., εκτός 
διαδικασίας πανελλαδικών εξετάσε-
ων, σύμφωνα με την ισχύουσα νομο-
θεσία προάγονται μέχρι τον βαθμό 
του Αρχιφύλακα χωρίς να είναι ανα-
κριτικοί υπάλληλοι.

Οι εισαχθέντες Αστυνομικοί στις 
σχολές της ΕΛ.ΑΣ. μέσω των πανελ-
λαδικών εξετάσεων σύμφωνα με τον 
Ν.2226/1994 είναι εκ του Νόμου ανα-
κριτικοί υπάλληλοι και προάγονται 
στο βαθμό του Υπαρχιφύλακα, του 
Αρχιφύλακα και του Ανθυπαστυνό-
μου. Οι αστυνομικοί Υπάλληλοι ανα-
κριτικοί και μη, εμπλέκονται στους 
ίδιους κινδύνους, εκτελούν ίδιο 
αστυνομικό έργο, ίδια καθήκοντα, 
ίδιες υπηρεσίες, ίδιο ωράριο, ίδιες 
συνθήκες εργασίας, φορούν την ίδια 
στολή, πλην βαθμόσημου και πλην 
του ανακριτικού έργου.

Το παράδοξο όλης της υπόθεσης 
είναι ότι όταν ένας ανακριτικός 
αστυνομικός υπάλληλος που φέρει 
τον βαθμό του Αστυφύλακα ή του 
Υπαρχιφύλακα ή του Αρχιφύλακα 

βάσει του Ν.2226/1994, όταν εκτελεί 
καθήκοντα Αξιωματικού Υπηρεσίας 
είναι ανώτερος και διατάζει έναν Αρ-
χιφύλακα μη ανακριτικό υπάλληλο 
και ας είναι αρχαιότερος σε χρόνια 
και βαθμό από αυτούς, παραβιάζο-
ντας την ισχύουσα σειρά αρχαιότη-
τας που ισχύει μέχρι σήμερα στη 
ΕΛ.ΑΣ. κατά έκαστη βαθμίδα και ιε-
ραρχία, αν και είναι κύριο χαρακτη-
ριστικό του σώματος.

Όλες οι αστυνομικές σχολές της 
ΕΛ.ΑΣ. ανεξαρτήτου χρονιάς, έχουν 
αναγνωριστεί από το Ελληνικό Κρά-
τος ως παραγωγικές σχολές διότι ο 
νομοθέτης έκρινε ότι όλες οι σχολές 
είναι ίδιες και το μόνο που αλλάζει 
είναι ο τρόπος εισαγωγής των αστυ-
νομικών σε αυτές. Ο χρόνος σπου-
δών μπορεί να διαφέρει λίγο διότι οι 
καταταγέντες πριν το 1995 έχουν 
υπηρετήσει την στρατιωτική τους 
θητεία, άρα έχουν εκπαιδευτεί σε βα-
σική στρατιωτική εκπαίδευση και σε 
όπλα, ενώ οι εισαχθέντες μέσω πα-
νελλαδικών εξετάσεων είναι αστρά-
τευτοι και πρέπει να εκπαιδευτούν 
σε αυτό τον τομέα μέσα στην σχολή.

Εφόσον οι σχολές της ΕΛ.ΑΣ. ανε-
ξαρτήτου εποχής, έχουν αναγνωρι-
στεί από το Ελληνικό Κράτος ως πα-
ραγωγικές σχολές, πιστεύουμε ότι ο 
Νόμος δημιούργησε μια άδικη ανισό-
τητα μεταξύ συναδέλφων η οποία εί-
ναι πέρα από κάθε λογική, καθώς 
παραβιάζεται  η αρχή της ισότητας, 

υποβαθμίζοντας ένα αριθμητικό σύ-
νολο αστυνομικών μη ανακριτικών 
υπαλλήλων, στερώντας τους την βαθ-
μολογική και μισθολογική εξέλιξη, 
καθώς η διαφορά μεταξύ ανακριτι-
κών αστυνομικών και μη είναι ο τρό-
πος εισαγωγής στην ΕΛ.ΑΣ.  αφού δεν 
προκύπτει σαφής διαφορά ανάμεσα 
στις σπουδές των μεν και των δε. 

Θεωρούμε ότι για τους συναδέλ-
φους αυτούς θα πρέπει άμεσα να 
κατατεθεί νομοθετική ρύθμιση που 
να τους εξελίσσει βαθμολογικά και 
μισθολογικά όπως και τους ανακρι-
τικούς υπαλλήλους πριν το έτος 1995 
σύμφωνα με τις διατάξεις του 
Ν.1590/1986. Δεν είναι δυνατόν οι 
αστυνομικοί που έχουν εισαχθεί 
στην ΕΛ.ΑΣ. πριν το 1995 να έχουν 
διαφορετική βαθμολογική και μι-
σθολογική εξέλιξη όταν στα άλλα 
Σώματα (Στρατό, Πυροσβεστική, Λι-
μενικό) υπάρχει συνεχής βαθμολογι-
κή και μισθολογική εξέλιξη και κα-
νείς δεν μένει στον ίδιο βαθμό για 
τόσα χρόνια.

Κάτι ανάλογο πραγματοποιήθηκε 
επιλεκτικά και στην ΕΛ.ΑΣ. με  τους 
συναδέλφους που κατείχαν το βαθμό 
του Ανθυπαστυνόμου, όπου το ίδιο το 
Κράτος τους αναγνώρισε το δικαίωμα 
της βαθμολογικής εξέλιξης, δίνοντάς 
τους την δυνατότητα να προαχθούν 
στον βαθμό του Υ/Β και Υ/Α που κά-
ποιοι συνάδελφοι Ανθυπαστυνόμοι 
για να αναγνωρίσουν την παλαιότητά 

τους - αρχαιότητα τους, καθώς ιεραρ-
χικά ήταν πάνω από κάποιους άλ-
λους, προσέφυγαν με αγωγές στα Δι-
οικητικά Δικαστήρια όπου και δικαι-
ώθηκαν και έλαβαν τους βαθμούς 
που τους στερούσε η υπηρεσία.

Παρατηρείται ότι πολλοί Αρχιφύ-
λακες μη ανακριτικοί οι οποίοι έχουν 
εισαχθεί στις σχολές της ΕΛ.ΑΣ. πριν 
το έτος 1995, σύμφωνα με τις διατά-
ξεις του Ν.1590/1986, έχουν αιτηθεί 
από τις Αστυνομικές Υπηρεσίες την 
βαθμολογική εξέλιξη που παρέχεται 
σε όσους έχουν εισαχθεί στις σχολές 
της ΕΛ.ΑΣ. μέσω των πανελλαδικών 
εξετάσεων, σύμφωνα με τον 
Ν.2226/1994 χωρίς όμως να γίνει 
αποδεκτό το αίτημά τους.

Κατόπιν, για να λάβουν τον βαθμό 
του Ανθυπαστυνόμου και τις δικαιού-
μενες μισθολογικές τους προαγωγές, 
προσέφυγαν με αγωγές στα Διοικητι-
κά Δικαστήρια επιζητώντας την δι-
καίωσή τους ώστε να αναγνωριστεί το 
δικαίωμα της βαθμολογικής τους 
εξέλιξης, όπως των υπολοίπων αστυ-
νομικών που έχουν εισαχθεί στην 
ΕΛ.ΑΣ. με τον Ν.2226/1994 με το σύ-
στημα των πανελλαδικών εξετάσεων 
και είναι ανακριτικοί υπάλληλοι.

Πρέπει να τονιστεί ότι οι Αρχιφύ-
λακες μη παραγωγικής σχολής, δια-
θέτουν τεράστια εμπειρία σε πολλά 
αστυνομικά θέματα, καθώς ως μάχι-
μοι αστυνομικοί εργαζόμενοι στο 
πεζοδρόμιο, έχουν επιληφθεί σε αμέ-

τρητα συμβάντα στην διάρκεια της 
αστυνομικής τους καριέρας και είναι 
αυτοί που καθοδηγούν τους νεοεξερ-
χόμενους αστυφύλακες ανακριτι-
κούς από τις Σχολές της αστυνομίας, 
διδάσκοντας με την πείρα τους πώς 
να αντιμετωπίσουν το έγκλημα και 
δύσκολες καταστάσεις, αποφεύγο-
ντας τους πάσης φύσεως κινδύνους.

Η εμπειρία αυτή δεν πρέπει να πά-
ει χαμένη. Μετά από 25 συναπτά έτη 
μάχιμης εργασίας η πολιτεία οφείλει 
να αναγνωρίσει το έργο τους και να 
τους ανταμείψει ηθικά, προάγοντάς 
τους στο βαθμό του Ανθυπαστυνό-
μου  ώστε να υπάρχει το κίνητρο πα-
ραμονής στο σώμα της ΕΛ.ΑΣ. Μετά 
από τόσα χρόνια στην πρώτη γραμμή 
οι αντοχές, τα αντανακλαστικά αρχί-
ζουν να μειώνονται με εμφανή τα 
σημάδια κόπωσης και ταλαιπωρίας 
από το άστατο ωράριό μας και το επι-
κίνδυνο του επαγγέλματός μας. Μια 
υπεύθυνη θέση επομένως θα αποτε-
λούσε την ιδανική λύση.

Η Π.Ο.ΑΣ.Υ. καλείται όπως εξετά-
σει το εν λόγω θέμα και εισηγηθεί 
μια λύση του, εκτός των δικαστικών 
αιθουσών, γιατί στο τέλος οι συνά-
δελφοι θα δικαιωθούν αλλά θα είναι 
άδικο να ταλαιπωρηθούν και να ξο-
δευτούν για κάτι που μπορεί πολύ 
εύκολα να ρυθμιστεί με μια νομοθε-
τική πράξη από τον αρμόδιο Υπουρ-
γό Δημοσίας Τάξης και Προστασίας 
του Πολίτη.

να αποφευχθεί η δικαστική οδός
Νομοθετική ρύθμιση για την εξέλιξη των Αρχιφυλάκων μη ανακριτικών καθηκόντων

Σε συνοπτική παρουσίαση των 
ενεργειών της Γραμματείας 
Γυναικών προέβη η Γραμματέ-

ας Γυναικών της ΠΟΑΣΥ κα Μαρία 
Γιαννακοπούλου, χαιρετίζοντας 
τις εργασίες του 24ου Συνεδρίου 
όσο και τις εργασίες του πρώτου Γε-
νικού Συμβουλίου το 2015.

«Θα ήθελα, αναφερόμενη στις γυ-
ναίκες συναδέλφους και στα προ-
βλήματα που φτάνουν σε μας, να 
πούμε ότι οι γυναίκες συνάδελφοι, 
όπως και οι άντρες συνάδελφοι, 
έχουν προβλήματα που έγκειται στη 
μη τήρηση του Κανονισμού της Υπη-
ρεσίας. Από τη μη εφαρμογή ή τη μη 
σωστή εφαρμογή, λοιπόν, γεννώνται 
πολλά προβλήματα τα οποία επιλύ-
ονται τις περισσότερες φορές με πα-
ρέμβαση απευθείας στη Διοίκηση.

Στη συνέχεια αναφέρθηκε στην 
επιδιωκόμενη νομοθετική ρύθμιση 
για την εφαρμογή του άρθρου 6 
παρ. 12 του Ν.3865/2010 και στην 
Αστυνομία (αναγνωρίζεται πλα-

σματικός χρόνος για κάθε παιδί ο 
οποίος ανέρχεται σε 1 έτος για το 
πρώτο παιδί και σε 2 έτη για κάθε 
επόμενο, μέχρι και το τρίτο). «Παρ’ 
όλες τις συζητήσεις με διάφορους 
φορείς, βρήκαμε ένα μεγάλο εμπό-
διο, τον νέο Ασφαλιστικό Νόμο, την 
οικονομική κατάσταση της χώρας 
και μια καραμέλα ότι «εσείς οι έν-

στολοι, εσείς οι Αστυνομικοί πλη-
ρώνετε μια πλασματική πενταετία, 
σας κάνουμε δώρο μια πενταετία, τι 
άλλο θέλετε»; Και αναφέρεται, η 
μάχιμη πενταετία δεν είναι καθό-
λου πλασματική. Αναγκαζόμαστε 
να την πληρώσουμε για να τη θεμε-
λιώσουμε», τόνισε. Επίσης, είπε ότι 
«γίναμε αποδέκτες έντονου προ-

βληματισμού από συναδέλφους και 
συναδέλφισσες που είχαν ενταχθεί 
στο Σώμα της Ελληνικής Αστυνομί-
ας το 1991 και το 1992 και θίγονται 
από τον νέο Ασφαλιστικό Νόμο, για 
τον εξής λόγο: Με τον παλιό Νόμο 
θεωρούνταν παλαιοί ασφαλισμένοι. 
Με τον νέο Νόμο, όμως, εγκλωβίζο-
νται χωρίς να θεμελιώσουν συντα-

ξιοδοτικό δικαίωμα στην Αστυνο-
μία και πάμε για 40 έτη υπηρεσίας. 
Και αυτό συνέβαινε όχι σε όλες τις 
σειρές. Δηλαδή δεν είναι 1.000 άτο-
μα η κάθε σειρά και εγκλωβίζονται 
όλοι. Είναι κάποιες κατηγορίες. Κυ-
ρίως οι γυναίκες που δεν είχαν 
στρατό να αναγνωρίσουν. Και οι 
άντρες που ήταν ή αστράτευτοι ή 
είχαν λιγότερο από δύο χρόνια 
στρατό. Προσπαθώντας να βρούμε 
μία φόρμα γι’ αυτές τις δύο σειρές, 
σε συνεργασία με τον Νομικό Σύμ-
βουλο της Ομοσπονδίας, τον κ. Χά-
ρη Μπουκουβάλα, καταθέσαμε 
πριν από τις εκλογές συγκεκριμένη 
πρόταση τόσο στο υπουργείο μας, 
όσο και στο υπουργείο Εθνικής 
Άμυνας, αλλά και στους υπεύθυ-
νους του Τμήματος Ασφαλείας του 
ΣΥΡΙΖΑ, κατά τη διάρκεια της συνά-
ντησης που είχαμε μαζί τους, απο-
σπώντας την διαβεβαίωσή τους ότι 
θα προωθήσουν στη Βουλή τη σχε-
τική τροπολογία». 

Πρωτοβουλίες για τα προβλήματα  
των γυναικών
Η γραμματεία γυναικών παρουσίασε νομοθετική ρύθμιση για την άρση αδικιών
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Σ
υναδέλφισες και Συνάδελ-
φοι, χαιρετίζω τις εργασίες 
του 24ου Συνεδρίου, ενός 
Συνεδρίου το οποίο πραγμα-
τοποιείται σε μία δύσκολη 

συγκυρία όσον αφορά τα οικονομικά 
και ιδιαίτερα τα Ασφαλιστικά μας Τα-
μεία. 

Για τα Ασφαλιστικά Ταμεία αυτό 
που έχω να καταθέσω, δυστυχώς, εί-
ναι μόνο απορία, αμφιβολία, το πώς 
λειτουργούσαν όλα αυτά τα χρόνια 
και το τι θα γίνει από εδώ και πέρα. 
Και εξηγούμαι γιατί το λέω αυτό: 
συμμετέχοντας στην Οικονομική Επι-
τροπή της Π.Ο.ΑΣ.Υ. μου δόθηκε ο 
χρόνος τις τελευταίες ημέρες, να έχω 
μία πιο αναλυτική επαφή με τα οικο-
νομικά στοιχεία των Ταμείων. Δυστυ-
χώς, αυτό που διαπίστωσα, μόνο θλί-
ψη μου προξενεί, όχι μόνο για το πα-
ρελθόν των Ταμείων αλλά και για το 
μέλλον. 

Και για να είμαι πιο σαφής, τι εν-
νοώ: κάθε χρόνο σχεδόν, γίνονταν 
αναλογιστικές μελέτες, για να διαπι-
στωθεί εάν τα Ταμεία είναι βιώσιμα 
και τι αποφάσεις θα πάρουν οι Διοι-
κήσεις των Ταμείων, αν θα δώσουν 
κάποιες αυξήσεις, αν θα προβούν σε 
μειώσεις ή σε αύξηση ασφαλιστικών 
εισφορών και ούτω καθεξής. Δυστυ-
χώς, συγκρίνοντας τα οικονομικά 
στοιχεία που έχουν δώσει τα Ταμεία 
για τις φετινές αναλογιστικές  μελέ-
τες, με τα στοιχεία των παρελθόντων 
ετών, διαπιστώθηκαν μεγάλες απο-
κλίσεις. Δεν ξέρω εάν αυτές οι απο-
κλίσεις οφείλονται στην ανεπάρκεια 
των ανθρώπων που είναι στο Ταμείο, 
ή υπήρχε κάποιος άλλος λόγος. 

Για να γίνει μία αναλογιστική μελέ-
τη, χρειάζονται τουλάχιστον τρία οι-
κονομικά έτη. Η περυσινή αναλογι-
στική μελέτη έλαβε υπ’ όψη τα στοι-
χεία των ετών 2010, 2011, 2012, 2013, η 
φετινή αναλογιστική μελέτη έλαβε 
υπ’ όψη τα στοιχεία των ετών 2011, 
2012, 2013. Από την σύγκριση των οι-

Α
πό την πρώτη στιγμή της 
εκλογής μου ως αντιπρό-
σωπος της Ε.Α.Υ.Θ. στην 
Π.Ο.ΑΣ.Υ., προσπάθησα, 
προσπαθώ και θα συνεχί-

σω με όλες μου τις δυνάμεις, πάντοτε 
εντός των καταστατικών πλαισίων και 
σύμφωνα με όσα απορρέουν από το Σύ-
νταγμα της χώρας σε συνάρτηση με το 
Ν.1264/1982 ‘’ΚΑΤΟΧΥΡΩΣΗ ΤΩΝ ΣΥΝ-
ΔΙΚΑΛΙΣΤΙΚΩΝ ΕΛΕΥΘΕΡΙΩΝ’’ να 
υπερασπίζομαι και να προασπίζω τα 
συμφέροντα των συναδέλφων.

Το μονοπάτι του δημιουργικού και 
μαχόμενου συνδικαλισμού στον κλάδο 
μας, προϋποθέτει την ύπαρξη ενός βα-
σικού συστατικού στο χαρακτήρα του 
προσώπου που επιλέγει να το περπα-

κονομικών στοιχείων που δόθηκαν 
στους αναλογιστές για το έτος 2012, δι-
απιστώθηκε ότι άλλα στοιχεία δόθηκαν 
για την αναλογιστική μελέτη του 2013 
και άλλα στοιχεία δόθηκαν για την ανα-
λογιστική μελέτη του 2014. Αυτό το γε-
γονός και μόνο καθιστά τις αναλογιστι-
κές μελέτες αναξιόπιστες. Και σκεφτεί-
τε ότι η μείωση στο εφάπαξ πέρυσι της 
Αστυνομίας Πόλεων σε ποσοστό 
45,96% βασίστηκε σε κάποιες μελέτες. 
Ήταν σωστές αυτές οι μελέτες; Δεν 
μπορώ να ξέρω. Εμένα πάντως μου δη-
μιουργήθηκαν πολλά ερωτηματικά για 
την διαχρονική λειτουργία των Διοική-
σεων των Ταμείων. Και πολύ αμφιβάλω 
πάλι, αν ακόμα και οι τωρινές αναλογι-
στικές μελέτες,  αποτυπώνουν την 
πραγματική κατάσταση των Ταμείων ή 
όχι. Εγώ πάντως έχω κάποια αμφιβολία 
για τα αποτελέσματα που πάνε να μας 
παρουσιάσουν.

Ο καθένας ας βγάλει τα συμπεράσμα-
τά του.  

Άλλο ένα θέμα για το οποίο θα ήθελα 
να αναφερθώ, αφορά τον εξοπλισμό 
της ΕΛ.ΑΣ. Όλοι γνωρίζουμε πολύ κα-
λά, ότι ο εξοπλισμός σήμερα της Ελλη-
νικής Αστυνομίας είναι πεπαλαιωμέ-
νος και ανεπαρκής. Δυστυχώς, δεν βλέ-
πω και από την πλευρά του Υπουργεί-
ου, από τη Διεύθυνση Οικονομικών, να 
υπάρχουν κάποιες κινήσεις ευέλικτες, 
να βρουν κάποιο τρόπο, ούτως ώστε να 
εξασφαλιστούν κάποια κονδύλια, για 
να γίνει σταδιακά αυτή η αντικατάστα-
ση του παλιού εξοπλισμού. 

Μία πρόταση η οποία θα μπορούσε 
να γίνει και να την υλοποιήσουν –όταν 
υπάρχει βέβαια και η βούληση– είναι: 
στους κωδικούς πάντα μένουν κάποια 
υπόλοιπα. Θα μπορούσαν στον ΚΑΕ 
1324, Εξοπλισμός της Αστυνομίας που 
αφορά τα αυτοκίνητα, να προϋπολογί-
σουν κονδύλι (10) εκατομμυρίων το 
οποίο (τυπικά) θα αφαιρεθεί από κά-
ποιον άλλο ΚΑΕ. Τα λεφτά αυτά δεν θα 
χρησιμοποιηθούν, γιατί ένας διαγωνι-
σμός δεν ολοκληρώνεται την ίδια χρο-

νιά. Όμως είναι απαραίτητα να είναι 
εγγεγραμμένα στον συγκεκριμένο 
ΚΑΕ, προκειμένου να βγει ο διαγωνι-
σμός στον αέρα. 

Την επόμενη χρονιά που ο διαγωνι-
σμός θα είναι ώριμος, τότε στον ΚΑΕ 
1324 θα κατανεμηθεί πραγματικά το 
ποσό των δέκα (10) εκατομμυρίων ευ-
ρώ και ο διαγωνισμός θα ολοκληρωθεί 
με την παραλαβή καινούργιου στόλου 
οχημάτων.

Μ
ία άλλη πηγή από την 
οποία θα μπορούσαν να 
εξασφαλιστούν αρκετά 
χρήματα για το Υπουρ-
γείο, είναι η ενέργεια.

 Σήμερα, στη Δ.Ε.Η. πληρώνουμε, γύ-
ρω στα 12 εκατομμύρια ευρώ. Αξιοποι-
ώντας την Δράση για την Καθαρή Ενέρ-
γεια  που υπάρχει στο Πρόγραμμα από 
τα Ευρωπαϊκά Ταμεία μέσω του ΕΣΠΑ 
2014 – 2020, θα μπορούσαμε να τοποθε-
τήσουμε φωτοβολταϊκά στα μεγάλα οι-
κήματα που έχουμε ανά την Ελλάδα, 
στις Διευθύνσεις, με χρηματοδότηση 
ακόμα και με 85% από τα Ευρωπαϊκά 
Προγράμματα,. Αυτό τι σημαίνει; ση-
μαίνει ότι μέσα σε μία τριετία γίνεται 
απόσβεση της χρηματοδότησης και 
υπάρχει και καθαρό κέρδος. Έχει εκπο-
νηθεί μία οικονομοτεχνική μελέτη για 
το κτίριο του Αστυνομικού Μεγάρου 
Κοζάνης και το αποτέλεσμα που απορ-
ρέει είναι ότι σε τρία χρόνια γίνεται 
απόσβεση και κάθε έτος έχει καθαρά 
έσοδα 55.000€. 

Άρα, υπάρχουν τρόποι που θα μπο-
ρούσαν να εξασφαλισθούν χρήματα. 
Θέλει όμως θέληση και λίγο ψάξιμο.

Όσον αφορά για τις τροχονομικές 
κλήσεις. Όπως ξέρετε, στις 14-4-2014 με 
το Άρθρο 41, παρ. 1 του Ν. 4256 (στον 
Νόμο που αφορά τα τουριστικά πλοία 
κ.λπ.), πέρασε μία διάταξη ότι το 5% 
από τις κλήσεις της Τροχαίας, θα πη-
γαίνει στα Ασφαλιστικά Ταμεία. Σε μία 
εποχή που είπαμε ότι αναζητούμε πό-
ρους για τα Ταμεία, δυστυχώς, δεν έγι-

νε καμία ενέργεια ώστε να εκδοθεί η 
Κ.Υ.Α., προκειμένου να μπορέσουν να 
αρχίσουν τα Ταμεία να εισπράττουν 
αυτά τα λεφτά. Είναι κρίμα και θα πρέ-
πει να πιέσουμε προς αυτήν την κατεύ-
θυνση. Όπως αντιλαμβάνεστε και εμείς 
έχουμε επαναπαυθεί. Έχουμε τις ευθύ-
νες και εμείς ως Ομοσπονδία. Ως Συν-
δικάτο μάλλον (να μην λέω: ως Ομο-
σπονδία). Ως Συνδικάτο, θα πρέπει να 
πιέσουμε γιατί εδώ υπάρχουν λεφτά 
και είναι πολλά. Όπως για παράδειγμα 
να σας πω ότι από τις καταδικαστικές 
αποφάσεις εισπράχθηκαν  (208.000 €) 
ήδη μόνο το πρώτο εξάμηνο. 

Και κλείνοντας, να πω δυο κουβέντες 
για τη λειτουργία της Ομοσπονδίας. Η 
Ομοσπονδία έχει κάνει μεγάλο έργο, σε 
σοβαρά θέματα. Εκεί όμως, που εγώ πι-
στεύω ότι υπάρχει μία ολιγωρία του Δι-
οικητικού Συμβουλίου της Ομοσπονδί-
ας, είναι στα καθημερινά προβλήματα 
των Ενώσεων και των συναδέλφων. 
Εκεί –και εγώ συμπεριλαμβάνομαι μέ-
σα στη Διοίκηση της Ομοσπονδίας, δυ-
στυχώς, ολιγωρήσαμε και ολιγωρούμε. 
Θα πρέπει να αλλάξουμε ρότα και θα 
πρέπει να ασχολούμαστε λίγο περισσό-
τερο με τα προβλήματα τα καθημερινά 
των Ενώσεων. Διότι όταν μία Ένωση 
γνωστοποιεί ένα πρόβλημα, εμείς εδώ 
στην Ομοσπονδία δεν το αντιμετωπί-
ζουμε με την δέουσα προσοχή, γιατί θε-
ωρούμε ότι δεν είναι μεγάλο πρόβλη-
μα. Για να φτάσει στο σημείο να το ανα-
δείξει η Τοπική Ένωση σημαίνει ότι εί-
ναι μεγάλο το πρόβλημα και ως τέτοιο 
θα πρέπει να το αντιμετωπίζει η Ομο-
σπονδία. Θα πρέπει κάποιος από την 
Εκτελεστική Γραμματεία, από το Διοι-
κητικό Συμβούλιο να το χρεώνεται και 
μέσα σε μία εβδομάδα να δίνεται απά-
ντηση στην Πρωτοβάθμια Ένωση είτε 
θετική είτε αρνητική. 

Δυστυχώς, αυτό δεν γίνεται μέχρι σή-
μερα και αυτό είναι που με λυπεί. Και 
ελπίζω, από εδώ και πέρα να πάμε κα-
λύτερα σε αυτόν τον τομέα. Σας ευχαρι-
στώ. 

τήσει χωρίς παρεκκλίσεις, τιμώντας και 
υπερασπίζοντας πιστά και απαρέγκλιτα 
όσους τον εμπιστεύθηκαν και τον έφεραν 
στη θέση αυτή. 

Το συστατικό αυτό, δεν είναι άλλο από 
την ειλικρινή και έμπρακτη ‘’ρήξη’’ σε 
κάθε έκφανσή της, απέναντι σε κάθε τι 
που αντιβαίνει το νόμο και τους κανονι-
σμούς, δημιουργώντας προϋποθέσεις 
δυσμενείς, οι οποίες θίγουν οφθαλμοφα-
νώς τα συμφέροντα και τα κεκτημένα δι-
καιώματα του συνόλου των συναδέλφων.

Μάρτυρας μιας τέτοιας δυσμενούς κα-
τάστασης στα πλαίσια του συνδικαλιστι-
κού μου ρόλου, έγινα χθες (14-02-2015).

Για να γίνω πιο συγκεκριμένος, η μαρ-
τυρία αφορούσε τα σοβαρά παράπονα 
από συναδέλφους που υπηρετούν στο 

Α.Τ. Αμπελοκήπων Θεσ/νίκης, οι οποίοι 
με ενημέρωσαν για τα προβλήματα που 
αντιμετωπίζουν ως προσωπικό του εν 
λόγω Α.Τ., ζητώντας επίμονα τη βοήθεια 
του συνδικαλιστικού κινήματος, καταγ-
γέλλοντάς μου μάλιστα πιθανές κατα-
στρατηγήσεις του π.δ.394/2001 ‘’Ωράριο 
εργασίας’’.

Με την παρούσα ανοιχτή επιστολή στα 
πλαίσια του συνδικαλιστικού μου ρόλου, 
απευθύνομαι προς πάσα κατεύθυνση, 
κατ’ αρχάς κοινοποιώντας και ενημερώ-
νοντας για το ζήτημα που έχει προκύψει 
με εμφανείς τις ανθρωπιστικές συνέπει-
ες από τα εξαντλητικά ωράρια  για τους 
συναδέλφους, όπως οι ίδιοι με ενημέρω-
σαν και κατά δεύτερο λόγο για να ενεργο-
ποιήσω κάθε αρμόδια αρχή ώστε να δο-

θεί άμεσα λύση στα δίκαια αιτήματα των 
συναδέλφων.

Κλείνοντας την επιστολή μου θα ήθελα 
να θέσω το εξής ρητορικό ερώτημα:

Η παραβίαση των διατάξεων του π.δ. 
394/2001 σχετικά με το ωράριο εργασίας, 
όπως π.χ. η θέση σε υπηρεσία διπλών νυ-
χτερινών ωραρίων, κατά παράβαση των 
σχετικών διαταγών του Α.Ε.Α. χωρίς να 
συντρέχουν οι ιδιαίτεροι έκτακτοι υπη-
ρεσιακοί λόγοι, η υπέρβαση του εβδομα-
διαίου χρόνου εργασίας χωρίς να συντρέ-
χουν έκτακτες και απρόβλεπτες ανά-
γκες, η ανάληψη νέας υπηρεσίας πριν τη 
μεσολάβηση του υποχρεωτικού 16ωρου, 
τα οφειλόμενα ρεπό κτλ, ΔΕΝ ΕΙΝΑΙ ΠΑ-
ΡΑΒΙΑΣΗ ΥΠΟΧΡΕΩΣΗΣ ΠΟΥ ΑΠΟΡΡΕ-
ΕΙ ΑΠΟ ΤΗ ΝΟΜΟΘΕΣΙΑ;

Αγώνας για μικρά και μεγάλα προβλήματα

Τελικά, η παράβαση κανονισμών επιτρέπεται με «προϋποθέσεις»;

 εργασιακα

 εργασιακα

Του στεργιου 
ΜΠαντολα 

μελοσ Του Δσ 
Τησ Ποασυ

Του λαζαρου 
ΜαΧαιριΔΗ 

ανΤιΠροσωΠοσ 
Τησ ε.α.υ.Θ. σΤην 
Π.ο.ασ.υ.
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Κομβικού χαρακτήρα διαστά-
σεις προσέλαβε η πρώτη για το 

2015 συνεδρίαση του Γενικού Συμ-
βουλίου. Άλλοι τη χαρακτήρισαν 
ιστορική και πολλά υποσχόμενη για 
την ανάταση του αστυνομικού λει-
τουργήματος. Δεν είναι τυχαίο ότι 
πολλά από όσα αναφέρονται στο 
Πλαίσιο Αρχών της Ομοσπονδίας 
μας, όπως επισήμανε ο επίτιμος 
πρόεδρός της και βουλευτής της 
Νέας Δημοκρατίας Δημήτρης Κυ-
ριαζίδης, φέρουν τις υπογραφές αν-
θρώπων που σήμερα είναι στην κυ-
βέρνηση. Φυσικά, όλα αυτά δεν ση-
μαίνουν τίποτε, αν παραμείνουν 
στη σφαίρα της φαντασίας.

Ο νέος υπουργός, καθηγη-
τής Γιάννης Πανούσης, έβα-

λε ψηλά τον πήχυ. Από την πρώ-
τη στιγμή με δηλώσεις του στα 
ΜΜΕ, χωρίς τους αποκλεισμούς 
του παρελθόντος, μίλησε για την 
αναγκαιότητα οικοδόμησης 
μιας Νέας Αστυνομίας και για 
ένα νέο πρότυπο αστυνομικού, 
που θα αντικαταστήσει ό,τι πα-
λιό και ξεπερασμένο εξακολου-
θεί να υφίσταται και να διχάζει 
αστυνομία και κοινωνία.

Το μήνυμα εστάλη: Διαφάνεια 
παντού, διαφθορά και διαπλο-

κή πουθενά. Όσο για κάποιους «θύ-
λακες», ήταν επίσης σαφής: Ή θα 
αυτοδιαλυθούν, ή θα τους διαλύσει…

Τρεις νέες αποφάσεις του 
ΣτΕ ήρθαν να νομιμοποιή-

σουν το τατουάζ στην αστυνο-
μία, αρκεί να μην είναι σε εμφα-
νή σημεία του (ανθρώπινου εν-
νοείται) σώματος. Πρόκειται για 
προσφυγές ειδικών φρουρών 
που είχαν αποκλειστεί από τον 
διαγωνισμό για την πρόσληψη 
ειδικών φρουρών στο παρελθόν.

Τα υβριστικά συνθήματα που 
γράφτηκαν σε δυο λεωφορεία 

των ΜΑΤ, όταν αποφασίστηκε από 
την ηγεσία, ο ανασχεδιασμός των 
επιχειρησιακών σχεδίων για την 

αντιμετώπιση μιας ειρηνικής δια-
δήλωσης, απασχόλησαν έντονα 
πολλούς. Άλλοι μίλησαν για υπερ-
βολές που έπρεπε να περάσουν 
απαρατήρητα και άλλοι για μείζον 
ζήτημα που έπρεπε να καταδικα-
στεί εμφαντικά από όλους. «Μας 
ταπεινώνουν», φώναξαν. Και το 
ερώτημα είναι πού αρχίζει η συναι-
σθηματική φόρτιση και πού η ψύ-
χραιμη αποτίμηση μιας κατάστα-
σης. Πού η έλλειψη αυτοπεποίθη-
σης και πού η έλλειψη διορατικότη-
τας και εκπαίδευσης.  Σε κάθε 
περίπτωση όλα αυτά αναδεικνύουν 
το έλλειμμα που υπάρχει στις επι-
χειρησιακές δράσεις και αδιάψευ-
στος μάρτυρας είναι οι συνάδελφοι 
– θύματα εν ώρα υπηρεσίας. Αυτό 
είναι η πιο οδυνηρή ταπείνωση και 
αυτήν πρέπει να εξαλείψουμε.

Για πρώτη φορά στα αστυ-
νομικά χρονικά, υπήρξαν 

θετικά σχόλια από τους ίδιους 

τους διαδηλωτές για τη στάση 
της αστυνομίας μετά την πολιτι-
κή απόσυρση για περιορισμό 
των στατικών δυνάμεων σε διά-
φορους «στόχους» στο κέντρο 
της πρωτεύουσας. Έως και ο νέ-
ος υπουργός το σχολίασε, επα-
ναλαμβάνοντας κατά την ομιλία 
του στο Γενικό Συμβούλιο το 
σύνθημα των διαδηλωτών …. 
Δεν είναι όμως τόσο απλά τα 
πράγματα. Απέχουμε πολύ από 
τη βεβαιότητα ότι θα κυλούν πά-
ντα όλα ομαλά και ευχάριστα για 
αστυνομικούς και διαδηλωτές. 
Δυστυχώς.

Υπήρξε αρκετή σπέκουλα με 
το ΤΕΑΠΑΣΑ, σε πολιτικό και 

συνδικαλιστικό επίπεδο, πριν τις 
βουλευτικές εκλογές. Το επισήμανε 
στο Γενικό Συμβούλιο ο πρόεδρος 
της ΠΟΑΣΥ, που κατηγορήθηκε ού-
τε λίγο ούτε πολύ ότι… δεν είχε 
«πλαν Β». Αλλά καλά η κυβέρνηση, 

πιστή στα σχέδιά της πόνταρε εξ 
αρχής στη δίμηνη παράταση και όχι 
στο εξάμηνο, όχι μόνο για το ΤΕΑ-
ΠΑΣΑ, αλλά για ολόκληρη τη χώρα, 
όπως αποδείχτηκε πρόσφατα με 
τις συζητήσεις για την παράταση 
του Μνημονίου. Αυτοί που αμφι-
σβητούσαν τις επιλογές μας, σε τι 
ακριβώς βασίζονταν; Δεν έβλεπαν 
ότι οι μέρες της κυβέρνησης ήταν 
τελειωμένες; 

Η συμμόρφωση στις απο-
φάσεις του ΣτΕ είναι η πρώ-

τη δοκιμή αξιοπιστίας της νέας 
διακυβέρνησης. «Θέλουμε λίγο 
αέρα όσο τρέχει η διαπραγμά-
τευση» παραδέχθηκε στο Γενικό 
Συμβούλιο ο νέος υπουργός και 
ουδείς μπορεί να τον ψέξει, 
αφού ο ίδιος μίλησε για αυτονό-
ητο δικαίωμα και όχι για αίτημα. 
Η ελπίδα έρχεται, έλεγε ο ΣΥΡΙ-
ΖΑ αλλά πρέπει να το κοιτάξου-
με κι αυτό.

Εισάγουμε νέο δόγμα για την ασφάλεια, 
τις ελευθερίες, τα δικαιώματα, τις σχέ-
σεις Αστυνομίας-πολίτη. Η Αστυνομία 
δεν θα έχει το ρόλο της καταστολής των 
λαϊκών κινητοποιήσεων. Η Αστυνομία θα 
εγγυάται την προστασία του πολίτη από 
το έγκλημα. Η Αστυνομία θα εγγυάται την 
ασφάλεια των πολιτών. Στο πλαίσιο αυτό 
επαναφέρουμε το θεσμό του «αστυνομι-
κού της γειτονιάς». Αναβαθμίζουμε και 
εκσυγχρονίζουμε την εκπαίδευση των 
αστυνομικών, το status και τις συνθήκες 
εργασίας τους.

&Είπαν 
Εγραψαν

Αλέξης Τσίπρας
ΠρωθυΠουργοσ

εκΚΕΝΤΡΙκόs

Αστυνομικός χωρίς όπλο δεν εί-
ναι αστυνομικός, αλλά κοινω-
νικός λειτουργός. Αρκούσε 

αυτή η λιτή δήλωση του Αναπληρωτή 
Υπουργού κ. Γιάννη Πανούση για να 
διαλυθεί η σύγχυση που είχε προκλη-
θεί γύρω από το πρόγραμμα του ΣΥ-
ΡΙΖΑ για την Ελληνική Αστυνομία, αν 
και από πουθενά δεν προέκυπτε ότι 
μιλούσε για γενικό αφοπλισμό. Μόνο 
για τις περιπτώσεις εμπλοκής αστυ-
νομικών με διαδηλωτές υπήρχαν 
αναφορές οι οποίες και πάλι διαστρε-
βλώθηκαν, προκαλώντας εύλογα 
ερωτηματικά στο χώρο μας. Παρά 
ταύτα, όπως διευκρίνισε ο υπουργός, 
χρήζει περαιτέρω ενασχόλησης το θέ-
μα της οπλοφορίας σε σχέση με την 
εκπαίδευση των αστυνομικών. Να μη 
λησμονούμε ότι ο ισχύων νόμος είναι 

κατά βάση στον αέρα, αφού ούτε οι 
προβλεπόμενες επιτροπές λειτούρ-
γησαν ούτε τα προβλεπόμενα σκο-
πευτήρια υπάρχουν.  Για να ξέρουμε 
τι λέμε και τι γράφουμε, πάντως, όσον 
αφορά το πότε και πώς εφαρμόζεται 
ο κατ’ εξαίρεση περιορισμός του δι-
καιώματος της οπλοφορίας, χωρίς 
παράλληλη στέρηση του δικαιώματος 
κατοχής των όπλων, υπενθυμίζουμε 
μερικές ισχύουσες διατάξεις:

α) Όταν ο αστυνομικός βρίσκεται σε 
αεροσκάφος χωρίς να εκτελεί συγκε-
κριμένη υποχρεωτικά ένοπλη υπηρε-
σιακή αποστολή. Όταν δηλαδή  ταξι-
δεύει ως ιδιώτης δεν μπορεί να έχει 
μαζί του τον ατομικό υπηρεσιακό και 
ιδιωτικό οπλισμό του.

β) Όταν απαγορεύεται η οπλοφορία 
σε  συγκεκριμένους χώρους σύμφω-
να με τις διατάξεις της  ισχύουσας 
εκλογικής νομοθεσίας (μέσα στο 

εκλογικό κατάστημα ή γύρω από  αυ-
τό κατά τον χρόνο των βουλευτικών, 
δημοτικών κλπ εκλογών.

γ) Όταν διαταχθεί από τον ιεραρχι-
κά ανώτερό του να εκτελέσει συγκε-
κριμένη υπηρεσία άοπλος.  Η διαταγή 
αυτή δίδεται αν κριθεί ότι στη συγκε-
κριμένη αποστολή η οπλοφορία  δεν 
είναι αναγκαία (π.χ. όταν διατάσσεται 
ο  αστυνομικός να παρακολουθήσει   
θεωρητικά   μαθήματα σε σεμινάριο) 

και δεύτερον όταν η οπλοφορία είναι 
επικίνδυνη για την επιτυχία της απο-
στολής (π.χ. περίπτωση  αστυνομικής  
διείσδυσης σε κύκλωμα ναρκωτικών, 
κίνδυνος για την  ασφάλεια του ίδιου 
του αστυνομικού όταν παρακολουθεί 
κάποια πρόσωπα).

δ) όταν θα πρέπει να εξασφαλισθεί 
ο οπλισμός του αστυνομικού, αλλά 
και η σωματική του ακεραιότητα (π.χ. 
σε μέτρα τάξης κατά την διάρκεια δι-
αδηλώσεων ή αθλητικών εκδηλώσε-
ων, όπου υπάρχει κίνδυνος αφαίρε-
σης του όπλου σε περίπτωση απώθη-
σης ή συμπλοκής κατά την  εκ του 
συστάδην επαφή του αστυνομικού με 
τους πολίτες).

Σε κάθε περίπτωση, για το όλο θέμα 
εξακολουθούν να ισχύουν και να 
εφαρμόζονται τα προβλεπόμενα.

Περί αφοπλισμού
 ΑΤ-ΑξΙΕς

( (Je suis ΠΟΑΣΥ

«Από ΤόΝ ΕβΡό 
ςΤηΝ ΚΑΤΕχΑΚη»
Ο πρώην Αρχηγός της Ελληνι-
κής Αστυνομίας κ. Αναστάσιος 
Δημοσχάκης επιδίδει ένα αντί-
τυπο του βιβλίου του στον πρό-
εδρο της ΠΟΑΣΥ κ. Χρήστο Φω-
τόπουλο, στο περιθώριο των 
εργασιών του Γενικού μας Συμ-
βουλίου. Ο κ. Δημοσχάκης, ο 
οποίος εξελέγη βουλευτής 
Έβρου της Νέας Δημοκρατίας, 
μας ενημέρωσε ότι τα έσοδα 
του βιβλίου του «Από τον Έβρο 
στην Κατεχάκη» θα διατεθούν 
για την ενίσχυση ορφανών τέ-
κνων αστυνομικών καθώς επί-
σης και για τη δημιουργία ενός 
Κέντρου Μελετών Έβρου.

Αποτελεί το πρώτο μέλημα του προγράμ-
ματός μας η αποκατάσταση όλων των 
αδικιών και γι’ αυτό η αμέσως επόμενη 
ενέργειά μας –ήδη έχουν δοθεί εντολές- 
είναι η έναρξη της διαδικασίας για τη μι-
σθολογική αποκατάσταση των στελεχών 
που δέχθηκαν μία δριμεία μισθολογική 
επίθεση τα τελευταία χρόνια -με ποσοστό 
άνω του 50% εννοείται- και η αποκατά-
σταση των αδικιών που αφορούν τους 
αποστράτους. Εμείς θα εφαρμόσουμε την 
απόφαση του ΣτΕ. Η δικαιοσύνη αποτελεί 
θεσμό και πυλώνα της δημοκρατίας και 
καμμία κυβέρνηση δεν μπορεί να αρνεί-
ται την εφαρμογή των αποφάσεων της 
ελληνικής δικαιοσύνης.

πάνος Καμμένος
Προεδροσ των 
ανεΛΛ υΠουργοσ 
υεθα
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